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Na ostatniej sesji Rady Gminy zauważyli, że dobrze wywiązywała się 
Postomino radni podjęli uchwałę z zadań w zakresie gospodarki 
o przekształceniu Agencji Mienia odpadami i byłoby niewskazane by, na 
Gminnego i Spraw Publicznych skutek zmian ustawodawczych, 
w Postominie z samorządowego pozbawić jej możliwości prowadzenia 
zakładu budżetowego w „Gminne tej działalności. W wyniku tego 
Przedsiębiorstwo Komunalne Spółka zorganizowany zespół składników 
z ograniczoną odpowiedzialnością”. m a j ą t k o w y c h  s ł u ż ą c y c h  d o  

Dyrektor Agencji składając prowadzenia tej działalności jak 
wniosek do Rady Gminy w tej sprawie i z o r g a n i z o w a n y  z e s p ó ł  
wziął pod uwagę nowelizację z dnia doświadczonych pracowników nie 
1 lipca 2011 roku ustawy o utrzymaniu m o g ł o b y  b y ć  o d p o w i e d n i o  
czystości i porządku w gminach, która wykorzys tane co  szkodz i łoby  
wprowadziła nowy system gospodarki rozwojowi gminy Postomino i jej 
odpadami, w świetle którego to gmina mieszkańcom.
od 2013 roku będzie w drodze S p ó ł k a  z  o g r a n i c z o n ą  
przetargu wyłaniać podmioty, które odpowiedzialnością, która powstanie 
będą świadczyć usługi komunalne w wyniku likwidacji AMGiSP przejmie 
w tym zakresie. Aby Agencja nadal wszystkie prawa i obowiązki związane 
mogła prowadzić taką działalność musi z działalnością zakładu budżetowego, 
zostać przekształcona w spółkę prawa należności i zobowiązania zakładu 
handlowego, gdyż zakład budżetowy a pracownicy zakładu budżetowego 
nie mając osobowości prawnej staną się pracownikami spółki.
i stanowiąc jedynie jednostkę Tak więc poza zmianą statusu 
organizacyjną gminy nie może brać prawnego nie nastąpią jakieś 
udziału w procedurze przetargowej. szczególnie uciążliwe zmiany zarówno 

Radn i  ana l i zu jąc  sprawę dla pracowników jak i mieszańców 
przekształcenia AMGiSP w spółkę gminy.

Agencja 
- spółką z o.o.

Nowy Dyrektor 

Zespołu Szkół w Jarosławcu 

W dniu 27 września 2012 r. Gminy Postomino życzył Pani E l ż b i e t a  S a f a r y n  j e s t  
podczas XXIII sesji Rady Gminy Dyrektor udanych inicjatyw i trafnych nauczyc ie lem dyp lomowanym 
Postomino Wójt Gminy Postomino decyzji w zarządzaniu oraz owocnej z dużym doświadczeniem pracy 
uroczyście wręczył akt powierzenia wspó łp racy  z  p racown i kam i ,  w szkole podstawowej i gimnazjum. 
stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół wychowankami i władzami. Do życzeń P r a c u j e  w  Z e s p o l e  S z k ó ł  
Elżbiecie Safaryn, wyłonionej dołączyli się Adam Drapała Zastępca w Jarosławcu, wcześniej 2 lata 
w drodze konkursu. Nowa Dyrektor W ó j t a ,  J a d w i g a  K r a k o w s k a  pracowała w Szkole Podstawowej 
f unkc ję  będz ie  pe łn i ć  p rzez  Przewodnicząca Rady Gminy w Kępicach. Ze szkołą w Jarosławcu 
5 kolejnych lat. Postomino, radni oraz dyrektorzy związana jest od 25 lat.

Wręczając akt powierzenia szkół.
stanowiska Janusz Bojkowski Wójt 

Elżbieta SafarynWójt Gminy - Janusz Bojkowski wraz z Przewodniczącą Rady Gminy 
- Jadwigą Krakowską wręczają nominację

Dożynki Mazów 2012
Składam serdeczne podziękowanie sołtysowi i radzie sołeckiej, mieszkańcom Mazowa i Chudaczewka 

za znakomite zorganizowanie Gminnych Dożynek „Mazów 2012” w dniu 30 września 2012 roku.
Wielkie zaangażowanie oraz dbałość organizatorów o doskonały przebieg dożynek sprawiło, że to 

gminne święto plonów będzie dla wszystkich uczestników niezapomniane. 
Wójt Gminy Postomino - Janusz Bojkowski 

Przewodnicząca Rady Gminy Postomino - Jadwiga Krakowska 
i Wójt Gminy Postomino - Janusz Bojkowski

Starostowie dożynek - 
Małgorzata Hetmańska i Eugeniusz Hutman

Zdj. Agnieszka Borowska
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Co uradza gminna władza
Na XXIII sesji VI kadencji Rady w sprawie wyrażenia zgody na w sprawie przyjęcia regulaminu 

Gminy Postomino w dniu 27 września s p r z e d a ż  p r z e z  g m i n ę  >> uchylającą uchwałę Nr X/56/91 udzielania pomocy materialnej 
nieruchomości gruntowej – w sprawie upoważnienia Dyrektora o charakterze socjalnym dla 2012  r.  radn i  zapozna l i  s ię  
d o t y c z y  d z .  n r  1 3 / 1 0  Zakładu Usług Eksploatacj i  uczniów zamieszkałych na terenie z informacją  dot .  le tn iego 
w Jarosławcu, Wodociągów do załatwiania Gminy Postomino,wypoczynku dzieci i młodzieży 

indywidualnych spraw z zakresu w 2012 roku, podsumowali sezon 
w sprawie wyrażenia zgody na administracji publicznej, w sprawie zmian w budżecie gminy turystyczny oraz podjęli następujące 
zamianę nieruchomości – dotyczy na 2012 rok,uchwały:
dz. nr 345/5 i dz. nr 345/8 w m. zmieniającą uchwałę Nr VII/62/11 
Korlino, w sprawie określenia trybu w  s p r a w i e  l i k w i d a c j i  

i s p o s o b u  p o w o ł y w a n i a  s a m o r z ą d o w e g o  z a k ł a d u  >> w sprawie podziału gminy na okręgi 
w sprawie wyrażenia zgody na i odwoływania członków zespołu budżetowego pod nazwą Agencja wyborcze,
zamianę nieruchomości – dotyczy interdyscyplinarnego powołanego Mien ia  Gminnego i  Spraw 
dz. nr 26 i 116/1 położonej w m. do podejmowania działań na rzecz Publicznych w Postominie w celu w sprawie wyrażenia zgody na 
Dzierżęcin. p rzec iwdz ia łan ia  p rzemocy  przekształcenia w jednoosobową s p r z e d a ż  p r z e z  g m i n ę  

w rodzinie w gminie Postomino, s p ó ł k ę  z  o g r a n i c z o n ą  nieruchomości gruntowych – 
w sprawie wyrażenia zgody na oraz szczegółowych warunków o d p o w i e d z i a l n o ś c i ą  o r a z  dotyczy działek położonych 
zamianę nieruchomości – dotyczy funkcjonowania tego zespołu, powierzenia spółce wykonywania w Jarosławcu,
dz. nr 572 i 131/4 w Jarosławcu; zadań własnych Gminy Postomino.

>> >>

>> >>

>>
>>

>>

>>

>>

XXII sesja VI kadencji Rady Gminy Postomino

§
Inwestycyjne aktualności
Inwestycja w oświatę

W Zespole Szkół w Postominie w y b u d o w a n o  n o w y  s e g m e n t  
zakończono prace remontowe dydaktyczny pomiędzy istniejącym 
dostosowujące pomieszczania szkoły budynkiem gimnazjum a halą 
do przyjęcia przedszkolaków. Lokal sportową. Segment dydaktyczny 
przeznaczony na przedszkole spełniać posiada osiem gabinetów lekcyjnych 

m u s i  w s z e l k i e  w y m o g i  (matematyczno – techniczny wraz 
bezpieczeństwa pod względem z zapleczem, fizyczno – chemiczny 
sanitarnym, przeciwpożarowym wraz z zapleczem, biologiczno – 
i epidemiologicznym. Między innymi geograficzny, języka polskiego, języka 
modernizacji wymagała łazienka, niemieckiego, języka angielskiego, 
w której wymieniono sanitariaty. Dzieci historii i WOS oraz pracownię 
będą korzystały z dostosowanych do komputerową), biblioteko-świetlicę, 
ich wzrostu toalet oraz wysepki wypożyczalnię książek z pokojem 
z umywalkami. opracowań bibliotecznych, część 

Dokonano również odbioru administracyjną, zespoły WC dla 
k o ń c o w e g o  i n w e s t y c j i  p n :  uczniów, personelu oraz szatnie. 
"Rozbudowa gimnazjum w Postominie Obecnie piękne, przestronne 
wraz z zakupem wyposażenia". i jasne sale dydaktyczne czekają na 
W r a m a c h  p r z e d s i ę w z i ę c i a  dostawę wyposażenia i środków 

Remont 

świetlicy
W Karsinie trwają prace remontowe 

sali wiejskiej. Zakończono wymianę 
stolarki okiennej, obecnie trwają prace 
wewnętrzne przy wymianie instalacji 
elektrycznej, sanitarnej, kładzione są 
nowe tynki. Całkowity koszt remontu 
wynosi ponad 254 tys. złotych, z tego 
dofinansowanie z programu PROW  to 75 
% kosztów netto. Dodatkowo w trakcie 
robót rozbiórkowych podsufitki sali 
stwierdzono bardo zły stan techniczny 
konstrukcji dachu. Większość elementów 
konstrukcyjnych dachu, tj. krokwie, 
murłaty oraz wiązary dachowe z uwagi na 
zawilgocenie i wyeksploatowanie oraz 
znaczne ugięcia wymaga całkowitej 
rozbiórki. Gmina musiała dokonać 
dodatkowego przetargu na wymianę 
całego dachu – wykonawca jest już 
wyłoniony.

dydaktycznych. W ramach projektu pianino, tablice interaktywne, ekrany blisko 2,4 mln PLN, w tym 50% 
zakupione zostaną m. in. tablice, ś c i enne ,  wskaźn i k i  l a se rowe  dofinansowania ze środków Unii 
telewizory, wieże HI-FI, odtwarzacze i te leskopowe,  a t lasy,  mapy,  Europejskiej w ramach Regionalnego 
DVD,  zes tawy  kompu te rowe ,  mikroskopy wraz z akcesoriami oraz P r o g r a m u  O p e r a c y j n e g o  
notebooki, serwer, rzutniki, projektory lupy. Województwa Zachodniopomorskiego 
multimedialne, radiomagnetofony, Całkowita wartość projektu to na lata 2007-2013. 

Inauguracja roku szkolnego 2012/2013
3 września, po dwóch miesiącach wakacji, 5 szkół z terenu gminy Postomino 

przywitało nowy rok szkolny. Na uroczyste inauguracje przybyło ponad 920 uczniów, którzy 
kształcić się będą pod okiem ponad 90 nauczycieli.

W szkołach podstawowych w tym roku uczyć się będzie niemal 660 dzieci, z czego 
120 w kl.” 0”, natomiast progi gimnazjów przekroczyło 261 uczniów.

Rozpoczęcie roku szkolnego 
i otwarcie boiska 
wielofunkcyjnego w Korlinie 

Rozpoczęcie roku szkolnego Modliszewska – Dyrektor Zespołu Szkół 
2 0 1 2 / 2 0 1 3  w  Z e s p o l e  S z k ó ł  w Jarosławcu, ks. Andrzej Bagiński – 
Społecznych w Kor l in ie  mia ło  Proboszcz Paraf i i  Łącko oraz 
szczególny wymiar. Podczas tej przedstawiciele Stowarzyszenia 
inauguracji zostało otwarte boisko „RAZEM” w Korlinie – Paweł Sadowski – 
wielofunkcyjne- projekt zrealizowany Prezes, Maria Lech – Szajner – 
przez Gminę Postomino w ramach wiceprezes. 
P rog ramu  Rozwo ju  Obsza rów  Uroczystego przecięcia wstęgi na 
Wiejskich 2007-2013. boisku dokonali: Wójt Gminy Postomino 

Boisko usytuowane jest między – Janusz Bojkowski, Przewodnicząca 
budynk iem szko lnym a  d rogą  Rady Gminy Postomino – Jadwiga 
wojewódzką, prezentuje się wspaniale, Krakowska, Prezes Stowarzyszenia 
dodając szkole uroku i optymizmu. „RAZEM” – Paweł Sadowski oraz 

Budowa boiska rozpoczęła się Dyrektor ZSS w Korlinie – Aleksandra  
w maju br. Prace postępowały sprawnie Kurek. 
i szybko. Z każdym dniem widać było Utworzenie przy Zespole Szkół 
efekty - najpierw wykop, wyrównanie Społecznych w Korl inie boiska 
terenu, zalanie płyty betonowej, wielofunkcyjnego jest gestem wsparcia 
nałożenie kolejnych warstw płyty społeczności szkolnej przez Gminę 
boiska, malowanie nawierzchni i linii Postomino oraz odpowiedzią na 
boisk:  do koszykówki, siatkówki, potrzeby środowiska lokalnego. Szkoła 
badmintona, piłki ręcznej.  w Korlinie funkcjonuje bez sali 

Gminy Postomino za podjęcie decyzji W uroczystości rozpoczęcia roku gimnastycznej, prowadzenie zajęć 
i działań, które przyczyniły się do szkolnego i tym samym otwarcia boiska wychowania fizycznego i innych zajęć 
powstania tak pięknego obiektu. wzięli udział: Janusz Bojkowski – Wójt sportowych w takich warunkach było 
Szczególne podziękowania kierujemy Gminy Postomino, Zastępca Wójta szczególnie trudne. Oddanie do użytku 
do Pana Pawła Sadowskiego, który jako Gminy Postomino – Adam  Drapała, boiska wielofunkcyjnego to stworzenie 
pierwszy już w roku 2010 zaproponował Jadwiga Krakowska – Przewodnicząca nowych możliwości rozwoju uczniów. 
utworzenie boiska w Korlinie. Rady Gminy Postomino, Bogdan Społeczność szko lna ZSS 

Zespół Szkół Społecznych                    Sz lawsk i  –  Dy rek to r  AMGiSP w Korlinie wraz z Dyrekcją i Gronem 
w Korlinie w Postominie, Renata Mazur – Dyrektor Pedagogicznym składa serdeczne 

Zespołu Szkół w Pieszczu, Danuta podziękowania Wójtowi oraz Radnym 

Wstęgę przecinają: Aleksandra  Kurek, 
Paweł Sadowski, Jadwiga Krakowska
i Janusz Bojkowski

Nowa 

droga 

w Mazowie

J e s z c z e  p r z e d  G m i n n y m i  

Dożynkami Agencja Mienia Gminnego 

i Spraw Publicznych w Postominie 

dokonała gruntownego remontu drogi 

w Mazowie. Prace polegały między 

innymi na demontażu starych płyt 

betonowych i ułożeniu nowych na 

odcinku 457 mb i szerokości 4 m wraz 

z wykonaniem 10 wjazdów na posesje, 

s k a r p o w a n i e m  p o b o c z y  o r a z  

jednostronnym odwodnieniem części 

odcinka drogi. Całkowity koszt remontu 

drogi wyniósł 210 tys. złotych.

Uczniowie SP Staniewice Uczniowie SP Postomino
Dyrektor ZS Postomino

Halina Wenda

2012 październikpaździernik 2012
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Inwestycja w oświatę

W Zespole Szkół w Postominie w y b u d o w a n o  n o w y  s e g m e n t  
zakończono prace remontowe dydaktyczny pomiędzy istniejącym 
dostosowujące pomieszczania szkoły budynkiem gimnazjum a halą 
do przyjęcia przedszkolaków. Lokal sportową. Segment dydaktyczny 
przeznaczony na przedszkole spełniać posiada osiem gabinetów lekcyjnych 

m u s i  w s z e l k i e  w y m o g i  (matematyczno – techniczny wraz 
bezpieczeństwa pod względem z zapleczem, fizyczno – chemiczny 
sanitarnym, przeciwpożarowym wraz z zapleczem, biologiczno – 
i epidemiologicznym. Między innymi geograficzny, języka polskiego, języka 
modernizacji wymagała łazienka, niemieckiego, języka angielskiego, 
w której wymieniono sanitariaty. Dzieci historii i WOS oraz pracownię 
będą korzystały z dostosowanych do komputerową), biblioteko-świetlicę, 
ich wzrostu toalet oraz wysepki wypożyczalnię książek z pokojem 
z umywalkami. opracowań bibliotecznych, część 

Dokonano również odbioru administracyjną, zespoły WC dla 
k o ń c o w e g o  i n w e s t y c j i  p n :  uczniów, personelu oraz szatnie. 
"Rozbudowa gimnazjum w Postominie Obecnie piękne, przestronne 
wraz z zakupem wyposażenia". i jasne sale dydaktyczne czekają na 
W r a m a c h  p r z e d s i ę w z i ę c i a  dostawę wyposażenia i środków 

Remont 

świetlicy
W Karsinie trwają prace remontowe 

sali wiejskiej. Zakończono wymianę 
stolarki okiennej, obecnie trwają prace 
wewnętrzne przy wymianie instalacji 
elektrycznej, sanitarnej, kładzione są 
nowe tynki. Całkowity koszt remontu 
wynosi ponad 254 tys. złotych, z tego 
dofinansowanie z programu PROW  to 75 
% kosztów netto. Dodatkowo w trakcie 
robót rozbiórkowych podsufitki sali 
stwierdzono bardo zły stan techniczny 
konstrukcji dachu. Większość elementów 
konstrukcyjnych dachu, tj. krokwie, 
murłaty oraz wiązary dachowe z uwagi na 
zawilgocenie i wyeksploatowanie oraz 
znaczne ugięcia wymaga całkowitej 
rozbiórki. Gmina musiała dokonać 
dodatkowego przetargu na wymianę 
całego dachu – wykonawca jest już 
wyłoniony.

dydaktycznych. W ramach projektu pianino, tablice interaktywne, ekrany blisko 2,4 mln PLN, w tym 50% 
zakupione zostaną m. in. tablice, ś c i enne ,  wskaźn i k i  l a se rowe  dofinansowania ze środków Unii 
telewizory, wieże HI-FI, odtwarzacze i te leskopowe,  a t lasy,  mapy,  Europejskiej w ramach Regionalnego 
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notebooki, serwer, rzutniki, projektory lupy. Województwa Zachodniopomorskiego 
multimedialne, radiomagnetofony, Całkowita wartość projektu to na lata 2007-2013. 

Inauguracja roku szkolnego 2012/2013
3 września, po dwóch miesiącach wakacji, 5 szkół z terenu gminy Postomino 

przywitało nowy rok szkolny. Na uroczyste inauguracje przybyło ponad 920 uczniów, którzy 
kształcić się będą pod okiem ponad 90 nauczycieli.

W szkołach podstawowych w tym roku uczyć się będzie niemal 660 dzieci, z czego 
120 w kl.” 0”, natomiast progi gimnazjów przekroczyło 261 uczniów.

Rozpoczęcie roku szkolnego 
i otwarcie boiska 
wielofunkcyjnego w Korlinie 

Rozpoczęcie roku szkolnego Modliszewska – Dyrektor Zespołu Szkół 
2 0 1 2 / 2 0 1 3  w  Z e s p o l e  S z k ó ł  w Jarosławcu, ks. Andrzej Bagiński – 
Społecznych w Kor l in ie  mia ło  Proboszcz Paraf i i  Łącko oraz 
szczególny wymiar. Podczas tej przedstawiciele Stowarzyszenia 
inauguracji zostało otwarte boisko „RAZEM” w Korlinie – Paweł Sadowski – 
wielofunkcyjne- projekt zrealizowany Prezes, Maria Lech – Szajner – 
przez Gminę Postomino w ramach wiceprezes. 
P rog ramu  Rozwo ju  Obsza rów  Uroczystego przecięcia wstęgi na 
Wiejskich 2007-2013. boisku dokonali: Wójt Gminy Postomino 

Boisko usytuowane jest między – Janusz Bojkowski, Przewodnicząca 
budynk iem szko lnym a  d rogą  Rady Gminy Postomino – Jadwiga 
wojewódzką, prezentuje się wspaniale, Krakowska, Prezes Stowarzyszenia 
dodając szkole uroku i optymizmu. „RAZEM” – Paweł Sadowski oraz 

Budowa boiska rozpoczęła się Dyrektor ZSS w Korlinie – Aleksandra  
w maju br. Prace postępowały sprawnie Kurek. 
i szybko. Z każdym dniem widać było Utworzenie przy Zespole Szkół 
efekty - najpierw wykop, wyrównanie Społecznych w Korl inie boiska 
terenu, zalanie płyty betonowej, wielofunkcyjnego jest gestem wsparcia 
nałożenie kolejnych warstw płyty społeczności szkolnej przez Gminę 
boiska, malowanie nawierzchni i linii Postomino oraz odpowiedzią na 
boisk:  do koszykówki, siatkówki, potrzeby środowiska lokalnego. Szkoła 
badmintona, piłki ręcznej.  w Korlinie funkcjonuje bez sali 

Gminy Postomino za podjęcie decyzji W uroczystości rozpoczęcia roku gimnastycznej, prowadzenie zajęć 
i działań, które przyczyniły się do szkolnego i tym samym otwarcia boiska wychowania fizycznego i innych zajęć 
powstania tak pięknego obiektu. wzięli udział: Janusz Bojkowski – Wójt sportowych w takich warunkach było 
Szczególne podziękowania kierujemy Gminy Postomino, Zastępca Wójta szczególnie trudne. Oddanie do użytku 
do Pana Pawła Sadowskiego, który jako Gminy Postomino – Adam  Drapała, boiska wielofunkcyjnego to stworzenie 
pierwszy już w roku 2010 zaproponował Jadwiga Krakowska – Przewodnicząca nowych możliwości rozwoju uczniów. 
utworzenie boiska w Korlinie. Rady Gminy Postomino, Bogdan Społeczność szko lna ZSS 

Zespół Szkół Społecznych                    Sz lawsk i  –  Dy rek to r  AMGiSP w Korlinie wraz z Dyrekcją i Gronem 
w Korlinie w Postominie, Renata Mazur – Dyrektor Pedagogicznym składa serdeczne 

Zespołu Szkół w Pieszczu, Danuta podziękowania Wójtowi oraz Radnym 

Wstęgę przecinają: Aleksandra  Kurek, 
Paweł Sadowski, Jadwiga Krakowska
i Janusz Bojkowski

Nowa 

droga 

w Mazowie

J e s z c z e  p r z e d  G m i n n y m i  

Dożynkami Agencja Mienia Gminnego 

i Spraw Publicznych w Postominie 

dokonała gruntownego remontu drogi 

w Mazowie. Prace polegały między 

innymi na demontażu starych płyt 

betonowych i ułożeniu nowych na 

odcinku 457 mb i szerokości 4 m wraz 

z wykonaniem 10 wjazdów na posesje, 

s k a r p o w a n i e m  p o b o c z y  o r a z  

jednostronnym odwodnieniem części 

odcinka drogi. Całkowity koszt remontu 

drogi wyniósł 210 tys. złotych.

Uczniowie SP Staniewice Uczniowie SP Postomino
Dyrektor ZS Postomino

Halina Wenda
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Bieżący rok jest czasem na ułatwienie życia mieszkańcom, aktem prawa miejscowego i jest ich gromadzenia, segregacji itp.). decyzja, gdyż planowany nowy system 
dostosowanie przepisów lokalnych do usprawnien ie  ca łego systemu tworzony zgodnie z Wojewódzkim Uchwały te stworzą ramy prawne „śmieciowy” obejmuje obowiązkowo 
nowych uregulowań prawnych oraz g o s p o d a r o w a n i a  o d p a d a m i  Planem Gospodarki Odpadami. do funkcjonowania nowego systemu tylko właściciel i  nieruchomości 
p r z e p r o w a d z e n i a  k a m p a n i i  k o m u n a l n y m i  i  u p o r a n i a  s i ę  Ponadto niezbędne będzie podjęcie „gospodarki śmieciowej”. zamieszka łych ,  a  w łaśc ic ie le  
informacyjnej wśród mieszkańców. z problemem zalegania „dzikich” uchwał w sprawie: Dodatkowo Rada Gminy zgodnie pozostałych nieruchomości (t j .  

Obecnie odpady odbierają od nas wysypisk śmieci w lasach, rowach i na - wyboru metody ustalenia opłaty z zapisami ustawy musi określić wszystkie instytucje, szkoły, firmy, 
wyspecjalizowane do tego celu polach. Wszystkie zmiany początkowo oraz stawek opłaty, w drodze uchwały obowiązkowej sklepy, itp.) będą musieli zawierać 
przedsiębiorstwa na podstawie będą wydawać się trudne, ale - terminów, częstotliwości i trybu wymagania, jakie musi spełniać indywidualne umowy na odbiór śmieci 
indywidualnych umów. Zmieni się to od d o c e l o w o  n a  p e w n o  przedsiębiorca, który ubiega z firmami działającymi na terenie 
lipca przyszłego roku. Gminy są p r z y n i o s ą  k o r z y ś c i  się o uzyskanie zezwolenia na gminy.
zobowiązane do ogłoszenia przetargu, i mieszkańcom i środowisku opróżn ian ie  zb io rn ików Ponadto Rada może uchwalić 
w wyniku którego wyłoniona zostanie naturalnemu naszej gminy. bezodpływowych i transportu wykaz dodatkowych dokumentów, 
firma odbierająca śmieci z obszaru Jak powstanie nowa nieczystości ciekłych które będą potwierdzały informacje 
gminy. Natomiast od mieszkańców za polityka śmieciowa w gminie? Drugą grupę uchwał s k ł a d a n e  w  d e k l a r a c j a c h  
wywóz i unieszkodliwianie odpadów Jeszcze w tym roku s tanowią  t zw.  uchwa ły  mieszkańców, czy wykaz dodatkowych 
zostanie pobrany tzw. podatek Rada Gminy musi podjąć fakultatywne, które można usług, które gmina będzie świadczyć 
śmieciowy. O tym w jaki sposób będzie szereg uchwał dotyczących przyjąć, ale nie ma takiego w z a k r e s i e  g o s p o d a r o w a n i a  
on naliczany oraz jaka będzie stawka nowego systemu gospodarki bezwzględnego obowiązku odpadami, np. sprzedaż pojemników, 
tego podatku zdecyduje Rada Gminy. odpadami komunalnymi. ustawowego. O tym czy dana w o r k ó w  n a  o d p a d y  c z y  

Nowośc ią  jes t  moż l iwość  D o  u c h w a ł  u c h w a ł a  f a k u l t a t y w n a  kompostowników.
zastosowania specjalnej obniżonej obowiązkowych, które muszą zostanie przyjęta zdecyduje Obecnie trwają prace nad 

uiszczania opłaty za gospodarowanie s t a w k i  o p ł a t y  w  s t o s u n k u  być podjęte do końca 2012 roku w y b ó r  s y s t e m u ,  s p o s o b u  projektami uchwał oraz zmian 
odpadami,do osób segregujących odpady. Tak zaliczamy m. in.: nowy regulamin g o s p o d a r o w a n i a  o d p a d a m i  w regulaminie utrzymania czystości 

- wzoru deklaracji o wysokości więc selektywna zbiórka odpadów utrzymania czystości i porządku i stanowisko Rady Gminy. Rada Gminy i porządku w gminie. O wszystkich 
opłaty za gospodarowanie odpadami,komunalnych będzie promowana w gminie, który określi wszystkie m o ż e  p o d j ą ć  t a k ż e  d e c y z j ę  nowych przep isach loka lnych  

- w sprawie szczegółowego mniejszym podatkiem śmieciowym do obowiązki, wymagania i zasady o odbieraniu odpadów komunalnych będziemy Państwa na bieżąco 
sposobu i zakresu świadczenia usług zapłacenia. w zakresie utrzymania czystości, od właścicieli nieruchomości, które nie informować.
w zakresie odbierania odpadów Wszystkie zmiany w zakresie gromadzenia i zagospodarowania są zamieszkałe, a powstają na nich 
komunalnych od mieszkańców (tj. gospodarki odpadami mają na celu śmieci. Uchwalony regulamin jest odpady komunalne. Jest to istotna 
częstotliwość wywozu śmieci, zasad 
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56%
22%

13%

9%

Ile Państwo obecnie (miesięcznie) płacą 
za odbiór odpadów w przeliczeniu na 

osobę?

do 7 zł

od 7 zł do 10 zł

od 10 zł do 15 zł

powyżej 15 zł

63%

28%

0%
9%

Z jaką częstotliwością chcieliby Państwo 
wnosić opłatę za gospodarowanie 

odpadami?

raz w miesiącu

raz na kwartał

raz w roku

nie ma to dla mnie 
znaczenia 

51%

7%
2%

40%

Ustawodawca zobowiązał Radę Gminy do 
wyboru jednej z czterech metod ustalenia 

stawki opłaty za odbiór zmieszanych 
odpadów komunalnych. Jak według 

Państwa powinna być naliczana opłata za 

odpady (w zależności od czego)?

od liczby mieszkańców 
zamieszkujących daną 
nieruchomość

od ilości zużytej wody z 
danej nieruchomości (w 
przeliczeniu na m3 

zużytej wody)

od powierzchni lokalu 
mieszkalnego (w 
przeliczeniu na m2)

od gospodarstwa 
domowego

20%

29%
26%

20%

5%

Od 2013 roku na skutek zmian 
ustawowych zmieni się system odbioru 

odpadów z gospodarstw domowych. Czy 
czują się Państwo poinformowani o 

konsekwencjach tych zmian dla Państwa?

dobrze 
poinformowani

trochę 
poinformowani

słabo 
poinformowani

w ogóle nie 
poinformowani

trudno powiedzieć

9%

7%

4%

7%

2%

19%

16%

14%

10%

8%
4%

Pozbycie się jakiego rodzaju odpadów 
zebranych selektywnie sprawia Państwu 

najwięcej problemów?

papier i tektura

szkło

plastik

metale

odpady zielone 
(bioodpady)
odzież i tekstylia

odpady 
wielkogabarytowe
sprzęt elektryczny 
i elektroniczny
baterie i 
akumulatory

64%6%

30%

Co jest dla Pani/Pana największym 
problemem w selektywnej zbiórce?

brak pojemników na 
posegregowane odpady

duża odległość do 
pojemników w zabudowie 
wielorodzinnej

brak warunków w domu 
lub mieszkaniu do 
segregacji

56%
32%

10%

2%

Jeżeli TAK, to segreguje Pani/Pan odpady?

zawsze

często

rzadko

nigdy

84%

16%

Czy w Państwa domu istnieje możliwość 
segregacji odpadów?

tak 

nie

68%

10%

22%

Czy w naszej gminie stworzono warunki 
do segregacji odpadów?

tak

nie

trudno powiedzieć

61%11%

28%

Czy uważacie Państwo, że obecny system 
segregowania surowców wtórnych w 

naszej gminie funkcjonuje prawidłowo?

tak

nie

trudno powiedzieć

19%

28%38%

3%
1%

11%

Czy Państwa zdaniem informacja dla 
mieszkańców o właściwym postępowaniu 

z odpadami jest:

b. dobra

dobra

wystarczająca

zła

b. zła

trudno powiedzieć

66%

34%

Czy Państwa zdaniem dotychczasowa cena 
odbioru odpadów komunalnych jest:

akceptowalna

zbyt wysoka
84%

16%

Czy odpady komunalne (śmieci) 
z Państwa domów odbierane są 

wystarczająco często?

tak

nie

Odpady - wyniki ankiety 15 okręgów 
Uchwałą Nr XXIII/201/2012 wyborczych. Rada ustaliła ich granice 

Rada Gminy Postomino w dniu 27 i numery oraz liczbę radnych 
września  2012 roku podzieliła gminę wybieranych w każdym okręgu.
P o s t o m i n o  n a  1 5  o k r ę g ó w  

 

Nr okręgu
 

wyborczego
 Granice okręgu wyborczego

 Liczba 
wybieranych 

radnych
 

1
 

JAROSŁAWIEC 
 

1
 

2
 

NACMIERZ
  

1
 

3
 

BYLICA, 
 

RUSINOWO
  

1
 

4 JEZIERZANY, WICKO 
MORSKIE, ŁĄCKO  1  

5 KORLINO, KRÓLEWO,  

KRÓLEWKO 1  

6 
GÓRSKO,  ZŁAKOWO,  
MARSZEWO 

1  

7 POSTOMINO 1  
8 PIEŃKOWO 1  

9 
WYKROTY,  KŁOŚNIK, TYN, 
PIEŃKÓWKO

 
1  

10
 

CHUDACZEWKO, MAZÓW, 
WILKOWICE, NOSALIN

 
1

 
11
 

STANIEWICE 
 

1
 12

 
PAŁOWO, 

 
PAŁÓWKO

 
1

 13
 

PIESZCZ
   

1
 

14

 

CHUDACZEWO, RONINO,  
MASŁOWICE

  

1

 
15

 

KANIN, 

 

KARSINO,  
DZIERŻĘCIN,

 

WSZEDZIEŃ

  

1

 

 

 

 
 

„Wrzesień – miesiącem pamięci narodowej”
To motto spotkania dzieci tamtych  wydarzeń :  kampan i i  uroczystość uświetniły występy 

i młodzieży z przedstawicielami wrześniowej, okupacji i upadku drużyn – zuchowej i harcerskiej oraz 
nazizmu w Europie. Pani Irena Cejba z e s p o ł u  w o k a l n e g o ,  k t ó r e  Związku Kombatantów RPiBWP 
–  p r z e d s t a w i c i e l k a  Z w i ą z k u  przypomniały nam słowa pięknych w Konstancinie - Jeziornie, 
K o m b a t a n t ó w  p r z y p o m n i a ł a  patriotycznych pieśni. Równie pięknie w o l o n t a r ius z a m i ,  w ł a d z ami  
o wydarzeniach sprzed kilkudziesięciu zaprezentowały się zespoły taneczne              usteckiego Centralnego Poligonu 
lat głęboko tkwiących w pamięci nie „Dyguś” i „Dyg” oraz szkolne S i ł  P o w i e t r z n y c h  o r a z  
tylko żołnierzy, ale i cywilów, którzy do „ M a ż o r e t k i ” ,  k t ó r e  p r z y  z samorządowymi przedsta-
końca swoich dni musieli żyć akompaniamencie Młodzieżowej wicielami władz, które odbyło się 12 
z piętnem wojennej  t ragedi i .  Orkiestry Dętej wykonały układ września br. w Zespole Szkół 
Następnie goście złożyli wpisy do taneczny - „Marsz”.w Postominie.
Szkolnej  Księgi  Pamiątkowej.  Potrzeba nam takich spotkań, Na zaproszenie dyrektor Haliny 
Dyrektor Halina Wenda zwróciła abyśmy pamięta l i  o  naszych Wendy przybyli do Postomina 
u w a g ę  z g r o m a d z o n y c h  n a  bohaterach, bo – jak podkreśliła znamienici goście, by wspólnie 
u m i e j ę t n o ś ć  p o d e j m o w a n i a  Drektor Halina Wenda – siła ducha, świętować kolejną, 67. rocznicę 
współpracy dla dobra naszej ojczyzny wiara w ideały i poświęcenie, to zakończenia II wojny światowej. 
i edukacji młodego pokolenia. wartości, które nie przemijają, Uroczystość uświetniło wprowadzenie 
Podziękowała Wójtowi  Gminy niezależnie od miejsca i czasu. pocztu sztandarowego szkoły 
P o s t o m i n o  –  J a n u s z o w i   Ewelina Królikowskai odśpiewanie hymnu państwowego. 
Bojkowskiemu – za zaangażowanie Następnie uczniowie wysłuchali 
w rozbudowę szkoły. Ponadto wspomnień naocznych świadków 

Uprzejmie informuję, że w dniu 18 października 2012 roku w godzinach 
10:00 - 12:00, w budynku Sądu Rejonowego w Sławnie przy ul. Wojska 
Polskiego 8, sala rozpraw nr 1 zorganizowany będzie dyżur mediatora, który 
będzie pełniła Pani Małgorzata Olszewska – osoba uprawniona do 
przeprowadzania postępowania mediacyjnego w sprawach cywilnych, 
rodzinnych, gospodarczych, prawa pracy, nieletnich oraz karnych. 

Prezes Sądu Rejonowego
w Sławnie

 (-)Sylwia Dorau – Cichoń

Ogłoszenie

Fundusz 
Alimentacyjny

O k r e s  ś w i a d c z e n i o w y  
2012/2013 rozpoczyna się od 01-10-
2012 r. i trwa do 30-09-2013 r.

P r z y j m o w a n i e  w n i o s k ó w  
o ustalenie prawa do funduszu 
alimentacyjnego na okres zasiłkowy 
2012/2013 rozpoczęło się od 1 sierpnia 
2012 r. 

Wnioski o ustalenie prawa do 
świadczeń z funduszu alimentacyjnego 
przyjmowane są w Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej pok. nr 1 w godz. 
od 8⁰⁰ do 14⁰⁰.

 Musur Marzena

Okres zasiłkowy 2012/2013 
zaczyna się od 01.11.2012r. i trwa do 
31.10.2013r.

Wnioski o ustalenie prawa do 
zasiłku rodzinnego oraz dodatków do 
z a s i ł k u  r o d z i n n e g o  o s o b y  
zainteresowane mogą składać od 
1 września 2012r. w Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej pokój nr 1 w godz. 
od 8⁰⁰ do 14⁰⁰ 

Dodatkowe informacje pod nr 
telefonu: 059 846 44 69.

Musur Marzena

Świadczenia

rodzinneSzanowni Państwo, mieszkańcy gminy Postomino
Gorąco dziękujemy za wzięcie udziału w ankiecie dotyczącej 

systemu gospodarki odpadami oraz sposobu ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy.

Ankieta została zakończona. Jej wyniki pozwolą nam 
uwzględnić opinię Państwa przy organizacji nowego systemu 
gospodarki odpadami.

A oto wybrane wyniki ankiety:

Zmiana systemu 

gospodarki odpadami

Drodzy Dyrektorzy, 
Nauczyciele, Pracownicy Administracji i Obsługi 

Z okazji Dnia Edukacji Narodowej zwracam 
się do Was z wyrazami szacunku i podziękowania  
za trud i poświęcenie z jakim wypełniacie Państwo 
przekazaną Wam misję wychowywania oraz 
kształtowania umysłów i pasji przyszłych pokoleń. 
Życzę Państwu, abyście nigdy nie utracili chęci do 
pracy  z drugim człowiekiem, by była ona dla Was 
źródłem zadowolenia i  sukcesów. 

Wójt Gminy Postomino 
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Bieżący rok jest czasem na ułatwienie życia mieszkańcom, aktem prawa miejscowego i jest ich gromadzenia, segregacji itp.). decyzja, gdyż planowany nowy system 
dostosowanie przepisów lokalnych do usprawnien ie  ca łego systemu tworzony zgodnie z Wojewódzkim Uchwały te stworzą ramy prawne „śmieciowy” obejmuje obowiązkowo 
nowych uregulowań prawnych oraz g o s p o d a r o w a n i a  o d p a d a m i  Planem Gospodarki Odpadami. do funkcjonowania nowego systemu tylko właściciel i  nieruchomości 
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informacyjnej wśród mieszkańców. z problemem zalegania „dzikich” uchwał w sprawie: Dodatkowo Rada Gminy zgodnie pozostałych nieruchomości (t j .  

Obecnie odpady odbierają od nas wysypisk śmieci w lasach, rowach i na - wyboru metody ustalenia opłaty z zapisami ustawy musi określić wszystkie instytucje, szkoły, firmy, 
wyspecjalizowane do tego celu polach. Wszystkie zmiany początkowo oraz stawek opłaty, w drodze uchwały obowiązkowej sklepy, itp.) będą musieli zawierać 
przedsiębiorstwa na podstawie będą wydawać się trudne, ale - terminów, częstotliwości i trybu wymagania, jakie musi spełniać indywidualne umowy na odbiór śmieci 
indywidualnych umów. Zmieni się to od d o c e l o w o  n a  p e w n o  przedsiębiorca, który ubiega z firmami działającymi na terenie 
lipca przyszłego roku. Gminy są p r z y n i o s ą  k o r z y ś c i  się o uzyskanie zezwolenia na gminy.
zobowiązane do ogłoszenia przetargu, i mieszkańcom i środowisku opróżn ian ie  zb io rn ików Ponadto Rada może uchwalić 
w wyniku którego wyłoniona zostanie naturalnemu naszej gminy. bezodpływowych i transportu wykaz dodatkowych dokumentów, 
firma odbierająca śmieci z obszaru Jak powstanie nowa nieczystości ciekłych które będą potwierdzały informacje 
gminy. Natomiast od mieszkańców za polityka śmieciowa w gminie? Drugą grupę uchwał s k ł a d a n e  w  d e k l a r a c j a c h  
wywóz i unieszkodliwianie odpadów Jeszcze w tym roku s tanowią  t zw.  uchwa ły  mieszkańców, czy wykaz dodatkowych 
zostanie pobrany tzw. podatek Rada Gminy musi podjąć fakultatywne, które można usług, które gmina będzie świadczyć 
śmieciowy. O tym w jaki sposób będzie szereg uchwał dotyczących przyjąć, ale nie ma takiego w z a k r e s i e  g o s p o d a r o w a n i a  
on naliczany oraz jaka będzie stawka nowego systemu gospodarki bezwzględnego obowiązku odpadami, np. sprzedaż pojemników, 
tego podatku zdecyduje Rada Gminy. odpadami komunalnymi. ustawowego. O tym czy dana w o r k ó w  n a  o d p a d y  c z y  

Nowośc ią  jes t  moż l iwość  D o  u c h w a ł  u c h w a ł a  f a k u l t a t y w n a  kompostowników.
zastosowania specjalnej obniżonej obowiązkowych, które muszą zostanie przyjęta zdecyduje Obecnie trwają prace nad 

uiszczania opłaty za gospodarowanie s t a w k i  o p ł a t y  w  s t o s u n k u  być podjęte do końca 2012 roku w y b ó r  s y s t e m u ,  s p o s o b u  projektami uchwał oraz zmian 
odpadami,do osób segregujących odpady. Tak zaliczamy m. in.: nowy regulamin g o s p o d a r o w a n i a  o d p a d a m i  w regulaminie utrzymania czystości 

- wzoru deklaracji o wysokości więc selektywna zbiórka odpadów utrzymania czystości i porządku i stanowisko Rady Gminy. Rada Gminy i porządku w gminie. O wszystkich 
opłaty za gospodarowanie odpadami,komunalnych będzie promowana w gminie, który określi wszystkie m o ż e  p o d j ą ć  t a k ż e  d e c y z j ę  nowych przep isach loka lnych  

- w sprawie szczegółowego mniejszym podatkiem śmieciowym do obowiązki, wymagania i zasady o odbieraniu odpadów komunalnych będziemy Państwa na bieżąco 
sposobu i zakresu świadczenia usług zapłacenia. w zakresie utrzymania czystości, od właścicieli nieruchomości, które nie informować.
w zakresie odbierania odpadów Wszystkie zmiany w zakresie gromadzenia i zagospodarowania są zamieszkałe, a powstają na nich 
komunalnych od mieszkańców (tj. gospodarki odpadami mają na celu śmieci. Uchwalony regulamin jest odpady komunalne. Jest to istotna 
częstotliwość wywozu śmieci, zasad 
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56%
22%

13%

9%

Ile Państwo obecnie (miesięcznie) płacą 
za odbiór odpadów w przeliczeniu na 

osobę?

do 7 zł

od 7 zł do 10 zł

od 10 zł do 15 zł

powyżej 15 zł

63%

28%

0%
9%

Z jaką częstotliwością chcieliby Państwo 
wnosić opłatę za gospodarowanie 

odpadami?

raz w miesiącu

raz na kwartał

raz w roku

nie ma to dla mnie 
znaczenia 

51%

7%
2%

40%

Ustawodawca zobowiązał Radę Gminy do 
wyboru jednej z czterech metod ustalenia 

stawki opłaty za odbiór zmieszanych 
odpadów komunalnych. Jak według 

Państwa powinna być naliczana opłata za 

odpady (w zależności od czego)?

od liczby mieszkańców 
zamieszkujących daną 
nieruchomość

od ilości zużytej wody z 
danej nieruchomości (w 
przeliczeniu na m3 

zużytej wody)

od powierzchni lokalu 
mieszkalnego (w 
przeliczeniu na m2)

od gospodarstwa 
domowego

20%

29%
26%

20%

5%

Od 2013 roku na skutek zmian 
ustawowych zmieni się system odbioru 

odpadów z gospodarstw domowych. Czy 
czują się Państwo poinformowani o 

konsekwencjach tych zmian dla Państwa?

dobrze 
poinformowani

trochę 
poinformowani

słabo 
poinformowani

w ogóle nie 
poinformowani

trudno powiedzieć

9%

7%

4%

7%

2%

19%

16%

14%

10%

8%
4%

Pozbycie się jakiego rodzaju odpadów 
zebranych selektywnie sprawia Państwu 

najwięcej problemów?

papier i tektura

szkło

plastik

metale

odpady zielone 
(bioodpady)
odzież i tekstylia

odpady 
wielkogabarytowe
sprzęt elektryczny 
i elektroniczny
baterie i 
akumulatory

64%6%

30%

Co jest dla Pani/Pana największym 
problemem w selektywnej zbiórce?

brak pojemników na 
posegregowane odpady

duża odległość do 
pojemników w zabudowie 
wielorodzinnej

brak warunków w domu 
lub mieszkaniu do 
segregacji

56%
32%

10%

2%

Jeżeli TAK, to segreguje Pani/Pan odpady?

zawsze

często

rzadko

nigdy

84%

16%

Czy w Państwa domu istnieje możliwość 
segregacji odpadów?

tak 

nie

68%

10%

22%

Czy w naszej gminie stworzono warunki 
do segregacji odpadów?

tak

nie

trudno powiedzieć

61%11%

28%

Czy uważacie Państwo, że obecny system 
segregowania surowców wtórnych w 

naszej gminie funkcjonuje prawidłowo?

tak

nie

trudno powiedzieć

19%

28%38%

3%
1%

11%

Czy Państwa zdaniem informacja dla 
mieszkańców o właściwym postępowaniu 

z odpadami jest:

b. dobra

dobra

wystarczająca

zła

b. zła

trudno powiedzieć

66%

34%

Czy Państwa zdaniem dotychczasowa cena 
odbioru odpadów komunalnych jest:

akceptowalna

zbyt wysoka
84%

16%

Czy odpady komunalne (śmieci) 
z Państwa domów odbierane są 

wystarczająco często?

tak

nie

Odpady - wyniki ankiety 15 okręgów 
Uchwałą Nr XXIII/201/2012 wyborczych. Rada ustaliła ich granice 

Rada Gminy Postomino w dniu 27 i numery oraz liczbę radnych 
września  2012 roku podzieliła gminę wybieranych w każdym okręgu.
P o s t o m i n o  n a  1 5  o k r ę g ó w  

 

Nr okręgu
 

wyborczego
 Granice okręgu wyborczego

 Liczba 
wybieranych 

radnych
 

1
 

JAROSŁAWIEC 
 

1
 

2
 

NACMIERZ
  

1
 

3
 

BYLICA, 
 

RUSINOWO
  

1
 

4 JEZIERZANY, WICKO 
MORSKIE, ŁĄCKO  1  

5 KORLINO, KRÓLEWO,  

KRÓLEWKO 1  

6 
GÓRSKO,  ZŁAKOWO,  
MARSZEWO 

1  

7 POSTOMINO 1  
8 PIEŃKOWO 1  

9 
WYKROTY,  KŁOŚNIK, TYN, 
PIEŃKÓWKO

 
1  

10
 

CHUDACZEWKO, MAZÓW, 
WILKOWICE, NOSALIN

 
1

 
11
 

STANIEWICE 
 

1
 12

 
PAŁOWO, 

 
PAŁÓWKO

 
1

 13
 

PIESZCZ
   

1
 

14

 

CHUDACZEWO, RONINO,  
MASŁOWICE

  

1

 
15

 

KANIN, 

 

KARSINO,  
DZIERŻĘCIN,

 

WSZEDZIEŃ

  

1

 

 

 

 
 

„Wrzesień – miesiącem pamięci narodowej”
To motto spotkania dzieci tamtych  wydarzeń :  kampan i i  uroczystość uświetniły występy 

i młodzieży z przedstawicielami wrześniowej, okupacji i upadku drużyn – zuchowej i harcerskiej oraz 
nazizmu w Europie. Pani Irena Cejba z e s p o ł u  w o k a l n e g o ,  k t ó r e  Związku Kombatantów RPiBWP 
–  p r z e d s t a w i c i e l k a  Z w i ą z k u  przypomniały nam słowa pięknych w Konstancinie - Jeziornie, 
K o m b a t a n t ó w  p r z y p o m n i a ł a  patriotycznych pieśni. Równie pięknie w o l o n t a r i us z a m i ,  w ł a d z am i  
o wydarzeniach sprzed kilkudziesięciu zaprezentowały się zespoły taneczne              usteckiego Centralnego Poligonu 
lat głęboko tkwiących w pamięci nie „Dyguś” i „Dyg” oraz szkolne S i ł  P o w i e t r z n y c h  o r a z  
tylko żołnierzy, ale i cywilów, którzy do „ M a ż o r e t k i ” ,  k t ó r e  p r z y  z samorządowymi przedsta-
końca swoich dni musieli żyć akompaniamencie Młodzieżowej wicielami władz, które odbyło się 12 
z piętnem wojennej  t ragedi i .  Orkiestry Dętej wykonały układ września br. w Zespole Szkół 
Następnie goście złożyli wpisy do taneczny - „Marsz”.w Postominie.
Szkolnej  Księgi  Pamiątkowej.  Potrzeba nam takich spotkań, Na zaproszenie dyrektor Haliny 
Dyrektor Halina Wenda zwróciła abyśmy pamięta l i  o  naszych Wendy przybyli do Postomina 
u w a g ę  z g r o m a d z o n y c h  n a  bohaterach, bo – jak podkreśliła znamienici goście, by wspólnie 
u m i e j ę t n o ś ć  p o d e j m o w a n i a  Drektor Halina Wenda – siła ducha, świętować kolejną, 67. rocznicę 
współpracy dla dobra naszej ojczyzny wiara w ideały i poświęcenie, to zakończenia II wojny światowej. 
i edukacji młodego pokolenia. wartości, które nie przemijają, Uroczystość uświetniło wprowadzenie 
Podziękowała Wójtowi  Gminy niezależnie od miejsca i czasu. pocztu sztandarowego szkoły 
P o s t o m i n o  –  J a n u s z o w i   Ewelina Królikowskai odśpiewanie hymnu państwowego. 
Bojkowskiemu – za zaangażowanie Następnie uczniowie wysłuchali 
w rozbudowę szkoły. Ponadto wspomnień naocznych świadków 

Uprzejmie informuję, że w dniu 18 października 2012 roku w godzinach 
10:00 - 12:00, w budynku Sądu Rejonowego w Sławnie przy ul. Wojska 
Polskiego 8, sala rozpraw nr 1 zorganizowany będzie dyżur mediatora, który 
będzie pełniła Pani Małgorzata Olszewska – osoba uprawniona do 
przeprowadzania postępowania mediacyjnego w sprawach cywilnych, 
rodzinnych, gospodarczych, prawa pracy, nieletnich oraz karnych. 

Prezes Sądu Rejonowego
w Sławnie

 (-)Sylwia Dorau – Cichoń

Ogłoszenie

Fundusz 
Alimentacyjny

O k r e s  ś w i a d c z e n i o w y  
2012/2013 rozpoczyna się od 01-10-
2012 r. i trwa do 30-09-2013 r.

P r z y j m o w a n i e  w n i o s k ó w  
o ustalenie prawa do funduszu 
alimentacyjnego na okres zasiłkowy 
2012/2013 rozpoczęło się od 1 sierpnia 
2012 r. 

Wnioski o ustalenie prawa do 
świadczeń z funduszu alimentacyjnego 
przyjmowane są w Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej pok. nr 1 w godz. 
od 8⁰⁰ do 14⁰⁰.

 Musur Marzena

Okres zasiłkowy 2012/2013 
zaczyna się od 01.11.2012r. i trwa do 
31.10.2013r.

Wnioski o ustalenie prawa do 
zasiłku rodzinnego oraz dodatków do 
z a s i ł k u  r o d z i n n e g o  o s o b y  
zainteresowane mogą składać od 
1 września 2012r. w Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej pokój nr 1 w godz. 
od 8⁰⁰ do 14⁰⁰ 

Dodatkowe informacje pod nr 
telefonu: 059 846 44 69.

Musur Marzena

Świadczenia

rodzinneSzanowni Państwo, mieszkańcy gminy Postomino
Gorąco dziękujemy za wzięcie udziału w ankiecie dotyczącej 

systemu gospodarki odpadami oraz sposobu ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy.

Ankieta została zakończona. Jej wyniki pozwolą nam 
uwzględnić opinię Państwa przy organizacji nowego systemu 
gospodarki odpadami.

A oto wybrane wyniki ankiety:

Zmiana systemu 

gospodarki odpadami

Drodzy Dyrektorzy, 
Nauczyciele, Pracownicy Administracji i Obsługi 

Z okazji Dnia Edukacji Narodowej zwracam 
się do Was z wyrazami szacunku i podziękowania  
za trud i poświęcenie z jakim wypełniacie Państwo 
przekazaną Wam misję wychowywania oraz 
kształtowania umysłów i pasji przyszłych pokoleń. 
Życzę Państwu, abyście nigdy nie utracili chęci do 
pracy  z drugim człowiekiem, by była ona dla Was 
źródłem zadowolenia i  sukcesów. 

Wójt Gminy Postomino 

2012 październikpaździernik 2012



2012 październikpaździernik 2012

się na dożynkowej scenie. Jako pierwsi urealnionym tekstem. Na zakończenie Wszyscy wspólnie zaśpiewali 4 utwory, zespołu „Sekwens”. Dziękujemy też Jarosławowi Kwiatkowi 
zaprezentowali się uczniowie Zespołu prezentacji szkół swoje umiejętności zaś solista wykonał pięknie utwory na Reasumując, Dożynki Gminne – Komendantowi i funkcjonariuszom 
S z k ó ł  w  P o s t o m i n i e  –  2 5  zaprezentowali podopieczni Zespołu keyboardzie. „Mazów 2012” należy uznać za Straży Gminnej w Postominie, Straży 
Wielopoziomowa Drużyna Harcerska Szkół w Jarosławcu. Wspaniale W końcu przyszła kolej na niezwykle udane. Ogromne słowa Granicznej w Darłowie, Policj i  
im. p. por. E. Gierczyk, Zespół tańca zatańczył zespół taneczny „Rytm”. bardziej ludowe klimaty. Najpierw uznania należą się całej społeczności w Postominie oraz strażakom 
„DYG” i „Mały Dyg”, Zespół Wokalny Zaśpiewały dziewczęta z zespołu zaśpiewały członkinie Zespołu sołectwa Mazów, która w niezwykły ochotnikom a strażakom z OSP 
„ANONIM”. Swoje umiejętności „Bursztynek”, a swoje umiejętności gry Wokalnego „Pieszczanki” z Pieszcza, sposób przystroiła swoją wieś i godnie Wilkowice dodatkowo za pyszną 
zaprezentowali uczestnicy zajęć tańca na skrzypcach zaprezentowała Julia wzbudzając fale oklasków wśród przyjęła wszystkich, przybyłych na grochówkę i zabezpieczenie terenu.
break dance – Master Freeze Crew S u r m a  –  u c z ę s z c z a j ą c a  d o  publiczności. Na taki sam aplauz uroczystości gości. Serdeczne podziękowania 

zasłużyl i  występujący po nich P r a g n i e m y  p o d z i ę k o w a ć  kierujemy też do Sponsorów, gdyż bez 
c z ł o n k o w i e  K a p e l i  L u d o w e j  wszystkim, którzy przyczynili się do P a ń s t w a  p o m o c y  i  w s p a r c i a  
„P ieńkow ian ie ”  z  Pos tom ina .  organizacj i  i  przeprowadzenia organizacja przedsięwzięcia na taką 
Biesiadne śpiewanie kontynuował dożynek, a w szczególności Janowi skalę nie byłaby możliwa. Dziękujemy 
Zespół „Kubryk” z Ustki, który umilał Antosikowi – Sołtysowi i Mieszkańcom i zapraszamy do dalszej współpracy.
wszystkim spędzany na dożynkach Mazowa – za wielki wkład pracy oraz K. Marczak, 
czas. czas poświęcony przygotowaniom. M. Lech-Szajner, A. Czarnuch

Gwiazdą wieczoru tegorocznych 
dożynek  by ł  Kami l  Bednarek  
z Zespołem. Gwiazda przyciągnęła na 
swój koncert setki, tysiące fanów 
z o k o l i c z n y c h  m i e j s c o w o ś c i .  
Niespodzianką na zakończenie 
koncertu był wspaniały, przygotowany 
przez sponsora pokaz sztucznych 
ogni. z C e n t r u m  K u l t u r y  i  S p o r t u  Społecznego Ogniska Muzycznego.

Niezwykle udany, dożynkowy w Pos tom in i e .  Zespó ł  Szkó ł  Na scenie zaprezentowali się 
wieczór zakończyła zabawa taneczna w Pieszczu był reprezentowany przez także podopiecznych Stowarzyszenia 
na skarpie brzegowej rzeki Wieprzy zespół wokalny „BreakThru” oraz na rzecz pomocy rodzinom wiejskim 
przy muzyce na żywo w wykonaniu zespół taneczny „Freedom”. Jedną „Nasza Przyszłość” w Postominie. 

z najmłodszych wiekowo grup byli 
uczniowie Szkoły Podstawowej 
w Staniewicach. Swoje umiejętności 
taneczne zaprezentowała grupa 
„Bolero”. Stare, zapomniane dziś 
p iosenki  tak ie jak „Czerwone 
jabłuszko” w nowej, lekko rokowej 
aranżacji z elementami hip-hopu 
zaprezentował zespół wokalny „Złote 
Nutki”, zaś biało-czerwony fan klub 
polskiej reprezentacji – uczniowie 
klasy I – „Euro Maniacy” zaśpiewali 
znane wszystkim „Koko, koko, Euro 
spoko ”  z  n ieco  zm ien ionym,  

30 września 2012 r. w Mazowie, partnerskiej gminy Trinwillershagen z zaprzyjaźnionej, niemieckiej Gminy 
zgodnie z wielowiekową tradycją w Niemczech – Klaus-Dieter Than, Trinwillershagen. Wszystkie wieńce 
rolnicy i mieszkańcy gminy Postomino który wraz ze swoim zastępcą oraz były piękne, starannie wykonane 
uczcili koniec tegorocznych zbiorów. reprezentacją strażaków, seniorów, i niewątpliwie wymagały wiele pracy. 
Święto plonów rozpoczęło się sportowców i myśliwych po raz piąty Jury w składzie: Wanda Janowicz – 
uroczystą, dziękczynną mszą świętą gościł na gminnym święcie plonów. malarka ze Słupska, Ewa Grużewska – 
polową, w czasie której ojciec Piotr Niespodziankę przygotowali też malarka ze Strzelina i Magdalena Joda 
Włodyga i brat Rafał Dudek poświęcili niemieccy strażacy przekazując – pracownik Oddziału Regionalnego 
przyniesione wieńce dożynkowe oraz upominki na ręce Komendanta KRUS w Koszalinie, nie miało łatwego 
chleby z tegorocznych ziaren zbóż. Gminnego OSP – Daniela Pakosa już zadania. Każdy wieniec otrzymał 

Otwarcia uroczystości dokonał teraz zapowiadając swój udział numer, wg kolejności ustawienia. 
Wójt Gminy Postomino – Janusz w zawodach pożarniczych w roku Organizatorzy, ani członkowie Komisji 
Bojkowski w asyście Przewodniczącej przyszłym. Konkursowej nie znali twórców 
Rady Gminy Postomino – Jadwigi Wśród gości postomińskiego poszczególnych kop dożynkowych. 
Krakowskiej. Wójt podziękował Święta Plonów byli też: Wojciech Skrupulatnie notowane punkty i ich 
rolnikom za tegoroczny trud i wysiłek Wiśniowski – Starosta Sławieński, sumy pozwoliły wyłonić te – zdaniem 
życząc dalszej owocnej pracy. W o j c i e c h  S t e f a n o w s k i  –  jury – najpiękniejsze. Kolejne miejsca 

Zaszczytna funkcja Starostów Przewodniczący Rady Powiatu 
pracy w gospodarstwie rolnym tegorocznych Dożynek przypadła w Sławnie, Janusz Stachowicz – 
z elementami pierwszej pomocy 
przedmedycznej”, który rozgrywany 
był na specjalnie przygotowanym 
stoisku Oddziału Regionalnego KRUS 
w Koszalinie. Nagrody, ufundowane 
przez KRUS dla zwycięzców – 
Agnieszki Stożek-Kowalskiej, Leszka 
Podemskiego i Pawła Czechowskiego 
wręczyła Magdalena Joda – inspektor 
KRUS.

Swoją ofertę prezentował też 
sławieński Oddział Banku BGŻ S.A. 
Każdy mógł  zas ięgnąć porad 
f i nansowych ,  dow iedz ieć  s i ę  
o warunkach pre ferency jnych 
kredytów dla rolników, czy też 
o p r o w a d z e n i u  r a c h u n k ó w  
indywidualnych. 

W namiocie Słowińskiej Grupy 
M a ł g o r z a c i e  H e t m a ń s k i e j  Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Rybackiej można było zasięgnąć 
i E u g e n i u s z o w i  H u t m a n  –  w Sławnie, Stanisław Chabowski – porady  eksper tów do tyczące j  
mieszkańcom, rolnikom z Mazowa, Radny Rady Powiatu w Sławnie, w szczególności pozyskiwania 

p o  r a z  p i e r w s z y  którzy przekazali piękny bochen Sebastian Dereń – Sekretarz Powiatu środków unijnych.
z o r g a n i z o w a n o  c h l e b a  -  s y m b o l  n i e d a w n o  w Sławnie, Ryszard Stachowiak – Wójt Dla dzieci tego dnia też było wiele 
K o n k u r s  n a  zakończonych żniw - na ręce Wójta, Gminy Sławno, Artur Ciróg – Zastępca darmowych atrakcji. Plac zabaw 
najciekawsze stoisko aby dzielił go sprawiedliwie wśród Wójta Gminy Sławno, Elżbieta Wasiak z dmuchanymi  z j eżdża ln iam i  
sołeckie. W konkursie mieszkańców Gminy. W czasie – Burmistrz Tychowa, Mikołaj  i ciuchcią, stoisko artystyczne 
uczestniczyło 8 stoisk. c e r e m o n i i  K a p e l a  L u d o w a  Kaczanowicz – Komendant Placówki prowadzonych przez Centrum Kultury 
Komis ja konkursu „Pieńkowianie” grała znaną wszystkim  Morskiego Oddziału Straży Granicznej i Sportu świetlic wiejskich, gdzie można 
miała zdecydowanie 

było dekorować pierniki, malować 
t r u d n e  z a d a n i e .  

gipsowe dekoracje, wykonać kolorowe 
Sołectwa wykazały się 

kwiatki, kartki, ekologiczne obrazki. 
niezwykłym kunsztem 

Pierwszy raz w historii nie 
i pomys łowośc ią ,  

zorganizowano Turnieju Sołectw, ale 
p r o m u j ą c  s w o j e  

i tak wszyscy chętni mogli wziąć udział 
w a l o r y .  W e d ł u g  

w zabawach rekreacyjnych, grach 
Komisji, a zapewne 

i konkursach dożynkowych. Zawody 
także uczestników 

rekreacyjno-sportowe zgromadziły 
imprezy, zaszczytne 

rzesze uczestników i  kibiców. 
p ie rwsze  m ie j sce  

Rozegrano 9 przeróżnych konkurencji, 
przyznano sołectwu 

w których nagrody ufundowali 
Pa łówko .  Ko le jne  

sponsorzy. Zawody sędziowali: 
m i e j s c a  z a j ę ł y :  zajęły: 1 – Staniewice, 2 – Pałówko, 3 – Kazimierz Gąsiorowski,  Marek 

Wi lkowice,  Kanin,  Wszedzień,  Nosalin, 4 – Kanin, 5 – Karsino, 6 – Domżałowicz, Krzysztof Ugorski 
Jarosławiec, Złakowo, Chudaczewo Jarosławiec, 7 – Pieńkówko, 8 – i Zdzisław Ludwikowski.
i Karsino.Pieszcz, 9 – Nacmierz, 10 – Pałowo, 11 W części artystycznej nie 

Można by ło wziąć udzia ł  – Wszedzień, 12 – Jezierzany, 13 – zabrakło gwiazd – i tych dużych i tych 
w konkursie „Bezpieczeństwo i higiena Wilkowice, 14 – Rusinowo, 15 – małych. Wszyscy pięknie prezentowali pieśń „Plon niesiemy plon”. w Darłowie, Jolanta Jabłońska – 

Dzierżęcin, 16 – Królewo, 17 – Korlino, 
Słowa uznania i podziękowania Powiatowy Inspektor  Nadzoru 

18 – Chudaczewo, 19 – Tyń, 20 – 
za zebrane plony, za ciężką pracę na Budowlanego w Sławnie i wielu, wielu 

Mazów, 21 – Pieńkowo, 
roli oraz życzenia dostatku i wszelkiej innych.

Z a  t r u d  w ł o ż o n y  w  i c h  
pomyślności mieszkańcom gminy Na scenie zaprezentowała się 

p r z y g o t o w a n i e  o r a z  z a  
przekazali: Piotr Zientarski – Senator Młodzieżowa Orkiestra Dęta im. 

podtrzymywanie tej pięknej tradycji 
R P,  A n d r z e j  J a k u b o w s k i  –  Zbigniewa Galka pod batutą Marcina 

wszystkie grupy wieńcowe otrzymały 
W icemarsza łek  Wo jewódz twa  Rąpalkiego, a postomińskie Mażoretki 

bony finansowe na zakup nagród.
Zachodniopomorskiego, Magdalena z Zespołu Szkół w Postominie 

Dożynki były również okazją do 
G ą s e c k a  –  R a d n a  S e j m i k u  defilowały w rytm wygrywanych 

podziękowania złożonego na ręce 
Wojewódzkiego w Szczecinie. Członek melodii.

Wójtowi Gminy i Przewodniczącej 
Z a r z ą d u  W o j e w ó d z t w a  Zwyczajem każdych dożynek 

Rady Gminy za utwardzenie drogi 
Zachodn iopomorsk iego –  Jan w gminie Postomino jest ocenianie 

i polepszenie tym samym wizerunku 
Krawczuk mimo swojej nieobecności i nagradzanie dożynkowych wieńców. 

wsi Mazów. Te miłe słowa i kwiaty 
skierował pisemne życzenia dla W tegorocznym Konkursie Wieńców 

w imieniu Sołectwa przekazali delegaci 
uczestników Dożynek. Dożynkowych zaprezentowano 21 

wraz z Sołtysem – Janem Antosik.
Życzenia i upominki na ręce sołeckich wieńców oraz 1 kopę 

Podczas tegorocznych dożynek 
Wójta Gminy przekazał też Burmistrz d o ż y n k o w ą ,  p r z y w i e z i o n ą  

 6 Miesięcznik Gminy Postomino Postomino  7Miesięcznik Gminy PostominoPostomino

Święto Plonów w Mazowie

Budowlana „Fuga” – Witold Poprawski – ź Laminopol Konstrukcje Sp. z o. o. – ź Pracownia Sztuk Pięknych „Gamma” – ź Twarowski Jan– Sołtys Sołectwa Tyń
Sławno Postomino Postomino ź Wal Marek – StaniewiceSponsorzy

ź Foryś Emilia – Radna Rady Gminy ź Łozińscy Janina i Paweł – Sławno ź Przedsiębiorstwo Usługowo Handlowe ź Zakład Mechaniki Pojazdowej – Karol 
w Postominie ź Megawat Polska S. C. – Kazimierz Ordon „Magda” – Sławno Siwek – Jezierzany

ź Agencja Mienia Gminnego i Spraw ź Fotografia i Film – Patryk Ślązak – Darłowo i Andrzej Ordon – Marszewo ź Rój Anna – Sołtys Sołectwa Pieńkówko ź Zakład Ogólnobudowlany – Ryszard 
Publicznych w Postominie ź Frączak Wanda – Radna Rady Gminy ź Ochotnicza Straż Pożarna w Wilkowicach ź Siwiuk Bronisława – Sołtys Sołectwa Kowalski – Postomino

ź Agromor Sp. J. – Ryszard Niemczura, w Postominie ź Ośrodek Wczasowo-Kolonijny Staniewice ź Zakład Piekarniczy – Sabina i Czesław 
Paweł Łuczak – Sławno ź Gawlista Jarosław – Jarosławiec „Marysieńka” – Wojciech Gajewski – ź Sklep Ogólnoprzemysłowy – Robert Orłowscy – Sławno

ź Bank Gospodarki Żywnościowej SA, ź Gospodarstwo Rolne – Wanda, Krzysztof, Jarosławiec Szczepański – Postomino ź Zakład Uboju i Przetwórstwa Mięsnego – 
Oddział w Sławnie Marcin Galek – Pieńkowo ź Ośrodek Wczasowo-Kolonijny „Rafa” – Igor ź Sklep Sportowy  „Puma” – Krystyna Maria i Grzegorz Sendeccy – Bobrowiczki

ź Bank Spółdzielczy w Ustce ź Gościniec „Eden” Wellness & Spa – Józef Kwiatkowski – Jarosławiec Grabowska – Sławno ź Zakład Usług Leśnych – Eugeniusz 
ź Bojkowski Janusz – Wójt Gminy Postomino Pilen – Chudaczewko ź Ośrodek Wczasowo-Rehabilitacyjny „Arka” ź Stachowicz Janusz – Radny Rady Powiatu Hutman – Mazów
ź Centrum Kultury i Sportu w Postominie ź Handel Detaliczny, Wynajem Pokoi – – Stefan Kwiatkowski – Jarosławiec w Sławnie ź Zarzycka Renata – Radna Rady Gminy 
ź Chabowski Stanisław – Radny Rady Jadwiga Kawczyńska – Jarosławiec ź Ośrodek Wypoczynkowo-Kolonijny „Barka” ź Szlawski Bogdan – Dyrektor Agencji Mienia w Postominie

Powiatu w Sławnie, Sołtys Sołectwa ź Handel i Usługi „Moram” – Małgorzata – Stefan Kwiatkowski – Jarosławiec Gminnego i Spraw Publicznych ź Żuchowski Piotr – Sołtys Sołectwa 
Górsko Hankaoui – Sławno ź Ośrodek Wypoczynkowy „Na Klifie” – w Postominie Jarosławiec

ź Cukiernia, Wytwórnia Lodów „Taja” – ź Karwaccy Ewa i Andrzej - Jarosławiec Helena Kapica – Jarosławiec
Janina i Roman Tama – Jarosławiec ź Kasa Rolniczego Ubezpieczenia ź Owsiuk Irena – Radna Rady Gminy 

ź Czerwińska Jadwiga – Postomino Społecznego, Oddział w Koszalinie w Postominie
ź Czerwiński Zbigniew – ź Koło Łowieckie „Jurand ze Spychowa” – ź Pakos Daniel – Radny Rady Gminy 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławno w Postominie, Sołtys Sołectwa Wilkowice
w Postominie ź Krakowska Jadwiga – Przewodnicząca ź Park Wodny „JAN” w Darłówku – Dorota 

ź Dąbrowska Mirosława – Sławno Rady Gminy w Postominie, Sołtys Majkut
ź Eco-Wind Sp. z o. o. Sołectwa Łącko ź Pomorskie Centrum Rehabilitacji, Zdrowia 
ź Ferma Drobiu „Jaj-Pol” – Tyń ź Kukowska Alicja – Radna Rady Gminy i Urody „Panorama Morska” – Danuta i 
ź Firma Handlowo Usługowa – Anna Pitus – w Postominie Leszek Haratykowie – Jarosławiec

Warszkowo ź Kurzyńska Marzena – Radna Rady Gminy ź Powszechna Spółdzielnia Spożywców 
ź Firma Wielobranżowa – Hurtownia w Postominie, Sołtys Sołectwa Rusinowo „Społem’’ – Sławno

Podziękowania

Sołtys i mieszkańcy Mazowa składają serdeczne podziękowania 
wszystkim sponsorom za wsparcie oraz pomoc, a w szczególności Agencji 
Mienia Gminnego i Spraw Publicznych w Postominie za ogrom pracy i trud 
włożony w przygotowanie Dożynek Gminnych „Mazów 2012”

Składam serdeczne podziękowania wszystkim mieszkańcom 
zaangażowanym w organizację Dożynek Gminnych, za wkład, poświęcony 
czas i za wspaniałe efekty naszego wspólnego wysiłku.

Jan Antosik
Sołtys Mazowa

***

Zdj. Agnieszka Borowska
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się na dożynkowej scenie. Jako pierwsi urealnionym tekstem. Na zakończenie Wszyscy wspólnie zaśpiewali 4 utwory, zespołu „Sekwens”. Dziękujemy też Jarosławowi Kwiatkowi 
zaprezentowali się uczniowie Zespołu prezentacji szkół swoje umiejętności zaś solista wykonał pięknie utwory na Reasumując, Dożynki Gminne – Komendantowi i funkcjonariuszom 
S z k ó ł  w  P o s t o m i n i e  –  2 5  zaprezentowali podopieczni Zespołu keyboardzie. „Mazów 2012” należy uznać za Straży Gminnej w Postominie, Straży 
Wielopoziomowa Drużyna Harcerska Szkół w Jarosławcu. Wspaniale W końcu przyszła kolej na niezwykle udane. Ogromne słowa Granicznej w Darłowie, Policj i  
im. p. por. E. Gierczyk, Zespół tańca zatańczył zespół taneczny „Rytm”. bardziej ludowe klimaty. Najpierw uznania należą się całej społeczności w Postominie oraz strażakom 
„DYG” i „Mały Dyg”, Zespół Wokalny Zaśpiewały dziewczęta z zespołu zaśpiewały członkinie Zespołu sołectwa Mazów, która w niezwykły ochotnikom a strażakom z OSP 
„ANONIM”. Swoje umiejętności „Bursztynek”, a swoje umiejętności gry Wokalnego „Pieszczanki” z Pieszcza, sposób przystroiła swoją wieś i godnie Wilkowice dodatkowo za pyszną 
zaprezentowali uczestnicy zajęć tańca na skrzypcach zaprezentowała Julia wzbudzając fale oklasków wśród przyjęła wszystkich, przybyłych na grochówkę i zabezpieczenie terenu.
break dance – Master Freeze Crew S u r m a  –  u c z ę s z c z a j ą c a  d o  publiczności. Na taki sam aplauz uroczystości gości. Serdeczne podziękowania 

zasłużyl i  występujący po nich P r a g n i e m y  p o d z i ę k o w a ć  kierujemy też do Sponsorów, gdyż bez 
c z ł o n k o w i e  K a p e l i  L u d o w e j  wszystkim, którzy przyczynili się do P a ń s t w a  p o m o c y  i  w s p a r c i a  
„P ieńkow ian ie ”  z  Pos tom ina .  organizacj i  i  przeprowadzenia organizacja przedsięwzięcia na taką 
Biesiadne śpiewanie kontynuował dożynek, a w szczególności Janowi skalę nie byłaby możliwa. Dziękujemy 
Zespół „Kubryk” z Ustki, który umilał Antosikowi – Sołtysowi i Mieszkańcom i zapraszamy do dalszej współpracy.
wszystkim spędzany na dożynkach Mazowa – za wielki wkład pracy oraz K. Marczak, 
czas. czas poświęcony przygotowaniom. M. Lech-Szajner, A. Czarnuch

Gwiazdą wieczoru tegorocznych 
dożynek  by ł  Kami l  Bednarek  
z Zespołem. Gwiazda przyciągnęła na 
swój koncert setki, tysiące fanów 
z o k o l i c z n y c h  m i e j s c o w o ś c i .  
Niespodzianką na zakończenie 
koncertu był wspaniały, przygotowany 
przez sponsora pokaz sztucznych 
ogni. z C e n t r u m  K u l t u r y  i  S p o r t u  Społecznego Ogniska Muzycznego.

Niezwykle udany, dożynkowy w Pos tom in i e .  Zespó ł  Szkó ł  Na scenie zaprezentowali się 
wieczór zakończyła zabawa taneczna w Pieszczu był reprezentowany przez także podopiecznych Stowarzyszenia 
na skarpie brzegowej rzeki Wieprzy zespół wokalny „BreakThru” oraz na rzecz pomocy rodzinom wiejskim 
przy muzyce na żywo w wykonaniu zespół taneczny „Freedom”. Jedną „Nasza Przyszłość” w Postominie. 

z najmłodszych wiekowo grup byli 
uczniowie Szkoły Podstawowej 
w Staniewicach. Swoje umiejętności 
taneczne zaprezentowała grupa 
„Bolero”. Stare, zapomniane dziś 
p iosenki  tak ie jak „Czerwone 
jabłuszko” w nowej, lekko rokowej 
aranżacji z elementami hip-hopu 
zaprezentował zespół wokalny „Złote 
Nutki”, zaś biało-czerwony fan klub 
polskiej reprezentacji – uczniowie 
klasy I – „Euro Maniacy” zaśpiewali 
znane wszystkim „Koko, koko, Euro 
spoko ”  z  n ieco  zm ien ionym,  

30 września 2012 r. w Mazowie, partnerskiej gminy Trinwillershagen z zaprzyjaźnionej, niemieckiej Gminy 
zgodnie z wielowiekową tradycją w Niemczech – Klaus-Dieter Than, Trinwillershagen. Wszystkie wieńce 
rolnicy i mieszkańcy gminy Postomino który wraz ze swoim zastępcą oraz były piękne, starannie wykonane 
uczcili koniec tegorocznych zbiorów. reprezentacją strażaków, seniorów, i niewątpliwie wymagały wiele pracy. 
Święto plonów rozpoczęło się sportowców i myśliwych po raz piąty Jury w składzie: Wanda Janowicz – 
uroczystą, dziękczynną mszą świętą gościł na gminnym święcie plonów. malarka ze Słupska, Ewa Grużewska – 
polową, w czasie której ojciec Piotr Niespodziankę przygotowali też malarka ze Strzelina i Magdalena Joda 
Włodyga i brat Rafał Dudek poświęcili niemieccy strażacy przekazując – pracownik Oddziału Regionalnego 
przyniesione wieńce dożynkowe oraz upominki na ręce Komendanta KRUS w Koszalinie, nie miało łatwego 
chleby z tegorocznych ziaren zbóż. Gminnego OSP – Daniela Pakosa już zadania. Każdy wieniec otrzymał 

Otwarcia uroczystości dokonał teraz zapowiadając swój udział numer, wg kolejności ustawienia. 
Wójt Gminy Postomino – Janusz w zawodach pożarniczych w roku Organizatorzy, ani członkowie Komisji 
Bojkowski w asyście Przewodniczącej przyszłym. Konkursowej nie znali twórców 
Rady Gminy Postomino – Jadwigi Wśród gości postomińskiego poszczególnych kop dożynkowych. 
Krakowskiej. Wójt podziękował Święta Plonów byli też: Wojciech Skrupulatnie notowane punkty i ich 
rolnikom za tegoroczny trud i wysiłek Wiśniowski – Starosta Sławieński, sumy pozwoliły wyłonić te – zdaniem 
życząc dalszej owocnej pracy. W o j c i e c h  S t e f a n o w s k i  –  jury – najpiękniejsze. Kolejne miejsca 

Zaszczytna funkcja Starostów Przewodniczący Rady Powiatu 
pracy w gospodarstwie rolnym tegorocznych Dożynek przypadła w Sławnie, Janusz Stachowicz – 
z elementami pierwszej pomocy 
przedmedycznej”, który rozgrywany 
był na specjalnie przygotowanym 
stoisku Oddziału Regionalnego KRUS 
w Koszalinie. Nagrody, ufundowane 
przez KRUS dla zwycięzców – 
Agnieszki Stożek-Kowalskiej, Leszka 
Podemskiego i Pawła Czechowskiego 
wręczyła Magdalena Joda – inspektor 
KRUS.

Swoją ofertę prezentował też 
sławieński Oddział Banku BGŻ S.A. 
Każdy mógł  zas ięgnąć porad 
f i nansowych ,  dow iedz ieć  s i ę  
o warunkach pre ferency jnych 
kredytów dla rolników, czy też 
o p r o w a d z e n i u  r a c h u n k ó w  
indywidualnych. 

W namiocie Słowińskiej Grupy 
M a ł g o r z a c i e  H e t m a ń s k i e j  Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Rybackiej można było zasięgnąć 
i E u g e n i u s z o w i  H u t m a n  –  w Sławnie, Stanisław Chabowski – porady  eksper tów do tyczące j  
mieszkańcom, rolnikom z Mazowa, Radny Rady Powiatu w Sławnie, w szczególności pozyskiwania 

p o  r a z  p i e r w s z y  którzy przekazali piękny bochen Sebastian Dereń – Sekretarz Powiatu środków unijnych.
z o r g a n i z o w a n o  c h l e b a  -  s y m b o l  n i e d a w n o  w Sławnie, Ryszard Stachowiak – Wójt Dla dzieci tego dnia też było wiele 
K o n k u r s  n a  zakończonych żniw - na ręce Wójta, Gminy Sławno, Artur Ciróg – Zastępca darmowych atrakcji. Plac zabaw 
najciekawsze stoisko aby dzielił go sprawiedliwie wśród Wójta Gminy Sławno, Elżbieta Wasiak z dmuchanymi  z j eżdża ln iam i  
sołeckie. W konkursie mieszkańców Gminy. W czasie – Burmistrz Tychowa, Mikołaj  i ciuchcią, stoisko artystyczne 
uczestniczyło 8 stoisk. c e r e m o n i i  K a p e l a  L u d o w a  Kaczanowicz – Komendant Placówki prowadzonych przez Centrum Kultury 
Komis ja konkursu „Pieńkowianie” grała znaną wszystkim  Morskiego Oddziału Straży Granicznej i Sportu świetlic wiejskich, gdzie można 
miała zdecydowanie 

było dekorować pierniki, malować 
t r u d n e  z a d a n i e .  

gipsowe dekoracje, wykonać kolorowe 
Sołectwa wykazały się 

kwiatki, kartki, ekologiczne obrazki. 
niezwykłym kunsztem 

Pierwszy raz w historii nie 
i pomys łowośc ią ,  

zorganizowano Turnieju Sołectw, ale 
p r o m u j ą c  s w o j e  

i tak wszyscy chętni mogli wziąć udział 
w a l o r y .  W e d ł u g  

w zabawach rekreacyjnych, grach 
Komisji, a zapewne 

i konkursach dożynkowych. Zawody 
także uczestników 

rekreacyjno-sportowe zgromadziły 
imprezy, zaszczytne 

rzesze uczestników i  kibiców. 
p ie rwsze  m ie j sce  

Rozegrano 9 przeróżnych konkurencji, 
przyznano sołectwu 

w których nagrody ufundowali 
Pa łówko .  Ko le jne  

sponsorzy. Zawody sędziowali: 
m i e j s c a  z a j ę ł y :  zajęły: 1 – Staniewice, 2 – Pałówko, 3 – Kazimierz Gąsiorowski,  Marek 

Wi lkowice,  Kanin,  Wszedzień,  Nosalin, 4 – Kanin, 5 – Karsino, 6 – Domżałowicz, Krzysztof Ugorski 
Jarosławiec, Złakowo, Chudaczewo Jarosławiec, 7 – Pieńkówko, 8 – i Zdzisław Ludwikowski.
i Karsino.Pieszcz, 9 – Nacmierz, 10 – Pałowo, 11 W części artystycznej nie 

Można by ło wziąć udzia ł  – Wszedzień, 12 – Jezierzany, 13 – zabrakło gwiazd – i tych dużych i tych 
w konkursie „Bezpieczeństwo i higiena Wilkowice, 14 – Rusinowo, 15 – małych. Wszyscy pięknie prezentowali pieśń „Plon niesiemy plon”. w Darłowie, Jolanta Jabłońska – 

Dzierżęcin, 16 – Królewo, 17 – Korlino, 
Słowa uznania i podziękowania Powiatowy Inspektor  Nadzoru 

18 – Chudaczewo, 19 – Tyń, 20 – 
za zebrane plony, za ciężką pracę na Budowlanego w Sławnie i wielu, wielu 

Mazów, 21 – Pieńkowo, 
roli oraz życzenia dostatku i wszelkiej innych.

Z a  t r u d  w ł o ż o n y  w  i c h  
pomyślności mieszkańcom gminy Na scenie zaprezentowała się 

p r z y g o t o w a n i e  o r a z  z a  
przekazali: Piotr Zientarski – Senator Młodzieżowa Orkiestra Dęta im. 

podtrzymywanie tej pięknej tradycji 
R P,  A n d r z e j  J a k u b o w s k i  –  Zbigniewa Galka pod batutą Marcina 

wszystkie grupy wieńcowe otrzymały 
W icemarsza łek  Wo jewódz twa  Rąpalkiego, a postomińskie Mażoretki 

bony finansowe na zakup nagród.
Zachodniopomorskiego, Magdalena z Zespołu Szkół w Postominie 

Dożynki były również okazją do 
G ą s e c k a  –  R a d n a  S e j m i k u  defilowały w rytm wygrywanych 

podziękowania złożonego na ręce 
Wojewódzkiego w Szczecinie. Członek melodii.

Wójtowi Gminy i Przewodniczącej 
Z a r z ą d u  W o j e w ó d z t w a  Zwyczajem każdych dożynek 

Rady Gminy za utwardzenie drogi 
Zachodn iopomorsk iego –  Jan w gminie Postomino jest ocenianie 

i polepszenie tym samym wizerunku 
Krawczuk mimo swojej nieobecności i nagradzanie dożynkowych wieńców. 

wsi Mazów. Te miłe słowa i kwiaty 
skierował pisemne życzenia dla W tegorocznym Konkursie Wieńców 

w imieniu Sołectwa przekazali delegaci 
uczestników Dożynek. Dożynkowych zaprezentowano 21 

wraz z Sołtysem – Janem Antosik.
Życzenia i upominki na ręce sołeckich wieńców oraz 1 kopę 

Podczas tegorocznych dożynek 
Wójta Gminy przekazał też Burmistrz d o ż y n k o w ą ,  p r z y w i e z i o n ą  
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Święto Plonów w Mazowie

Budowlana „Fuga” – Witold Poprawski – ź Laminopol Konstrukcje Sp. z o. o. – ź Pracownia Sztuk Pięknych „Gamma” – ź Twarowski Jan– Sołtys Sołectwa Tyń
Sławno Postomino Postomino ź Wal Marek – StaniewiceSponsorzy

ź Foryś Emilia – Radna Rady Gminy ź Łozińscy Janina i Paweł – Sławno ź Przedsiębiorstwo Usługowo Handlowe ź Zakład Mechaniki Pojazdowej – Karol 
w Postominie ź Megawat Polska S. C. – Kazimierz Ordon „Magda” – Sławno Siwek – Jezierzany

ź Agencja Mienia Gminnego i Spraw ź Fotografia i Film – Patryk Ślązak – Darłowo i Andrzej Ordon – Marszewo ź Rój Anna – Sołtys Sołectwa Pieńkówko ź Zakład Ogólnobudowlany – Ryszard 
Publicznych w Postominie ź Frączak Wanda – Radna Rady Gminy ź Ochotnicza Straż Pożarna w Wilkowicach ź Siwiuk Bronisława – Sołtys Sołectwa Kowalski – Postomino

ź Agromor Sp. J. – Ryszard Niemczura, w Postominie ź Ośrodek Wczasowo-Kolonijny Staniewice ź Zakład Piekarniczy – Sabina i Czesław 
Paweł Łuczak – Sławno ź Gawlista Jarosław – Jarosławiec „Marysieńka” – Wojciech Gajewski – ź Sklep Ogólnoprzemysłowy – Robert Orłowscy – Sławno

ź Bank Gospodarki Żywnościowej SA, ź Gospodarstwo Rolne – Wanda, Krzysztof, Jarosławiec Szczepański – Postomino ź Zakład Uboju i Przetwórstwa Mięsnego – 
Oddział w Sławnie Marcin Galek – Pieńkowo ź Ośrodek Wczasowo-Kolonijny „Rafa” – Igor ź Sklep Sportowy  „Puma” – Krystyna Maria i Grzegorz Sendeccy – Bobrowiczki

ź Bank Spółdzielczy w Ustce ź Gościniec „Eden” Wellness & Spa – Józef Kwiatkowski – Jarosławiec Grabowska – Sławno ź Zakład Usług Leśnych – Eugeniusz 
ź Bojkowski Janusz – Wójt Gminy Postomino Pilen – Chudaczewko ź Ośrodek Wczasowo-Rehabilitacyjny „Arka” ź Stachowicz Janusz – Radny Rady Powiatu Hutman – Mazów
ź Centrum Kultury i Sportu w Postominie ź Handel Detaliczny, Wynajem Pokoi – – Stefan Kwiatkowski – Jarosławiec w Sławnie ź Zarzycka Renata – Radna Rady Gminy 
ź Chabowski Stanisław – Radny Rady Jadwiga Kawczyńska – Jarosławiec ź Ośrodek Wypoczynkowo-Kolonijny „Barka” ź Szlawski Bogdan – Dyrektor Agencji Mienia w Postominie

Powiatu w Sławnie, Sołtys Sołectwa ź Handel i Usługi „Moram” – Małgorzata – Stefan Kwiatkowski – Jarosławiec Gminnego i Spraw Publicznych ź Żuchowski Piotr – Sołtys Sołectwa 
Górsko Hankaoui – Sławno ź Ośrodek Wypoczynkowy „Na Klifie” – w Postominie Jarosławiec

ź Cukiernia, Wytwórnia Lodów „Taja” – ź Karwaccy Ewa i Andrzej - Jarosławiec Helena Kapica – Jarosławiec
Janina i Roman Tama – Jarosławiec ź Kasa Rolniczego Ubezpieczenia ź Owsiuk Irena – Radna Rady Gminy 

ź Czerwińska Jadwiga – Postomino Społecznego, Oddział w Koszalinie w Postominie
ź Czerwiński Zbigniew – ź Koło Łowieckie „Jurand ze Spychowa” – ź Pakos Daniel – Radny Rady Gminy 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławno w Postominie, Sołtys Sołectwa Wilkowice
w Postominie ź Krakowska Jadwiga – Przewodnicząca ź Park Wodny „JAN” w Darłówku – Dorota 

ź Dąbrowska Mirosława – Sławno Rady Gminy w Postominie, Sołtys Majkut
ź Eco-Wind Sp. z o. o. Sołectwa Łącko ź Pomorskie Centrum Rehabilitacji, Zdrowia 
ź Ferma Drobiu „Jaj-Pol” – Tyń ź Kukowska Alicja – Radna Rady Gminy i Urody „Panorama Morska” – Danuta i 
ź Firma Handlowo Usługowa – Anna Pitus – w Postominie Leszek Haratykowie – Jarosławiec

Warszkowo ź Kurzyńska Marzena – Radna Rady Gminy ź Powszechna Spółdzielnia Spożywców 
ź Firma Wielobranżowa – Hurtownia w Postominie, Sołtys Sołectwa Rusinowo „Społem’’ – Sławno

Podziękowania

Sołtys i mieszkańcy Mazowa składają serdeczne podziękowania 
wszystkim sponsorom za wsparcie oraz pomoc, a w szczególności Agencji 
Mienia Gminnego i Spraw Publicznych w Postominie za ogrom pracy i trud 
włożony w przygotowanie Dożynek Gminnych „Mazów 2012”

Składam serdeczne podziękowania wszystkim mieszkańcom 
zaangażowanym w organizację Dożynek Gminnych, za wkład, poświęcony 
czas i za wspaniałe efekty naszego wspólnego wysiłku.

Jan Antosik
Sołtys Mazowa

***

Zdj. Agnieszka Borowska

Z
dj. A

gnieszka B
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ska
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Przebiegli swój pierwszy maraton
mecie w glorii maratońskiej sławy ukończyli zawodnicy z Kenii, nasi Najwięcej bo 27 ukończonych 
zakładają ci medal na szyję, a za tobą zawodnicy maraton ukończyli na maratonów wśród mieszkańców 
widoczny jest sznur biegnących, miejscach: Janusz Bojkowski był 2827, naszej gminy ma Grzegorz Antosik. 
pozostałych jeszcze na trasie uzyskując czas 4.41.31 godz, Bogdan Kolejnymi są: Zdzisław Ludwikowski, 
zawodników. Na pytanie „jak było?” Szlawski był 2979, uzyskując czas Ryszard Gil, Sylwester Gil, Jarosław 
mówią – „Oj bolało, strasznie bolało, 4.47.14 godz. Białek, Zbigniew Jakuszczonek, Piotr 
mieliśmy dość, ale ani razu nie przyszła Pokonując pierwszy maraton Pakos, Marcin Stopa, Zbigniew 
myśl żeby zejść z trasy”. Wypada tylko Wójt Janusz Bojkowski wpisał się na 15 Dankowski, Grażyna Piasecka, 
życzyć, żeby takie postanowienia były miejscu, a Dyrektor AMGISP na 16 Sławomir Ludwikowski, Piotr Sawicki, 
w dalszych startach. miejscu wśród mieszkańców Gminy Maciej Pominkiewicz i Grzegorz 

Na trzech pierwszych miejscach Postomino którzy mają ukończone Pakos.
30 HASCO-LEK Wrocław Maraton maratony. Z. Ludwikowski

Pierwszy maraton to przeżycie, Dystans 42 kilometrów przestał 
którego się nie zapomina. Jeżeli budzić respekt i obawę u debiutantów, 
c h c e s z  w s p o m i n a ć  g o  stał się kolejnym elementem życia do 
z przyjemnością, musisz się do niego zaliczenia, przez każdego biegającego 
przygotować. Na pergoli Stadionu adepta. „Najgorsze jest pierwsze 
O l i m p i j s k i e g o  w  W r o c ł a w i u  przełamanie,  poznanie swego 
z l o k a l i z o w a n a  b y ł a  m e t a  organizmu i jego reakcji na taki dystans 
jubileuszowego 30 HASCO-LEK i takie obciążenie. Zazdroszcząc 
Wrocław Maratonu, który w dniu 16 trochę kolegom z klubu, że są już 
września 2012 r. ukończyło blisko 4000 maratończykami postanowiliśmy też 
biegaczy, pokonując „królewski” sami spróbować i to przeżyć” – mówią 
dystans 42,195 km. W tej grupie było zgodnie po powrocie - 
też dwóch postomińskich biegaczy W rozmowie mówią jednym 
Klubu Biegacza „Bryza” – Janusz głosem o swym pierwszym maratonie, 
Bojkowski – Wójt Gminy Postomino który był swoistą szkołą życia, nauczył 
i Bogdan Szlawski – Dyrektor Agencji wiele, ale przede wszystkim tego, że 
Mienia Gminnego i Spraw Publicznych maraton zaczyna się po 30 kilometrze. 
w Postominie. Uczucie jest fantastyczne, kiedy na 

Wspomnienie wakacji
Pożegnanie w Dzierżęcinie

W ostatni czwartek sierpnia, kiełbasek na ognisku.  Mimo, że to już 
dzieci wraz z rodzicami urządziły koniec wakacji, humor dopisywał 
„pożegnanie wakacji”. Była wspólna wszystkim, przecież za rok znów będą 
zabawa, konkursy, gry zespołowe. wakacje!
Impreza zakończyła się pieczeniem 

Pożegnanie w Nosalinie
i przejażdżce karetą; pokonywanie 
toru przeszkód z zawiązanymi oczami 
czy zabawa w leśne zwierzątka. 
Spotkanie zakończono wręczeniem 
drobnych upominków przydatnych na 
nowy rok szkolny – dzieci otrzymały 
zeszyty, długopisy i mazaki. 

O zorganizowanie spotkania 
i zakupieniem upominków zadbał 
sołtys Nosalina – pan K. Ciróg, za co 
serdecznie dziękujemy.

Ostatniego dnia sierpnia 2012r. takich jak: żywa gra w kółko i krzyżyk; 
dzieci  z Nosal ina „pożegnały o p o w i e ś ć  o  k r ó l u ,  k r ó l o w e j                       
wakacje”. Tego dnia nawet pogoda 
wyraziła swój smutek z powodu 
kończących się wakacji i „płakała 
deszczem”, co pokrzyżowało nieco 
plany wspólnej zabawy przy ognisku. 
Na szczęście zabawę tę dało się 
przenieść do świetlicy wiejskiej. Nie 
było ogniska i kiełbasek, ale w zamian 
był słodki poczęstunek – słodycze, 
lody soczki, itp. i przeróżne zabawy 
świetlicowe. Dzieci zadowolone 
i u ś m i e c h n i ę t e ,  z  p e ł n y m  
zaangażowaniem uczestniczyły 
w przygotowanych konkurencjach, 

Złakowo na biwaku
B a r d z o  m i ł y m  a k c e n t e m  

zakończyły wakacje dzieci, które przez 
cały rok uczęszczały na zajęcia 
w świetlicy wiejskiej w Złakowie. Nasza 
świetlica jako jedyna funkcjonowała 
przez okres wakacji, jest to niewątpliwie 
zasługa Pani Eweliny Rąpalskiej, która 
wkłada wiele serca i zapału do pracy 
z naszymi dziećmi. Dlatego też dzieci 
wraz z rodzicami, Panią Rąpalską a w szczególności: za ufundowanie pamiątkowych 
i ratownikiem Marcinem Rąpalskim ź Dyrektor Centrum Kultury i Sportu kubków i pamiątek,
ochoczo pojechały na ostatni wakacyjny w Postominie Agnieszce Czarnuch ź ALBATROS Spa & Ski - Ryszard 
weekend do Ośrodka Przywodnego –  za  udos tępn ien ie  mie jsc  Piechowski – za udostępnienie 
w Jarosławcu. Dzięki uprzejmości Pani noclegowych, krytego stoku narciarskiego,
Dyrektor CKiS Agnieszki Czarnuch ź E w e l i n i e  R ą p a l s k i e j  –  z a  ź Aquaparku Panorama Morska -  
pobyt w ośrodku był bezpłatny. O zorganizowanie tego wyjazdu Leszek Haratyk oraz Król Plaza Spa 
bezpłatne wyżywienie oraz atrakcje typu i całodobową opiekę, - Ryszard Król – za pobyt 
zjazd na krytym stoku narciarskim, ź Marcinowi Rąpalskiemu – za opiekę w aquaparku,
kąpie l  w basenie krytym oraz i  nadzó r  w  czas ie  kąp ie l i  ź Pizzeria SAMUR w Jarosławcu – za 
w aquaparku, przejażdżki quadem w basenach, pyszną pizzę,
i nawet pamiątkowe kubki i inne drobne ź OWK „RAFA” Igor Kwiatkowski – za ź WOPR w Jarosławcu - Krzysztof 
pamiątki postarała się Pani Ewelinka. umożliwienie kąpieli w basenie oraz Lewandowski – za przejażdżki 
Pogoda dopisała, a cały pobyt za śniadanie i obiad, quadem,
wypełn iony by ł  wie loma grami ź Firma „DEX” S.C. Marek Czerwiński ź Bar „RETRO” - Róża Tama – za 
i zabawami,  a dzieci  przeżyły i Piotr Filipowicz – za kiełbaski śniadanie,
niezapomniane chwile, które na długo i pieczywo na ognisko, ź GS „SCh” w Postominie – Sklep 
zachowają w pamięci. Serdecznie ź Firma „DEX” Tawerna Maltańska  Spożywczy w Jarosławcu – za 
dziękujemy wszystkim sponsorom, Parek Czerwiński – za obiad w dzień banany i wafelki.
dzięki którym pobyt w Jarosławcu był wyjazdu, Sołtys i Rada Sołecka Złakowa
b a r d z o  u d a n y  i  o w o c n y ,  ź „MXK”- Maksymilian Kwiatkowski – oraz wdzięczni rodzice.

Wozem po Jarosławcu

Dzieci uczęszczające na zajęcia zabaw, piekły kiełbaski przy ognisku.
świetlicowe w Wilkowicach i Pałowie, Wszyscy uczestnicy tej 
wspólnie z rodzicami i pod opieką pani letniej wyprawy składają serdeczne 
Ewy Manieckiej przyjechały do podziękowania:
ośrodka „Savana”, by beztrosko ź Sylwii i Krzysztofowi Bugowskim 
i atrakcyjnie spędzić wakacyjny dzień. za serdeczne przyjęcie grupy w ich 

Ze względu na sztormową ośrodku, życzliwość i serce 
pogodę nie odbył się rejs stateczkiem, okazane dzieciom,
a  w  zam ian  zap roponowano  ź d y r e k t o r  C K i S  A g n i e s z c e  
przejażdżkę wozem konnym po Czarnuch za zorganizowanie 
Jarosławcu – było to niezwykłe transportu,
przeżycie. Dzieci zwiedziły też mini ź Ewie Manieckiej za pomysł, 
ZOO w Wiciu, spacerowały brzegiem o r g a n i z a c j ę  i  s e r d e c z n ą  
morza, zajadały się lodami. gospodarność.

W  o ś r o d k u  „ S a v a n a ”  Teresa Rysztak
fantastycznie bawiły się na placu 

Koniec wakacji 

i moc atrakcji
Dzięki życzliwości wielu osób rejs statkiem, pobyt w Aquaparku Opiekunowie i dzieci składają 

dzieci ze Świetlicy Środowiskowej „Panorama Morska”, w e j ś c i e  n a  serdeczne podziękowania za wsparcie 
w Staniewicach miały możliwość spędzić latarnię morską dostarczyły uczestnikom w organizację wspaniałego, letniego 
wspaniałe 3 dni na biwaku w Jarosławcu. wiele radości i pozytywnych emocji. pobytu w Jarosławcu:

Piękna słoneczna pogoda była Pobyt na biwaku nauczył dzieci ź Sylwii i Krzysztofowi Bugowskim,
d o d a t k o w y m  a t u t e m  l e t n i e g o  samodzielności, współpracy w grupie ź Danucie i Leszkowi Haratykom,
wypoczynku. i odpowiedzialności. ź Ewelinie Kwiatkowskiej,

Dzieci przebywały w urokliwym S t a r s z e  d z i e c i  p o m a g a ł y  ź Agnieszce Klai,
Ośrodku Wypoczynkowym „Savana” młodszym, wspólnie przygotowywały ź kierownik GOPS Krystynie 
u państwa Bugowskich. Przestrzenny posiłki, inicjowały zabawy. Ślebiodzie oraz Sylwestrowi 
plac zabaw, rozległy teren zielony, Największe wrażenie wywarł pobyt Pająkowi – pracownikowi GOPS,
przyjazne kozy – to wszystko wyzwalało w Aquaparku i zetknięcie ze sztuczną ź Katarzynie i Mieczysławowi 
niesamowitą energię dzieciaków. falą. Aż szkoda było opuszczać tak Zawadom,

Wspólne zabawy ogromnymi kolorowe i wesołe miejsce. ź Pracownikowi latarni morskiej,
piłkami, z chustą animacyjną, mecz piłki Dziec i  zakończyły  wakacje Radość dzieci i piękne wakacyjne 
siatkowej i bitwa balonami wodnymi – to atrakcyjnie, radośnie – naładowały wspomnienia są Państwa dziełem.
zajęcia popołudniowe. Główne punkty baterie na nowy rok szkolny. Teresa Rysztak
programu: plażowanie nad morzem,  

r e k l a m a

2012 - Europejskim Rokiem Aktywności Osób Starszych 
W gminie Postomino działa niemieckie seniorów z naszej gminy polskiego dla Niemców i niemieckiego Spotkanie to pokazało, jak wiele Było to jedno z działań gminy 

Gminny Klub Aktywnego Seniora przy o r a z  z  z a p r z y j a ź n i o n e j  dla Polaków. potrafiliśmy już zrobić w zakresie w ramach projektu „Współpraca gminy 
Stowarzyszeniu na rzecz rozwoju Trinwillershagen. Spotkanie prowadziła Teresa aktywności osób starszych, a zarazem Postomino i Trinwillershawen na rzecz 
i aktywności Pieńkowo – Pieńkówko W dniach 28 i 29 września br. Rysztak, prezes stowarzyszenia, która jak ciekawe są przykłady działań po rozwoju dialogu partnerskiego”, 
„Razem lepiej” w Pieńkowie. Chętni w jarosławieckim ośrodku „Albatros” wspólnie ze swymi klubowymi stronie niemieckiej. do f inansowanego  p rzez  Un ię  
mieszkańcy kilku wiosek spotykają się, nastąpiła wymiana doświadczeń, koleżankami: Zofią Długońską, Danutą Pierwsze międzynarodowe Europejską ze środków Europejskiego 
by dać upust swej energii, swym pokaz  umie ję tnośc i  (zarówno Kanią, Marią Brzyszcz, Henryką warsztaty seniorów były serdeczne, Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz 
umiejętnościom i chęci bycia wśród manualnych, jak i wokalnych) oraz Tychończuk i Elżbietą Stefańską pełne życzliwości i  wzajemnej budżetu państwa (Fundusz Małych 
innych. z a d e k l a r o w a n a  z o s t a ł a  c h ę ć  przygotowały wspólną gimnastykę, sympatii. Serdeczne podziękowania Projektów INTERREG IV A Euroregion 

Świetną okazją dla podkreślenia współpracy seniorów poprzez wspólne zabawy ruchowe, bitwę na śpiewne dla tłumaczki – p. Anny Kreft, która Pomerania).
wagi aktywności osób starszych było warsztaty rękodzielnicze i kulinarne głosy oraz warsztaty zdobienia również przyczyniła się do sukcesu 
międzynarodowe spotkanie polsko- oraz naukę podstawowego słownictwa kamieni. spotkania. 

„Współpraca gmin Postomino 

i Trinwillershagen na rzecz 

rozwoju dialogu partnerskiego”

W  d n i a c h  2 8 . 0 9 . 2 0 1 2  -  i Postomino. Zamierzeniem spotkania  
01.10.2012 r. gościliśmy naszych była aktywizacja kontaktów między 
przyjaciół z partnerskiej gminy organizacjami społecznymi. Udział 
Trinwillershagen. Zadanie zostało w rozmowach wzięli przedstawiciele 
d o f i n a n s o w a n e  z e  ś r o d k ó w  władz ,  radn i ,  p rzedstawic ie le  
Europejskiego Funduszu Rozwoju stowarzyszeń, szkół oraz straży 
Regionalnego (Fundusz Małych pożarnej i kół łowieckich. 
P r o j e k t ó w  I N T E R R E G  I V  A Punktem kulminacyjnym projektu 
Euroregionu Pomerania). było uczestnictwo w obchodach 

Głównym celem wspólnego dożynkowych w Mazowie, gdzie 
przedsięwzięcia były  rozmowy na sąsiedzi z Niemiec mieli możliwość 
temat strategii dotyczących dalszej zapoznania się z polską kulturą 
kontynuacji współpracy partnerskiej i tradycją.
pomiędzy gminami Trinwillershagen 

Wójt Gminy Postomino - Janusz Bojkowski 
i Burmistrz Trinwillershagen - Klaus Dieter Tahn

 
Przedstawiciele z Trinwillershagen
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Przebiegli swój pierwszy maraton
mecie w glorii maratońskiej sławy ukończyli zawodnicy z Kenii, nasi Najwięcej bo 27 ukończonych 
zakładają ci medal na szyję, a za tobą zawodnicy maraton ukończyli na maratonów wśród mieszkańców 
widoczny jest sznur biegnących, miejscach: Janusz Bojkowski był 2827, naszej gminy ma Grzegorz Antosik. 
pozostałych jeszcze na trasie uzyskując czas 4.41.31 godz, Bogdan Kolejnymi są: Zdzisław Ludwikowski, 
zawodników. Na pytanie „jak było?” Szlawski był 2979, uzyskując czas Ryszard Gil, Sylwester Gil, Jarosław 
mówią – „Oj bolało, strasznie bolało, 4.47.14 godz. Białek, Zbigniew Jakuszczonek, Piotr 
mieliśmy dość, ale ani razu nie przyszła Pokonując pierwszy maraton Pakos, Marcin Stopa, Zbigniew 
myśl żeby zejść z trasy”. Wypada tylko Wójt Janusz Bojkowski wpisał się na 15 Dankowski, Grażyna Piasecka, 
życzyć, żeby takie postanowienia były miejscu, a Dyrektor AMGISP na 16 Sławomir Ludwikowski, Piotr Sawicki, 
w dalszych startach. miejscu wśród mieszkańców Gminy Maciej Pominkiewicz i Grzegorz 

Na trzech pierwszych miejscach Postomino którzy mają ukończone Pakos.
30 HASCO-LEK Wrocław Maraton maratony. Z. Ludwikowski

Pierwszy maraton to przeżycie, Dystans 42 kilometrów przestał 
którego się nie zapomina. Jeżeli budzić respekt i obawę u debiutantów, 
c h c e s z  w s p o m i n a ć  g o  stał się kolejnym elementem życia do 
z przyjemnością, musisz się do niego zaliczenia, przez każdego biegającego 
przygotować. Na pergoli Stadionu adepta. „Najgorsze jest pierwsze 
O l i m p i j s k i e g o  w  W r o c ł a w i u  przełamanie,  poznanie swego 
z l o k a l i z o w a n a  b y ł a  m e t a  organizmu i jego reakcji na taki dystans 
jubileuszowego 30 HASCO-LEK i takie obciążenie. Zazdroszcząc 
Wrocław Maratonu, który w dniu 16 trochę kolegom z klubu, że są już 
września 2012 r. ukończyło blisko 4000 maratończykami postanowiliśmy też 
biegaczy, pokonując „królewski” sami spróbować i to przeżyć” – mówią 
dystans 42,195 km. W tej grupie było zgodnie po powrocie - 
też dwóch postomińskich biegaczy W rozmowie mówią jednym 
Klubu Biegacza „Bryza” – Janusz głosem o swym pierwszym maratonie, 
Bojkowski – Wójt Gminy Postomino który był swoistą szkołą życia, nauczył 
i Bogdan Szlawski – Dyrektor Agencji wiele, ale przede wszystkim tego, że 
Mienia Gminnego i Spraw Publicznych maraton zaczyna się po 30 kilometrze. 
w Postominie. Uczucie jest fantastyczne, kiedy na 

Wspomnienie wakacji
Pożegnanie w Dzierżęcinie

W ostatni czwartek sierpnia, kiełbasek na ognisku.  Mimo, że to już 
dzieci wraz z rodzicami urządziły koniec wakacji, humor dopisywał 
„pożegnanie wakacji”. Była wspólna wszystkim, przecież za rok znów będą 
zabawa, konkursy, gry zespołowe. wakacje!
Impreza zakończyła się pieczeniem 

Pożegnanie w Nosalinie
i przejażdżce karetą; pokonywanie 
toru przeszkód z zawiązanymi oczami 
czy zabawa w leśne zwierzątka. 
Spotkanie zakończono wręczeniem 
drobnych upominków przydatnych na 
nowy rok szkolny – dzieci otrzymały 
zeszyty, długopisy i mazaki. 

O zorganizowanie spotkania 
i zakupieniem upominków zadbał 
sołtys Nosalina – pan K. Ciróg, za co 
serdecznie dziękujemy.

Ostatniego dnia sierpnia 2012r. takich jak: żywa gra w kółko i krzyżyk; 
dzieci  z Nosal ina „pożegnały o p o w i e ś ć  o  k r ó l u ,  k r ó l o w e j                       
wakacje”. Tego dnia nawet pogoda 
wyraziła swój smutek z powodu 
kończących się wakacji i „płakała 
deszczem”, co pokrzyżowało nieco 
plany wspólnej zabawy przy ognisku. 
Na szczęście zabawę tę dało się 
przenieść do świetlicy wiejskiej. Nie 
było ogniska i kiełbasek, ale w zamian 
był słodki poczęstunek – słodycze, 
lody soczki, itp. i przeróżne zabawy 
świetlicowe. Dzieci zadowolone 
i u ś m i e c h n i ę t e ,  z  p e ł n y m  
zaangażowaniem uczestniczyły 
w przygotowanych konkurencjach, 

Złakowo na biwaku
B a r d z o  m i ł y m  a k c e n t e m  

zakończyły wakacje dzieci, które przez 
cały rok uczęszczały na zajęcia 
w świetlicy wiejskiej w Złakowie. Nasza 
świetlica jako jedyna funkcjonowała 
przez okres wakacji, jest to niewątpliwie 
zasługa Pani Eweliny Rąpalskiej, która 
wkłada wiele serca i zapału do pracy 
z naszymi dziećmi. Dlatego też dzieci 
wraz z rodzicami, Panią Rąpalską a w szczególności: za ufundowanie pamiątkowych 
i ratownikiem Marcinem Rąpalskim ź Dyrektor Centrum Kultury i Sportu kubków i pamiątek,
ochoczo pojechały na ostatni wakacyjny w Postominie Agnieszce Czarnuch ź ALBATROS Spa & Ski - Ryszard 
weekend do Ośrodka Przywodnego –  za  udos tępn ien ie  mie jsc  Piechowski – za udostępnienie 
w Jarosławcu. Dzięki uprzejmości Pani noclegowych, krytego stoku narciarskiego,
Dyrektor CKiS Agnieszki Czarnuch ź E w e l i n i e  R ą p a l s k i e j  –  z a  ź Aquaparku Panorama Morska -  
pobyt w ośrodku był bezpłatny. O zorganizowanie tego wyjazdu Leszek Haratyk oraz Król Plaza Spa 
bezpłatne wyżywienie oraz atrakcje typu i całodobową opiekę, - Ryszard Król – za pobyt 
zjazd na krytym stoku narciarskim, ź Marcinowi Rąpalskiemu – za opiekę w aquaparku,
kąpie l  w basenie krytym oraz i  nadzó r  w  czas ie  kąp ie l i  ź Pizzeria SAMUR w Jarosławcu – za 
w aquaparku, przejażdżki quadem w basenach, pyszną pizzę,
i nawet pamiątkowe kubki i inne drobne ź OWK „RAFA” Igor Kwiatkowski – za ź WOPR w Jarosławcu - Krzysztof 
pamiątki postarała się Pani Ewelinka. umożliwienie kąpieli w basenie oraz Lewandowski – za przejażdżki 
Pogoda dopisała, a cały pobyt za śniadanie i obiad, quadem,
wypełn iony by ł  wie loma grami ź Firma „DEX” S.C. Marek Czerwiński ź Bar „RETRO” - Róża Tama – za 
i zabawami,  a dzieci  przeżyły i Piotr Filipowicz – za kiełbaski śniadanie,
niezapomniane chwile, które na długo i pieczywo na ognisko, ź GS „SCh” w Postominie – Sklep 
zachowają w pamięci. Serdecznie ź Firma „DEX” Tawerna Maltańska  Spożywczy w Jarosławcu – za 
dziękujemy wszystkim sponsorom, Parek Czerwiński – za obiad w dzień banany i wafelki.
dzięki którym pobyt w Jarosławcu był wyjazdu, Sołtys i Rada Sołecka Złakowa
b a r d z o  u d a n y  i  o w o c n y ,  ź „MXK”- Maksymilian Kwiatkowski – oraz wdzięczni rodzice.

Wozem po Jarosławcu

Dzieci uczęszczające na zajęcia zabaw, piekły kiełbaski przy ognisku.
świetlicowe w Wilkowicach i Pałowie, Wszyscy uczestnicy tej 
wspólnie z rodzicami i pod opieką pani letniej wyprawy składają serdeczne 
Ewy Manieckiej przyjechały do podziękowania:
ośrodka „Savana”, by beztrosko ź Sylwii i Krzysztofowi Bugowskim 
i atrakcyjnie spędzić wakacyjny dzień. za serdeczne przyjęcie grupy w ich 

Ze względu na sztormową ośrodku, życzliwość i serce 
pogodę nie odbył się rejs stateczkiem, okazane dzieciom,
a  w  zam ian  zap roponowano  ź d y r e k t o r  C K i S  A g n i e s z c e  
przejażdżkę wozem konnym po Czarnuch za zorganizowanie 
Jarosławcu – było to niezwykłe transportu,
przeżycie. Dzieci zwiedziły też mini ź Ewie Manieckiej za pomysł, 
ZOO w Wiciu, spacerowały brzegiem o r g a n i z a c j ę  i  s e r d e c z n ą  
morza, zajadały się lodami. gospodarność.

W  o ś r o d k u  „ S a v a n a ”  Teresa Rysztak
fantastycznie bawiły się na placu 

Koniec wakacji 

i moc atrakcji
Dzięki życzliwości wielu osób rejs statkiem, pobyt w Aquaparku Opiekunowie i dzieci składają 

dzieci ze Świetlicy Środowiskowej „Panorama Morska”, w e j ś c i e  n a  serdeczne podziękowania za wsparcie 
w Staniewicach miały możliwość spędzić latarnię morską dostarczyły uczestnikom w organizację wspaniałego, letniego 
wspaniałe 3 dni na biwaku w Jarosławcu. wiele radości i pozytywnych emocji. pobytu w Jarosławcu:

Piękna słoneczna pogoda była Pobyt na biwaku nauczył dzieci ź Sylwii i Krzysztofowi Bugowskim,
d o d a t k o w y m  a t u t e m  l e t n i e g o  samodzielności, współpracy w grupie ź Danucie i Leszkowi Haratykom,
wypoczynku. i odpowiedzialności. ź Ewelinie Kwiatkowskiej,

Dzieci przebywały w urokliwym S t a r s z e  d z i e c i  p o m a g a ł y  ź Agnieszce Klai,
Ośrodku Wypoczynkowym „Savana” młodszym, wspólnie przygotowywały ź kierownik GOPS Krystynie 
u państwa Bugowskich. Przestrzenny posiłki, inicjowały zabawy. Ślebiodzie oraz Sylwestrowi 
plac zabaw, rozległy teren zielony, Największe wrażenie wywarł pobyt Pająkowi – pracownikowi GOPS,
przyjazne kozy – to wszystko wyzwalało w Aquaparku i zetknięcie ze sztuczną ź Katarzynie i Mieczysławowi 
niesamowitą energię dzieciaków. falą. Aż szkoda było opuszczać tak Zawadom,

Wspólne zabawy ogromnymi kolorowe i wesołe miejsce. ź Pracownikowi latarni morskiej,
piłkami, z chustą animacyjną, mecz piłki Dziec i  zakończyły  wakacje Radość dzieci i piękne wakacyjne 
siatkowej i bitwa balonami wodnymi – to atrakcyjnie, radośnie – naładowały wspomnienia są Państwa dziełem.
zajęcia popołudniowe. Główne punkty baterie na nowy rok szkolny. Teresa Rysztak
programu: plażowanie nad morzem,  

r e k l a m a

2012 - Europejskim Rokiem Aktywności Osób Starszych 
W gminie Postomino działa niemieckie seniorów z naszej gminy polskiego dla Niemców i niemieckiego Spotkanie to pokazało, jak wiele Było to jedno z działań gminy 

Gminny Klub Aktywnego Seniora przy o r a z  z  z a p r z y j a ź n i o n e j  dla Polaków. potrafiliśmy już zrobić w zakresie w ramach projektu „Współpraca gminy 
Stowarzyszeniu na rzecz rozwoju Trinwillershagen. Spotkanie prowadziła Teresa aktywności osób starszych, a zarazem Postomino i Trinwillershawen na rzecz 
i aktywności Pieńkowo – Pieńkówko W dniach 28 i 29 września br. Rysztak, prezes stowarzyszenia, która jak ciekawe są przykłady działań po rozwoju dialogu partnerskiego”, 
„Razem lepiej” w Pieńkowie. Chętni w jarosławieckim ośrodku „Albatros” wspólnie ze swymi klubowymi stronie niemieckiej. do f inansowanego  p rzez  Un ię  
mieszkańcy kilku wiosek spotykają się, nastąpiła wymiana doświadczeń, koleżankami: Zofią Długońską, Danutą Pierwsze międzynarodowe Europejską ze środków Europejskiego 
by dać upust swej energii, swym pokaz  umie ję tnośc i  (zarówno Kanią, Marią Brzyszcz, Henryką warsztaty seniorów były serdeczne, Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz 
umiejętnościom i chęci bycia wśród manualnych, jak i wokalnych) oraz Tychończuk i Elżbietą Stefańską pełne życzliwości i  wzajemnej budżetu państwa (Fundusz Małych 
innych. z a d e k l a r o w a n a  z o s t a ł a  c h ę ć  przygotowały wspólną gimnastykę, sympatii. Serdeczne podziękowania Projektów INTERREG IV A Euroregion 

Świetną okazją dla podkreślenia współpracy seniorów poprzez wspólne zabawy ruchowe, bitwę na śpiewne dla tłumaczki – p. Anny Kreft, która Pomerania).
wagi aktywności osób starszych było warsztaty rękodzielnicze i kulinarne głosy oraz warsztaty zdobienia również przyczyniła się do sukcesu 
międzynarodowe spotkanie polsko- oraz naukę podstawowego słownictwa kamieni. spotkania. 

„Współpraca gmin Postomino 

i Trinwillershagen na rzecz 

rozwoju dialogu partnerskiego”

W  d n i a c h  2 8 . 0 9 . 2 0 1 2  -  i Postomino. Zamierzeniem spotkania  
01.10.2012 r. gościliśmy naszych była aktywizacja kontaktów między 
przyjaciół z partnerskiej gminy organizacjami społecznymi. Udział 
Trinwillershagen. Zadanie zostało w rozmowach wzięli przedstawiciele 
d o f i n a n s o w a n e  z e  ś r o d k ó w  władz ,  radn i ,  p rzedstawic ie le  
Europejskiego Funduszu Rozwoju stowarzyszeń, szkół oraz straży 
Regionalnego (Fundusz Małych pożarnej i kół łowieckich. 
P r o j e k t ó w  I N T E R R E G  I V  A Punktem kulminacyjnym projektu 
Euroregionu Pomerania). było uczestnictwo w obchodach 

Głównym celem wspólnego dożynkowych w Mazowie, gdzie 
przedsięwzięcia były  rozmowy na sąsiedzi z Niemiec mieli możliwość 
temat strategii dotyczących dalszej zapoznania się z polską kulturą 
kontynuacji współpracy partnerskiej i tradycją.
pomiędzy gminami Trinwillershagen 

Wójt Gminy Postomino - Janusz Bojkowski 
i Burmistrz Trinwillershagen - Klaus Dieter Tahn

 
Przedstawiciele z Trinwillershagen
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Postomińscy biegacze w Łętowie
„Bryza” w roku 2012. 

Pozycję lidera utrzymał Dawid 
C i e s i e l s k i ,  k t ó r y  d o t y c h c z a s  
w y s t a r t o w a ł  w e  w s z y s t k i c h  
zaliczanych do Grand Prix Biegach. 
We wszystkich biegach wziął też udział 
Bogdan Szlawski, który aktualnie 
zajmuje 3 miejsce w klasyfikacji, tuż za 
Grzegorzem Antosikiem. Stanisław 
Oszmiański awansował z miejsca 10 
na 6, wyrównując wynik punktowy 
z Januszem Sowińskim.

Niezagrożoną pozycję lidera 
wśród pań zajmuje Aneta Szostek 

Po raz drugi sportowcy spotkali 42:21,46). Pierwszą kobietą, która przed Ewą Brzostowską i Małgorzatą 
s i ę  na  B iegu  wokó ł  Jez io ra  minęła l in ię mety była Edyta Cieplik-Pominkiewicz.
Łętowskiego, który odbył się w sobotę, Szczygielska z KS Olszewscy Ostatnie w tym roku zmagania 
22 września 2012 r.  Impreza i Synowie z czasem 55:43,58. biegaczy w ramach Grand Prix będzie 
rozpoczęła się biegami dziecięcymi, Reprezentantka postomińskiej „Bryzy” można podziwiać już 8 grudnia 2012 r. 
a o godzinie 13:30 wystartował bieg – Aneta Szostek z czasem 1:07:37,84 w Jarosławcu na 6-cio kilometrowej 
główny na dystansie 12 km. Na linii znalazła się na 4 miejscu. trasie XII Ogólnopolskiego Biegu 

Postomińscy biegacze z Klubu startu stanęło 42 zawodników – 8 Mikołajkowego „Powitanie zimy”. 
Biegacza „Bryza”, uczestnicząc kobiet oraz 34 mężczyzn, wśród Szczegóły wkrótce.
w łętowskim biegu zdobyli kolejne których było aż 6 reprezentantów A. Czarnuch
punk ty  w  ramach  O twar tego  Klubu Biegacza „Bryza” Postomino.

Jako pierwszy do mety dotarł Biegowego Grand Prix mieszkańców 
Piotr Drwal z LKS Jantar Ustka (czas: Gminy Postomino i Klubu Biegacza 

Rewelacyjna inauguracja 

II ligi tenisa stołowego
D a n k o w s k i m  p o k o n a ł  w y ż e j  
notowanych rywali. Mecze zakończyły 
się wygraną  w stosunku 7:3 
z M i ę d z y z d r o j a m i  i  6 : 4  
z Trzebiatowem. W pierwszym meczu 
punktowali Karol Kozera i Michał 
Piasecki po 2,5 punktu, Jakub 
Leśniewski i Arkadiusz Ciesielski po 1 
punkcie. W drugim meczu punkty 
zdobywali Michał Piasecki 2 punkty, 
Arkad iusz Cies ie lsk i  i  Jakub 
Leśniewski po 1,5 punktu i Janusz 
Dankowski 1 punkt.

Mecze stały na bardzo wysokim 
poziomie sportowym i zgromadzona 
publiczność z v-ce wójtem Adamem 
Drapałą na czele przeżywała 
wspaniałe sportowe emocje.

Po pierwszej turze rozgrywek Beniaminek II Ligi Tenisa ubiegłorocznych rozgrywek zespoły 
zespół z Pieszcza zajmuje wspólnie Stołowego UKS Czarni Pieszcz Chrobrego Międzyzdroje i Falę 
z zespołem TOP Wierzbięcin pierwsze w fantastyczny sposób zainaugurował Trzebiatów. Młody zespół z Pieszcza 
miejsce w lidze.sezon 2012/13. W sobotę 22.09.2013r w s p o m a g a n y  b a r d z i e j  

Marek Leśniewskip o d e j m o w a l i  2  i  3  d r u ż y n ę  d o ś w i a d c z o n y m  J a n u s z e m  

Ogłoszenie 
- nabór do sekcji tenisa

UKS „Czarni” Pieszcz ogłasza ź w sali przy zespole Szkół 
nabór dzieci z klas 0 – III do sekcji w Pieszczu
Tenisa Stołowego. ź wtorek 17.00 – 19.00;

„Zostań młodym ź czwartek 17.00 – 19.00.
mistrzem tenisa stołowego” Zapisy w dniach zajęć prowadzą 

Zajęcia dla początkujących dwa instruktorzy Andrzej Ugorski i Adam 
razy w tygodniu. Wyroślak.

Dla wszystkich trenujących Więcej informacji pod tel. 721 
zapewniamy udział w zawodach 961 588 Marek Leśniewski

Zajęcia odbywają się:  Zarząd UKS Czarni Pieszczg m i n n y c h ,  p o w i a t o w y c h  
ź w sali przy Zespole Szkół i wojewódzkich, udział w letnich 

w Postominie:obozach sportowych, sprzęt do nauki 
ź poniedziałek 17.00 – 19.00gry a dla bardziej zaawansowanych 
ź środa 17.00 – 19.00sprzęt profesjonalny.

Plener malarski
W dniu 9 września 2012 roku 

w miejscowości Pieńkówko odbył się 
Plener Malarski pn. „Malowniczość, 
s p o k ó j  i  c i s z a  –  t a j e m n i c e  
codzienności okolic Pieńkówka”. 
Plener zrealizowano w ramach 
Europejskich Dni Dziedzictwa na 
terenie gminy Postomino, których 
tegoroczne, ogólnopolskie hasło 
p r z e w o d n i e  t o  „ Ta j e m n i c e  
codzienności”.

Plener odbył się na terenie 
malowniczych stawów rybnych 
państwa Bogusławy i Tadeusza Durów 
przy słonecznej pogodzie w miłej, 
twórczej atmosferze. Rozpoczął się 
o godz. 14.00, a zakończył późnym 
wieczorem wspólnym ogniskiem. 
W plenerze udział wzięło około 50 
o s ó b .  2 4  o s o b y  t o  g r u p a  

walory obserwowanej przyrody. wystawie poplenerowej.n a j m ł o d s z y c h ,  a m b i t n y c h  
Napotykane utrudnienia pozwoliły na Wszyscy uczestnicy pleneru uczestników tego pleneru. 
lepsze skupienie się na pracy posiadali bogate wiadomości na temat Praca w plenerze okazała się 
malarskiej i zmusiły do wyszukania historii miejscowości Pieńkówko – n i e ł a t w y m  z a d a n i e m .  
w ł a s n y c h  ś r o d k ó w  w y r a z u  w trakcie trwania pleneru wymieniali W szczególności grupa najmłodsza 
artystycznego. Poprzez działanie się wiedzą i odnosili do tekstów mia ła  prob lem z  obserwac ją  
w grupie następowała stymulacja źródłowych dla potwierdzenia p r z e s t r z e n i  i  o d p o w i e d n i m  
umiejętności – wszyscy pragnęli wiarygodności informacji.z a k o m p o n o w a n i e m  j e j  n a  
dorównywać najlepszym artystom. P o  p r z e p r o w a d z e n i u  płaszczyźnie B-2. Realizowane prace 

O b o k  p r a c  m a l a r s k i c h  indywidualnych konsultacji każdy malarskie dały szanse na zdobycie 
realizowano szkice pomocnicze, które mógł własnoręcznie upiec kiełbaskę doświadczenia w kształceniu zmysłu 
będą wykorzystywane w podczas na ognisku. Wszyscy uczestnicy obserwacji, wyczuleniu na klimat, 
zajęć w Pracowni Sztuk Pięknych otrzymali też pamiątkowe dyplomy. nas t ró j  i  p iękno  k ra job razu .  
„Gamma”. Ze względu na małe Organizatorem pleneru było Centrum Zastosowane farby akrylowe dały 
doświadczenie prace zostaną Kultury i Sportu w Postominie.możliwość swobodnego posługiwania 
u k o ń c z o n e  n a  n a j b l i ż s z y c h  Jadwiga Czerwińskasię nimi w poszukiwaniu odpowiedniej 
spotkaniach i zaprezentowane na Maria Lech-Szajnertechniki malarskiej, która wydobędzie 

Ruszyły 

Czwartki Lekkoatletyczne 
W dniu 13 września 2012 r. na To pierwsza edycja Czwartków 

postomińskim stadionie im. Zbigniewa Lekkoat le tycznych w sezon ie  
Galka uroczyście zainaugurowano 2012/2013. Pierwsze, jesienne 
rozgrywaną już po raz 5 edycję zmagania przyciągnęły uczniów ze 
Czwartków Lekkoatletycznych. To już wszystkich szkół podstawowych gminy 
trzeci rok, w którym organizatorem P o s t o m i n o  o r a z  z e  S z k o ł y  
z a w o d ó w  d l a  u c z n i ó w  s z k ó ł  Podstawowej w Szczenurzu. Do 
podstawowych jest Centrum Kultury zawodów przystąpiło łącznie 88 
i Sportu w Postominie. Tradycyjnie młodych lekkoatletów, w tym: 
poczet sztandarowy w składzie: Kamil ź 21 ze SP w Staniewicach,
Siudek – SP Staniewice, Aleksander ź 20 ze SP w Postominie,
Izbiński – SP Jarosławiec i Zofia ź 19 ze SP w Jarosławcu,
Leśniewska – SP Postomino wciągnął ź 16 ze SP w Pieszczu,
flagi na maszty stadionu. Oficjalnego ź 6 ze Społecznej Szkoły 
otwarcia zawodów dokonał Adam Podstawowej w Korlinie,
Drapała – Zastępca Wójta Gminy ź 6 ze SP w Szczenurzu.
Postomino,  życząc wszystk im Po raz pierwszy w historii 
u c z e s t n i k o m  u z y s k a n i a  j a k  pos tomińsk ich  Czwar tków LA 
najlepszych wyników. rozegrano skok wzwyż.

Nauka pływania w szkołach

Super Aktywni w 2012 roku
22 września 2012 roku na zdobywając 91 pkt. Na drugim miejscu miejsca zajęli: Andrzej Lauren – 228,5 w asyście dyrektora CKiS.

stadionie w Postominie odbył się trzeci uplasowało się 2-ch zawodników: pkt i Tadeusz Żelazko – 211,5 pkt. Otwierając wszystkie turnieje 
Turniej Weteranów pn. „Babie Lato” Tadeusz Diak i Michał Szczepański, W klasyfikacji generalnej kobiet Dyrektor Centrum Kultury i Sportu 
w ramach Sportowo-Rekreacyjnego zdobywając po 90,5 pkt. zwyciężyła Daniela Igras, zdobywając w Postominie – Agnieszka Czarnuch – 
Grand Pr ix  Gminy Postomino W tegorocznym, III Sportowo – 290,5 pkt. Kolejne miejsca zajęły: nie ukrywała radości widząc tą „starszą 
„AKTYWNI 50+” w roku 2012. Rekreacyjnym Grand Prix „AKTYWNI Helena Palusińska – 269 pkt i Krystyna m łodz ież ” ,  k t ó ra  z j eżdża  na  

W turnieju udział wzięło 15 osób – 50+” w trzech turniejach udział wzięło Zielonka – 256,5 pkt. postomiński stadion z całego powiatu, 
7 kobiet i 8 mężczyzn. Rozegrano łącznie 23 uczestników: 15 mężczyzn W klasyfikacji generalnej kobiet w różnych warunkach pogodowych, 
5 konkurencji sportowo-rekreacyjnych: i 8 kobiet, którzy startowali w 15 i mężczyzn za trzy pierwsze miejsca z uśmiechami na twarzach, zaciekle 
rzut oszczepem, skok w dal, orlikową różnych konkurencjach sportowo- zwycięzcy otrzymali Puchary Wójta walcząc w każdej konkurencji o punkty. 
rekreację z piłką, rzutowy festiwal bele rekreacyjnych. Sędzią głównym Gminy  Postomino.  Zwyc ięzcy  W i e l o k r o t n i e  m ó w i ł a ,  ż e  p o  
czym, bieg 1 okrążenia stadionu. wszystkich zawodów był Kazimierz poszczególnych kategorii wiekowych pięćdziesiątce też można jeździć na 
Podczas turnieju wśród kobiet Gąsiorowski, który czuwał nad kobiet i mężczyzn otrzymali za miejsca rowerze, biegać, skakać, rzucać, 
zwyciężyła Daniela Igras, gromadząc sprawnym przebiegiem turniejów. I - I I I  oko l icznośc iowe medale .  chodzić z kijkami, być aktywnym 
96,5 pkt na 100 możliwych do Mottem tegorocznej edycji Grand Zajmujący miejsca 1-10 w kategoriach i sprawnym, nawet w sędziwym wieku. 
zdobycia.  Na drugim mie jscu Prix było hasło: „Oderwij się choć raz open kobiet i mężczyzn otrzymali Zamykając ostatnią edycję III Grand 
uplasowała się Krystyna Zielonka od wygodnej kanapy i zacznij się nagrody rzeczowe, które ufundowała Prix „Aktywni 50+” dziękowała 
zdobywając 86,5 pkt, a trzecie miejsce ruszać! Jeśli choć raz to zrobisz Gminna Komisja Rozwiązywania wszystkim za to, że „chciało im się 
podzieliły dwie zawodniczki: Helena zechcesz to powtarzać coraz częściej! P r o b l e m ó w  A l k o h o l o w y c h  chcieć” i powiedziała – do zobaczenia 
Palusińska i Halina Zgrzebna, W k lasyf ikac j i  genera lne j  w Postominie. Nagrody wręczała za rok na kolejnym turnieju, co zostało 
zdobywając po 86 pkt. Wśród mężczyzn zwyciężył Tadeusz Diak, Przewodnicząca GKRPA – Teresa przyjęte z entuzjazmem starszej 
mężczyzn najlepszym tym razem uczestn icząc w 3  tu rn ie jach,  Rysztak, aktywna uczestniczka młodzieży.
okaza ł  s ię  Mieczys ław Tracz  zdobywając łącznie 282,5 pkt. Kolejnie sportowych zmagań weteranów Z. Ludwikowski

Od września rozpoczęła się druga 
część Powszechnego Programu Nauki 
Pływania dla Uczniów z Terenu Gminy 
Postomino pod nazwą "My się wody nie 
boimy" – Edycja 2012 – kontynuacja 
zajęć rozpoczętych w kwietniu, na które 
Gmina Postomino pozyskała dotację 
Ministerstwa Sportu Turystyki (Fundusz 
Zajęć Sportowo-Rekreacyjnych dla 
Uczniów). 

Program nauki pływania zakłada społeczne poprzez wyrabianie odwagi, 
upowszechnianie dyscypliny pływania odpowiedzialności za zdrowie swoje 
wśród uczniów klas V, mające na celu i innych. Dzieci wyrabiają również 
osiągnięcie konkretnych efektów umiejętność współdziałania w grupie, 
edukacyjno - wychowawczych oraz sumienność,  zdyscyp l inowanie  
prozdrowotnych. Przede wszystkim i systematyczność. Zajęcia na pływalni 
chodzi tu o nabycie umiejętności mają korzystnie wpłynąć na sferę 
pływania, naukę zasad bezpiecznego psychiczną uczestników - mają 
zachowania się nad wodą oraz naukę dostarczać wiele przyjemności, 
zasad udzielania pierwszej pomocy zadowolenia, satysfakcji i odprężenia. 
w sytuacjach zagrożenia, co przekładać Uczniowie, którzy najlepiej opanują 
ma się na bezpieczne korzystanie pływanie będą mogli zdać egzamin 
z naturalnych zbiorników wodnych - i zdobyć kartę pływacką.
jezior, rzek, morza. Uczniowie podczas  Zajęcia na basenie organizowane 
zajęć uwrażliwiani są na to, że ruch są w wyznaczone środy i piątki, średnio 
w środowisku wodnym przynosi szereg co drugi tydzień. Uczniowie szkół 
korzystnych zmian fizjologiczno – w Postominie, Pieszczu, Staniewicach 
f unkc j ona lnych  w  o rgan i zm ie  i Korlinie realizują program na 
człowieka, bowiem pływanie to forma basenach Parku Wodnego Jan w 
ruchu będąca sposobem na zdrowie, Darłówku, zaś uczniowie szkoły w 
prawidłową postawę ciała i zdrową Jarosławcu na basenie Hotelu Król 
sylwetkę. Lekcje pływania mają także Plaza SPA. 
rozwijać prawidłowe zachowania 

Indywidualizacja
Już drugi rok w szkołach W roku  szko lnym 2012 /2013   - gimnastyka korekcyjna dla 

wdrażamy projekt „Czym skorupka za organizowane są następujące zajęcia dzieci z wadami postawy (szkoła 
młodu nasiąknie… Indywidualizacja dodatkowe: w Jarosławcu i Pieszczu);
procesu nauczania w klasach I, II, III - dla dzieci ze specyficznymi - rozwijające zainteresowania 
szkół podstawowych w Gminie trudnościami w czytaniu i pisaniu uczniów szczególnie uzdolnionych ze 
Pos tomino ” ,  na  k tó ry  Gmina  (szkoła w Jarosławcu i Staniewicach); szczególnym uwzględnieniem nauk 
Postomino uzyskała dofinansowanie. - dla dzieci z trudnościami matematyczno-przyrodniczych (szkoła 

Celem projektu jest zapewnienie w z d o b y w a n i u  u m i e j ę t n o ś c i  w Staniewicach). 
każdemu dziecku oferty edukacyjno- m a t e m a t y c z n y c h  ( s z k o ł a  Projekt uwzględnia w swych 
wychowawczo-profilaktyczną zgodnej w Staniewicach); założeniach zasadę równości szans 
z jego indywidualnymi potrzebami oraz - logopedyczne dla dzieci kobiet i mężczyzn. Celem projektu 
m o ż l i w o ś c i a m i  e d u k a c y j n y m i  z zaburzeniami rozwoju mowy (szkoła w kontekście te j  zasady jest  
i rozwojowymi. Dzieci z klas I, II, III  w  J a r o s ł a w c u ,  P i e s z c z u  p r z y g o t o w a n i e  d z i e w c z y n e k  samej jakości i w równym stopniu, pracę z uczniem -pomoce dydaktyczne 
mają możliwość uczestniczenia i Staniewicach); i ch ł opców  do  pe łn i en ia  ró l  niezależnie od stereotypów płci. niezbędne do prowadzenia zajęć, 
w dodatkowych zajęciach, podczas - s o c j o t e r a p e u t y c z n e  społecznych czy zawodowych wolnych Zajęcia wspierają partnerskie relacje sprzęt komputerowy i specjalistyczne 
których nauczyciele udzielają im i psychoedukacyjne dla dzieci od  s te reo typów p ł c i .  Chodz i  między płciami, opierają się na oprogramowanie. 
zindywidualizowanego wsparcia, z zaburzeniami komunikacji społecznej o osłabienie istniejących barier płci zasadzie wzajemnego szacunku, Projekt jest współfinansowany ze 
w zdiagnozowanych obszarach. (szkoła w Staniewicach); o r a z  p o k a z a n i e  s z e r o k i e g o ,  równych prawach i obowiązkach, środków Unii Europejskiej w ramach 

niezależnego od płci, spektrum wolności od przemocy. E u r o p e j s k i e g o  F u n d u s z u  
możliwych wyborów życiowych. Dla realizacji projektu szkoły Społecznego, Program Operacyjny 
Zarówno dziewczynki, jaki i chłopcy doposażone zostały w odpowiednią Kapitał Ludzki (PO KL), priorytet IX, 
otrzymają wiedzę i umiejętności o tej bazę wspomagającą indywidualną działanie 9.1.2.

Regaty 

na jeziorze Wicko

W dniach 7-9 września 2012 r. na przełomie sierpnia i września 2013 r.
Mistrzostwa Polski w kategorii jeziorze Wicko w miejscowości 

s e n i o r  w y g r a ł  J a n  S p r i n g e r  Jezierzany odbyły się regaty zdalnie 
z Wągrowca, drugi był Julian Damaszk sterowanych modeli żaglowych.

P ie rwszego  dn ia  zos ta ł y  z Wejherowa, a trzeci Damian 

rozegrane Eliminacje do Mistrzostw Damaszk też z Wejherowa.
Z kolei wśród juniorów zwyciężył Polski w klasie F5-10, w których udział 

młodzik – Patryk Żeberski z „Wodnika” wzięło łącznie 17 zawodników.
W klasyfikacji seniorów wygrał Poznań. Na drugim miejscu uplasował 

Julian Damaszk z „Blizy” Wejherowo. się Dawid Mazurek z „Czarnych” 

Drugi był Paweł Albrecht z „Wodnika” Pieszcz, a na trzecim – Paweł Gosz 

Poznań”, a trzeci Damian Damaszk z „Blizy” Wejherowo. Młodzik – Karol 

z „Blizy. Bąk z „Czarnych” uplasował się na 6 
W klasyfikacji juniorów wygrał miejscu w klasyfikacji juniorów.

młodzik – Karol Bąk, reprezentujący W rywalizacji Europa Cup 

UKS „Czarni” Pieszcz. Miejsca 2-4 zwyciężył, będąc na miejscu trzecim 

z a j ę l i  r e p r e z e n t a n c i  „ B l i z y ”  Czech Petr Nehera, drugi był jego 

Wejherowo, zaś na miejscu 5 rodak Jaroslav Krouman (6 open), 

uplasował się również reprezentant a miejsce trzecie wywalczył Niemiec – 

„Czarnych” – Dawid Mazurek. Helmut Hoyer (7).
Następne dwa dni to Europa Cup Pogoda i warunki wietrzne 

i Mistrzostwa Polski w najbardziej sprzyjały żeglowaniu. Pierwsze dwa 

prestiżowej klasie F5-M, w których dni to silny wiatr, gdzie każdy mógł 

wys ta r towa ło  25  zawodn ików wypróbować stan przygotowania 

z czterech krajów. Najliczniejszą grupą żaglówki do żeglowania w trudnych 

byli oczywiście Polacy. Zawodnicy w a r u n k a c h  n a  n a j m n i e j s z y m  

z Białorusi, Czech i Niemiec przyjechali komplecie takielunku. Trzeciego dnia 

na rekonesans jeziora i warunków wiało bardzo słabo zmuszając 

wietrznych na jeziorze Wicko zawodników do zmiany ożaglowania 

p r z y g o t o w u j ą c  s i ę  d o  na najwyższy komplet.
Tomasz Kukowskiprzyszłorocznych Mistrzostw Świata 

A. CzarnuchModeli Żaglowych, których Gmina 

Postomino będzie gospodarzem na 
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Postomińscy biegacze w Łętowie
„Bryza” w roku 2012. 

Pozycję lidera utrzymał Dawid 
C i e s i e l s k i ,  k t ó r y  d o t y c h c z a s  
w y s t a r t o w a ł  w e  w s z y s t k i c h  
zaliczanych do Grand Prix Biegach. 
We wszystkich biegach wziął też udział 
Bogdan Szlawski, który aktualnie 
zajmuje 3 miejsce w klasyfikacji, tuż za 
Grzegorzem Antosikiem. Stanisław 
Oszmiański awansował z miejsca 10 
na 6, wyrównując wynik punktowy 
z Januszem Sowińskim.

Niezagrożoną pozycję lidera 
wśród pań zajmuje Aneta Szostek 

Po raz drugi sportowcy spotkali 42:21,46). Pierwszą kobietą, która przed Ewą Brzostowską i Małgorzatą 
s i ę  na  B iegu  wokó ł  Jez io ra  minęła l in ię mety była Edyta Cieplik-Pominkiewicz.
Łętowskiego, który odbył się w sobotę, Szczygielska z KS Olszewscy Ostatnie w tym roku zmagania 
22 września 2012 r.  Impreza i Synowie z czasem 55:43,58. biegaczy w ramach Grand Prix będzie 
rozpoczęła się biegami dziecięcymi, Reprezentantka postomińskiej „Bryzy” można podziwiać już 8 grudnia 2012 r. 
a o godzinie 13:30 wystartował bieg – Aneta Szostek z czasem 1:07:37,84 w Jarosławcu na 6-cio kilometrowej 
główny na dystansie 12 km. Na linii znalazła się na 4 miejscu. trasie XII Ogólnopolskiego Biegu 

Postomińscy biegacze z Klubu startu stanęło 42 zawodników – 8 Mikołajkowego „Powitanie zimy”. 
Biegacza „Bryza”, uczestnicząc kobiet oraz 34 mężczyzn, wśród Szczegóły wkrótce.
w łętowskim biegu zdobyli kolejne których było aż 6 reprezentantów A. Czarnuch
punk ty  w  ramach  O twar tego  Klubu Biegacza „Bryza” Postomino.

Jako pierwszy do mety dotarł Biegowego Grand Prix mieszkańców 
Piotr Drwal z LKS Jantar Ustka (czas: Gminy Postomino i Klubu Biegacza 

Rewelacyjna inauguracja 

II ligi tenisa stołowego
D a n k o w s k i m  p o k o n a ł  w y ż e j  
notowanych rywali. Mecze zakończyły 
się wygraną  w stosunku 7:3 
z M i ę d z y z d r o j a m i  i  6 : 4  
z Trzebiatowem. W pierwszym meczu 
punktowali Karol Kozera i Michał 
Piasecki po 2,5 punktu, Jakub 
Leśniewski i Arkadiusz Ciesielski po 1 
punkcie. W drugim meczu punkty 
zdobywali Michał Piasecki 2 punkty, 
Arkad iusz Cies ie lsk i  i  Jakub 
Leśniewski po 1,5 punktu i Janusz 
Dankowski 1 punkt.

Mecze stały na bardzo wysokim 
poziomie sportowym i zgromadzona 
publiczność z v-ce wójtem Adamem 
Drapałą na czele przeżywała 
wspaniałe sportowe emocje.

Po pierwszej turze rozgrywek Beniaminek II Ligi Tenisa ubiegłorocznych rozgrywek zespoły 
zespół z Pieszcza zajmuje wspólnie Stołowego UKS Czarni Pieszcz Chrobrego Międzyzdroje i Falę 
z zespołem TOP Wierzbięcin pierwsze w fantastyczny sposób zainaugurował Trzebiatów. Młody zespół z Pieszcza 
miejsce w lidze.sezon 2012/13. W sobotę 22.09.2013r w s p o m a g a n y  b a r d z i e j  

Marek Leśniewskip o d e j m o w a l i  2  i  3  d r u ż y n ę  d o ś w i a d c z o n y m  J a n u s z e m  

Ogłoszenie 
- nabór do sekcji tenisa

UKS „Czarni” Pieszcz ogłasza ź w sali przy zespole Szkół 
nabór dzieci z klas 0 – III do sekcji w Pieszczu
Tenisa Stołowego. ź wtorek 17.00 – 19.00;

„Zostań młodym ź czwartek 17.00 – 19.00.
mistrzem tenisa stołowego” Zapisy w dniach zajęć prowadzą 

Zajęcia dla początkujących dwa instruktorzy Andrzej Ugorski i Adam 
razy w tygodniu. Wyroślak.

Dla wszystkich trenujących Więcej informacji pod tel. 721 
zapewniamy udział w zawodach 961 588 Marek Leśniewski

Zajęcia odbywają się:  Zarząd UKS Czarni Pieszczg m i n n y c h ,  p o w i a t o w y c h  
ź w sali przy Zespole Szkół i wojewódzkich, udział w letnich 

w Postominie:obozach sportowych, sprzęt do nauki 
ź poniedziałek 17.00 – 19.00gry a dla bardziej zaawansowanych 
ź środa 17.00 – 19.00sprzęt profesjonalny.

Plener malarski
W dniu 9 września 2012 roku 

w miejscowości Pieńkówko odbył się 
Plener Malarski pn. „Malowniczość, 
s p o k ó j  i  c i s z a  –  t a j e m n i c e  
codzienności okolic Pieńkówka”. 
Plener zrealizowano w ramach 
Europejskich Dni Dziedzictwa na 
terenie gminy Postomino, których 
tegoroczne, ogólnopolskie hasło 
p r z e w o d n i e  t o  „ Ta j e m n i c e  
codzienności”.

Plener odbył się na terenie 
malowniczych stawów rybnych 
państwa Bogusławy i Tadeusza Durów 
przy słonecznej pogodzie w miłej, 
twórczej atmosferze. Rozpoczął się 
o godz. 14.00, a zakończył późnym 
wieczorem wspólnym ogniskiem. 
W plenerze udział wzięło około 50 
o s ó b .  2 4  o s o b y  t o  g r u p a  

walory obserwowanej przyrody. wystawie poplenerowej.n a j m ł o d s z y c h ,  a m b i t n y c h  
Napotykane utrudnienia pozwoliły na Wszyscy uczestnicy pleneru uczestników tego pleneru. 
lepsze skupienie się na pracy posiadali bogate wiadomości na temat Praca w plenerze okazała się 
malarskiej i zmusiły do wyszukania historii miejscowości Pieńkówko – n i e ł a t w y m  z a d a n i e m .  
w ł a s n y c h  ś r o d k ó w  w y r a z u  w trakcie trwania pleneru wymieniali W szczególności grupa najmłodsza 
artystycznego. Poprzez działanie się wiedzą i odnosili do tekstów mia ła  prob lem z  obserwac ją  
w grupie następowała stymulacja źródłowych dla potwierdzenia p r z e s t r z e n i  i  o d p o w i e d n i m  
umiejętności – wszyscy pragnęli wiarygodności informacji.z a k o m p o n o w a n i e m  j e j  n a  
dorównywać najlepszym artystom. P o  p r z e p r o w a d z e n i u  płaszczyźnie B-2. Realizowane prace 

O b o k  p r a c  m a l a r s k i c h  indywidualnych konsultacji każdy malarskie dały szanse na zdobycie 
realizowano szkice pomocnicze, które mógł własnoręcznie upiec kiełbaskę doświadczenia w kształceniu zmysłu 
będą wykorzystywane w podczas na ognisku. Wszyscy uczestnicy obserwacji, wyczuleniu na klimat, 
zajęć w Pracowni Sztuk Pięknych otrzymali też pamiątkowe dyplomy. nas t ró j  i  p iękno  k ra job razu .  
„Gamma”. Ze względu na małe Organizatorem pleneru było Centrum Zastosowane farby akrylowe dały 
doświadczenie prace zostaną Kultury i Sportu w Postominie.możliwość swobodnego posługiwania 
u k o ń c z o n e  n a  n a j b l i ż s z y c h  Jadwiga Czerwińskasię nimi w poszukiwaniu odpowiedniej 
spotkaniach i zaprezentowane na Maria Lech-Szajnertechniki malarskiej, która wydobędzie 

Ruszyły 

Czwartki Lekkoatletyczne 
W dniu 13 września 2012 r. na To pierwsza edycja Czwartków 

postomińskim stadionie im. Zbigniewa Lekkoat le tycznych w sezon ie  
Galka uroczyście zainaugurowano 2012/2013. Pierwsze, jesienne 
rozgrywaną już po raz 5 edycję zmagania przyciągnęły uczniów ze 
Czwartków Lekkoatletycznych. To już wszystkich szkół podstawowych gminy 
trzeci rok, w którym organizatorem P o s t o m i n o  o r a z  z e  S z k o ł y  
z a w o d ó w  d l a  u c z n i ó w  s z k ó ł  Podstawowej w Szczenurzu. Do 
podstawowych jest Centrum Kultury zawodów przystąpiło łącznie 88 
i Sportu w Postominie. Tradycyjnie młodych lekkoatletów, w tym: 
poczet sztandarowy w składzie: Kamil ź 21 ze SP w Staniewicach,
Siudek – SP Staniewice, Aleksander ź 20 ze SP w Postominie,
Izbiński – SP Jarosławiec i Zofia ź 19 ze SP w Jarosławcu,
Leśniewska – SP Postomino wciągnął ź 16 ze SP w Pieszczu,
flagi na maszty stadionu. Oficjalnego ź 6 ze Społecznej Szkoły 
otwarcia zawodów dokonał Adam Podstawowej w Korlinie,
Drapała – Zastępca Wójta Gminy ź 6 ze SP w Szczenurzu.
Postomino,  życząc wszystk im Po raz pierwszy w historii 
u c z e s t n i k o m  u z y s k a n i a  j a k  pos tomińsk ich  Czwar tków LA 
najlepszych wyników. rozegrano skok wzwyż.

Nauka pływania w szkołach

Super Aktywni w 2012 roku
22 września 2012 roku na zdobywając 91 pkt. Na drugim miejscu miejsca zajęli: Andrzej Lauren – 228,5 w asyście dyrektora CKiS.

stadionie w Postominie odbył się trzeci uplasowało się 2-ch zawodników: pkt i Tadeusz Żelazko – 211,5 pkt. Otwierając wszystkie turnieje 
Turniej Weteranów pn. „Babie Lato” Tadeusz Diak i Michał Szczepański, W klasyfikacji generalnej kobiet Dyrektor Centrum Kultury i Sportu 
w ramach Sportowo-Rekreacyjnego zdobywając po 90,5 pkt. zwyciężyła Daniela Igras, zdobywając w Postominie – Agnieszka Czarnuch – 
Grand Pr ix  Gminy Postomino W tegorocznym, III Sportowo – 290,5 pkt. Kolejne miejsca zajęły: nie ukrywała radości widząc tą „starszą 
„AKTYWNI 50+” w roku 2012. Rekreacyjnym Grand Prix „AKTYWNI Helena Palusińska – 269 pkt i Krystyna m łodz ież ” ,  k t ó ra  z j eżdża  na  

W turnieju udział wzięło 15 osób – 50+” w trzech turniejach udział wzięło Zielonka – 256,5 pkt. postomiński stadion z całego powiatu, 
7 kobiet i 8 mężczyzn. Rozegrano łącznie 23 uczestników: 15 mężczyzn W klasyfikacji generalnej kobiet w różnych warunkach pogodowych, 
5 konkurencji sportowo-rekreacyjnych: i 8 kobiet, którzy startowali w 15 i mężczyzn za trzy pierwsze miejsca z uśmiechami na twarzach, zaciekle 
rzut oszczepem, skok w dal, orlikową różnych konkurencjach sportowo- zwycięzcy otrzymali Puchary Wójta walcząc w każdej konkurencji o punkty. 
rekreację z piłką, rzutowy festiwal bele rekreacyjnych. Sędzią głównym Gminy  Postomino.  Zwyc ięzcy  W i e l o k r o t n i e  m ó w i ł a ,  ż e  p o  
czym, bieg 1 okrążenia stadionu. wszystkich zawodów był Kazimierz poszczególnych kategorii wiekowych pięćdziesiątce też można jeździć na 
Podczas turnieju wśród kobiet Gąsiorowski, który czuwał nad kobiet i mężczyzn otrzymali za miejsca rowerze, biegać, skakać, rzucać, 
zwyciężyła Daniela Igras, gromadząc sprawnym przebiegiem turniejów. I - I I I  oko l icznośc iowe medale .  chodzić z kijkami, być aktywnym 
96,5 pkt na 100 możliwych do Mottem tegorocznej edycji Grand Zajmujący miejsca 1-10 w kategoriach i sprawnym, nawet w sędziwym wieku. 
zdobycia.  Na drugim mie jscu Prix było hasło: „Oderwij się choć raz open kobiet i mężczyzn otrzymali Zamykając ostatnią edycję III Grand 
uplasowała się Krystyna Zielonka od wygodnej kanapy i zacznij się nagrody rzeczowe, które ufundowała Prix „Aktywni 50+” dziękowała 
zdobywając 86,5 pkt, a trzecie miejsce ruszać! Jeśli choć raz to zrobisz Gminna Komisja Rozwiązywania wszystkim za to, że „chciało im się 
podzieliły dwie zawodniczki: Helena zechcesz to powtarzać coraz częściej! P r o b l e m ó w  A l k o h o l o w y c h  chcieć” i powiedziała – do zobaczenia 
Palusińska i Halina Zgrzebna, W k lasyf ikac j i  genera lne j  w Postominie. Nagrody wręczała za rok na kolejnym turnieju, co zostało 
zdobywając po 86 pkt. Wśród mężczyzn zwyciężył Tadeusz Diak, Przewodnicząca GKRPA – Teresa przyjęte z entuzjazmem starszej 
mężczyzn najlepszym tym razem uczestn icząc w 3  tu rn ie jach,  Rysztak, aktywna uczestniczka młodzieży.
okaza ł  s ię  Mieczys ław Tracz  zdobywając łącznie 282,5 pkt. Kolejnie sportowych zmagań weteranów Z. Ludwikowski

Od września rozpoczęła się druga 
część Powszechnego Programu Nauki 
Pływania dla Uczniów z Terenu Gminy 
Postomino pod nazwą "My się wody nie 
boimy" – Edycja 2012 – kontynuacja 
zajęć rozpoczętych w kwietniu, na które 
Gmina Postomino pozyskała dotację 
Ministerstwa Sportu Turystyki (Fundusz 
Zajęć Sportowo-Rekreacyjnych dla 
Uczniów). 

Program nauki pływania zakłada społeczne poprzez wyrabianie odwagi, 
upowszechnianie dyscypliny pływania odpowiedzialności za zdrowie swoje 
wśród uczniów klas V, mające na celu i innych. Dzieci wyrabiają również 
osiągnięcie konkretnych efektów umiejętność współdziałania w grupie, 
edukacyjno - wychowawczych oraz sumienność,  zdyscyp l inowanie  
prozdrowotnych. Przede wszystkim i systematyczność. Zajęcia na pływalni 
chodzi tu o nabycie umiejętności mają korzystnie wpłynąć na sferę 
pływania, naukę zasad bezpiecznego psychiczną uczestników - mają 
zachowania się nad wodą oraz naukę dostarczać wiele przyjemności, 
zasad udzielania pierwszej pomocy zadowolenia, satysfakcji i odprężenia. 
w sytuacjach zagrożenia, co przekładać Uczniowie, którzy najlepiej opanują 
ma się na bezpieczne korzystanie pływanie będą mogli zdać egzamin 
z naturalnych zbiorników wodnych - i zdobyć kartę pływacką.
jezior, rzek, morza. Uczniowie podczas  Zajęcia na basenie organizowane 
zajęć uwrażliwiani są na to, że ruch są w wyznaczone środy i piątki, średnio 
w środowisku wodnym przynosi szereg co drugi tydzień. Uczniowie szkół 
korzystnych zmian fizjologiczno – w Postominie, Pieszczu, Staniewicach 
f unkc j ona lnych  w  o rgan i zm ie  i Korlinie realizują program na 
człowieka, bowiem pływanie to forma basenach Parku Wodnego Jan w 
ruchu będąca sposobem na zdrowie, Darłówku, zaś uczniowie szkoły w 
prawidłową postawę ciała i zdrową Jarosławcu na basenie Hotelu Król 
sylwetkę. Lekcje pływania mają także Plaza SPA. 
rozwijać prawidłowe zachowania 

Indywidualizacja
Już drugi rok w szkołach W roku  szko lnym 2012 /2013   - gimnastyka korekcyjna dla 

wdrażamy projekt „Czym skorupka za organizowane są następujące zajęcia dzieci z wadami postawy (szkoła 
młodu nasiąknie… Indywidualizacja dodatkowe: w Jarosławcu i Pieszczu);
procesu nauczania w klasach I, II, III - dla dzieci ze specyficznymi - rozwijające zainteresowania 
szkół podstawowych w Gminie trudnościami w czytaniu i pisaniu uczniów szczególnie uzdolnionych ze 
Pos tomino ” ,  na  k tó ry  Gmina  (szkoła w Jarosławcu i Staniewicach); szczególnym uwzględnieniem nauk 
Postomino uzyskała dofinansowanie. - dla dzieci z trudnościami matematyczno-przyrodniczych (szkoła 

Celem projektu jest zapewnienie w z d o b y w a n i u  u m i e j ę t n o ś c i  w Staniewicach). 
każdemu dziecku oferty edukacyjno- m a t e m a t y c z n y c h  ( s z k o ł a  Projekt uwzględnia w swych 
wychowawczo-profilaktyczną zgodnej w Staniewicach); założeniach zasadę równości szans 
z jego indywidualnymi potrzebami oraz - logopedyczne dla dzieci kobiet i mężczyzn. Celem projektu 
m o ż l i w o ś c i a m i  e d u k a c y j n y m i  z zaburzeniami rozwoju mowy (szkoła w kontekście te j  zasady jest  
i rozwojowymi. Dzieci z klas I, II, III  w  J a r o s ł a w c u ,  P i e s z c z u  p r z y g o t o w a n i e  d z i e w c z y n e k  samej jakości i w równym stopniu, pracę z uczniem -pomoce dydaktyczne 
mają możliwość uczestniczenia i Staniewicach); i ch ł opców  do  pe łn i en ia  ró l  niezależnie od stereotypów płci. niezbędne do prowadzenia zajęć, 
w dodatkowych zajęciach, podczas - s o c j o t e r a p e u t y c z n e  społecznych czy zawodowych wolnych Zajęcia wspierają partnerskie relacje sprzęt komputerowy i specjalistyczne 
których nauczyciele udzielają im i psychoedukacyjne dla dzieci od  s te reo typów p ł c i .  Chodz i  między płciami, opierają się na oprogramowanie. 
zindywidualizowanego wsparcia, z zaburzeniami komunikacji społecznej o osłabienie istniejących barier płci zasadzie wzajemnego szacunku, Projekt jest współfinansowany ze 
w zdiagnozowanych obszarach. (szkoła w Staniewicach); o r a z  p o k a z a n i e  s z e r o k i e g o ,  równych prawach i obowiązkach, środków Unii Europejskiej w ramach 

niezależnego od płci, spektrum wolności od przemocy. E u r o p e j s k i e g o  F u n d u s z u  
możliwych wyborów życiowych. Dla realizacji projektu szkoły Społecznego, Program Operacyjny 
Zarówno dziewczynki, jaki i chłopcy doposażone zostały w odpowiednią Kapitał Ludzki (PO KL), priorytet IX, 
otrzymają wiedzę i umiejętności o tej bazę wspomagającą indywidualną działanie 9.1.2.

Regaty 

na jeziorze Wicko

W dniach 7-9 września 2012 r. na przełomie sierpnia i września 2013 r.
Mistrzostwa Polski w kategorii jeziorze Wicko w miejscowości 

s e n i o r  w y g r a ł  J a n  S p r i n g e r  Jezierzany odbyły się regaty zdalnie 
z Wągrowca, drugi był Julian Damaszk sterowanych modeli żaglowych.

P ie rwszego  dn ia  zos ta ł y  z Wejherowa, a trzeci Damian 

rozegrane Eliminacje do Mistrzostw Damaszk też z Wejherowa.
Z kolei wśród juniorów zwyciężył Polski w klasie F5-10, w których udział 

młodzik – Patryk Żeberski z „Wodnika” wzięło łącznie 17 zawodników.
W klasyfikacji seniorów wygrał Poznań. Na drugim miejscu uplasował 

Julian Damaszk z „Blizy” Wejherowo. się Dawid Mazurek z „Czarnych” 

Drugi był Paweł Albrecht z „Wodnika” Pieszcz, a na trzecim – Paweł Gosz 

Poznań”, a trzeci Damian Damaszk z „Blizy” Wejherowo. Młodzik – Karol 

z „Blizy. Bąk z „Czarnych” uplasował się na 6 
W klasyfikacji juniorów wygrał miejscu w klasyfikacji juniorów.

młodzik – Karol Bąk, reprezentujący W rywalizacji Europa Cup 

UKS „Czarni” Pieszcz. Miejsca 2-4 zwyciężył, będąc na miejscu trzecim 

z a j ę l i  r e p r e z e n t a n c i  „ B l i z y ”  Czech Petr Nehera, drugi był jego 

Wejherowo, zaś na miejscu 5 rodak Jaroslav Krouman (6 open), 

uplasował się również reprezentant a miejsce trzecie wywalczył Niemiec – 

„Czarnych” – Dawid Mazurek. Helmut Hoyer (7).
Następne dwa dni to Europa Cup Pogoda i warunki wietrzne 

i Mistrzostwa Polski w najbardziej sprzyjały żeglowaniu. Pierwsze dwa 

prestiżowej klasie F5-M, w których dni to silny wiatr, gdzie każdy mógł 

wys ta r towa ło  25  zawodn ików wypróbować stan przygotowania 

z czterech krajów. Najliczniejszą grupą żaglówki do żeglowania w trudnych 

byli oczywiście Polacy. Zawodnicy w a r u n k a c h  n a  n a j m n i e j s z y m  

z Białorusi, Czech i Niemiec przyjechali komplecie takielunku. Trzeciego dnia 

na rekonesans jeziora i warunków wiało bardzo słabo zmuszając 

wietrznych na jeziorze Wicko zawodników do zmiany ożaglowania 

p r z y g o t o w u j ą c  s i ę  d o  na najwyższy komplet.
Tomasz Kukowskiprzyszłorocznych Mistrzostw Świata 

A. CzarnuchModeli Żaglowych, których Gmina 

Postomino będzie gospodarzem na 



2012 październikpaździernik 2012 12 Miesięcznik Gminy Postomino Postomino  13Miesięcznik Gminy PostominoPostomino

Kącik poetycki

Nowa książka pisarza z Nacmierza
W dniu 17 września br. podczas Morawskiego, został aresztowany zaprzyjaźnić z Rymszą, tego Czytelnik 

IX Światowego Zjazdu Sybiraków w przez UB i przekazany Sowietom, musi dowiedzieć się sam. Wystarczy, 
Centrum Edukacji i Promocji Regionu a następnie skazany zostaje przez nich że zdradzimy, iż niebawem Antoniemu 
w  Szymbarku  Jan  S tan i s ł aw  na karę śmierci, zamienioną przez Rymszy udaje się zostać brygadzistą 
Smalewski promował swoją kolejną Stalina na 25 lat zesłania do łagrów. w kopalni złota, gdzie wykorzystując 
książkę historyczną. Znany autor To porażająca historia o życiu swój partyzancki spryt, staje się 
książek o Armii Krajowej i łagrach w najdalej na północ wysuniętych jednym z najefektywniej pracujących 
sowieckich zaproszony został na łagrach sowieckich. Jej głównym łagierników; wydobywa do 75 kg złota 
wyjątkowe w skali kraju uroczystości bohaterem jest Antoni Rymsza "Maks" tygodniowo.
obchodów Dnia Sybiraka, który - zatwardziały żołnierz polskiego Tragiczne warunki w łagrach nie 
jednoznacznie wiąże się z datą podziemia, patriota z krwi i kości pozwalają jednak A. Rymszy długo 
napaści przez ZSRR na Polskę. Do i niepospolity łagiernik. Rymsza, po cieszyć się lepszym bytem od innych 
Szymbarka na ten dzień zjechało dotarciu na Kołymę poddany zostaje łagierników. Zresztą on to swoje 
niemal dwa tysiące Sybiraków z Polski i "zbawiennej kuracji" słannikiem - powodzenie wykorzystuje nie dla 
zza granicy, a wśród licznych gości wywarem z jedliny, który ma rzekomo siebie, lecz współbraci. Gromadzi przy 
znaleźli się m.in. nuncjusz apostolski przeciwdziałać szkorbutowi i ułatwiać s o b i e  w i ę ź n i ó w  z  w y ż s z y m  
abp Celestino Migliore i były prezydent przetrwanie w warunkach dalekiej wykształceniem, pisarzy, poetów, 
Lech Wałęsa. Syberii. Jak się okazuje ów "cudowny" a r t y s t ó w.  I  z a  t o  w ł a ś n i e  -  

Należy zauważyć, że również lek uśmierca setki więźniów. Rymszę podejrzewany o sabotaż - trafia do 
tytuł nowej publikacji naszego pisarza ratuje nieoczekiwanie - kryminalista innej kopalni, do łopaty. Doznaje polskość, co czyni za wszelką cenę, historię w ciekawie sfabularyzowaną 
z Nacmierza „Więzień Kołymy” Dżawadow, który jako zabójca kalectwa. Przeżywa wiele dramatów i co - po porozumieniu w 1956 r. wersję wydarzeń.
doskonale wpisał się w temat tej największej liczby ofiar (14) staje się osobistych, ale także i dramatów G o m u ł k i  z  C h r u s z c z o w e m  K s i ą ż k ę  m o ż n a  n a b y ć  
i m p r e z y .  K s i ą ż k ę  J a n a  S .  hersztem obozu błatnych, tzn. innych zaprzyjaźnionych z nim o uwolnieniu Polaków więzionych b e z p o ś r e d n i o  u  a u t o r a  
Smalewskiego słowem wstępnym kryminalistów. więźniów. w sowieckich łagrach - pozwala mu (  ), w cenie 30 zł 
opatrzył znany historyk prof. dr. hab. Dżawadow widząc w Rymszy Wreszcie, jako Polak, w którego wreszcie, ale dopiero aż w kwietniu za oprawę twardą i 20 zł okładka 
Adam Czesław Dobroński. To druga przysłowiowego herszta polskich życiorys wpisał się nie tylko Stalin ze 1958 roku powrócić do bliskich, do miękka.
(po wydanej w czerwcu br. publikacji U partyzantów, który podobnie jak on swym nadaniem ludziom z Kresów Polski. „Więzień Kołymy” Jan Stanisław 
boku „Łupaszki”), a zarazem ostatnia (tylko w inny sposób) przeciwstawiał Wschodn ich  Rzeczypospo l i te j  Podstawową wartością tej S m a l e w s k i  -  W y d a w n i c t w o  
c z ę ś ć  h i s t o r y c z n e j  e p o p e i  się sowieckiej czerwonej władzy, obywatelstwa ZSRR, lecz także matka publikacji są przede wszystkim: DZIEDZICTWO Sławno, wrzesień 
o legendarnym przyjacielu "Łupaszki" - ułatwia mu dotarcie po pożywienia F i n k a ,  m u s i  z m i e r z y ć  s i ę  2012, stron 346 z wkładką zdjęciową, autentyczność faktów, miejsc i osób, 
por. Antonim Rymszy "Maksie". „Maks” i środków higieny, ratując tym samym z najtrudniejszym. Musi udowodnić, że format A5, okładka twarda, kolorowa, czyli prawda historyczna, oraz 
ujawnił się na apel oszukańczej życie. n ie jest  ani  Rosjaninem, ani  foliowana. ISBN 978-83-61603-48-1.niezwykle sprawne pióro jej autora 
amnestii dla AK-owców rządu Osóbki- Czy Dżawadowowi uda się Białorusinem. Musi udowodnić swą przekształcające zazwyczaj nudną 

jan.smalewski@wp.pl

Jan Stanisław Smalewski

Urodził się w rodzinie osadników 
wiejskich w Ślizowie k. Sycowa. Wiersze 
pisze od „lat szczenięcych”. Pierwszy 
swój wiersz recytował na zakończenie 7 
klasy Szkoły Podstawowej. W Liceum 
Ogólnokształcącym pisał wiersze dla 
koleżanek, a w szkole oficerskiej do 
gazetek ściennych. Jest autorem sześciu 
tomików poetyckich. Ponadto jego 
wiersze opubl ikowano w ponad 
trzydziestu almanachach i antologiach 
literackich. 

Znany jest przede wszystkim jako 
autor książek historycznych o AK i o 
łagrach sowieckich(trylogii akowskiej 
„Opowiedział mi Maks” i wydanej przez 
Instytut Pamięci Narodowej publikacji 
„Wyrok Workuta”). Ostatnio opublikował 
dwie nowe książki: U boku „Łupaszki” i 
„Więzień Kołymy”.

Należy do warszawskiego Oddziału 
Związku Literatów Polskich.

Jes t  abso lwentem Wyższe j  
Oficerskiej Szkoły Wojsk Inżynieryjnych 
oraz Uniwersytetu Wrocławskiego. 
Ukończył Studia Podyplomowe z 
ekonomii.

W armii doszedł do stopnia 
pułkownika. Od roku 2005 w rezerwie. 

Od roku 2008 mieszka w Naćmierzu 
k. Jarosławca.

Kochanka - moja młodość
  
Która to już godzina odpływa w nurt wartki?
Życie nie dopieszcza nie dopowiada się wiersz
Daleki krajobraz przymglony – to młodość
to ona - kochanka To oni To sen
 
Która to godzina? Sen na rzęsy siada
dotyka migocze niczym świecy płomyk
Chybocze się liścia rdzawa okaryna
Magnolia za oknem znów wtapia się w mrok
 
Noc za oknem zawisła – w powietrzu i myślach
I w słowach jest sennie Zasypia wiersz
Słowo się domyśla dopieszcza się zdrada
Młodość - zmęczona kochanka tuli się do rąk

Wyrachowanie
 
Jeszcze nam wiatry nie naniosły złości.
Jeszcze przeklinać nie było nam trzeba.
Nie to, że za młodzi. Byliśmy zbyt prości, 
żeby zrozumieć, jak można się sprzedać.
 
Byliśmy zbyt zwykli. Może nieświadomi
potrzeby majątku, władzy, mocy wszelkich?
No bo po co nam to? Przed kim się wdzięczyć?
Ani nam było sennie, aniśmy też głodni.

Starczała młodość. Nią byliśmy piękni.
 
Wszystko to przez to wichrowe powietrze, 
co naniosło w serca nam piachu i złości.
Co z nas odarło koszule co lepsze.
Oczy nam zmamiło kruchą łzą wielkości.
 
Wszystko to przez te powietrza morowe, 
co nas podzieliły na martwych i żywych.
Co nas nauczyły wycia w noce ciemne, 
jakbyśmy nie od ludzi, od wilków pochodzili.
 
Wszystko to przez te łachy i kapoty 
podszyte wiatrem, przewiane na wylot.
I przez złote karety dźwięczące na trakcie 
kamienistej drogi wiodącej donikąd.

22 Półmaraton Philips w Pile  
22 Półmaraton Philips w Pile to 

bieg atestowaną trasą uliczkami tego 
n iezwykle „z ie lonego” miasta.  
Gościem Honorowym biegu, który 
odbył się w niedzielę, 9 września 2012 
r. był Jerzy Skarżyński – wicemistrz 
Polski w maratonie w 1988 roku, 
uczestnik wielu biegów maratońskich, 
m.in. Auckland, Berlin, Melbourne, 
Londyn, Moskwa, Hiroshima. Jerzy 
Skarżyński zaliczany był do czołówki 
europejskiej biegu maratońskiego. 
Reprezentował barwy klubu „Gwardii” 
Warszawa i „Budowlani” Szczecin. 
Jego rekord życiowy w maratonie to 

Białorusinka – Maryna Damantsevich – czas: 1:48:58, miejsce 222 w kat. 2:11:42 – 3 miejsce w Dębnie w 1986 
z czasem 1:14:12, mijając linie męty na wiekowej M40roku. 
15 pozycji. · miejsce 1479 – Zbigniew Oprócz rozgrywanej „połówki”, 

Gminę Postomino, w nowych Jakuszczonek – czas: 2:00:54, miejsce podczas której najlepsi Polacy walczyli 
koszulkach Klubu Biegacza „Bryza”, 322 w kat. wiekowej M40o tytuł Mistrza Polski w Półmaratonie 
ufundowanych przez firmę Lispol Plus · miejsce 1603 – Ireneusz odbywały się też biegi towarzyszące. 
z Łodzi reprezentowało 7 osób. Topoliński – czas: 2:05:11, miejsce 605 Najpierw wystartował minimaraton dla 
Najlepsze wyniki uzyskali: w kat. wiekowej M30dzieci na dystansie 2 km, a po nim 1 km 

· miejsce 60 – Grzegorz · miejsce 1713 – Aneta przebiegli VIP-owie. Na trasie można 
Antosik – czas: 1:21:18, miejsce 16 Szostek – czas: 2:10:40, miejsce 178 było zobaczyć znanych z telewizyjnych 
w kat. wiekowej M30 i miejsce 7 w klasyfikacji kobiet, miejsce 78 w kat. ekranów – Macieja Kurzajewskiego 
w klasyfikacji żołnierzy wiekowej K30i Beatę Sadowską.

· miejsce 728 – Dawid Dla Anety, Damiana i Irka to B i e g  u k o ń c z y ł o  1 9 3 3  
Ciesielski – czas: 1:44:13, miejsce 168 pierwsze w życiu starty w barwach zawodników, wśród których było 259 
w kat. wiekowej M20 „Bryzy” na półmaratońskim dystansie.kobiet.

· miejsce 930 – Damian S e r d e c z n i e  g r a t u l u j e m y  Najszybsi okazali się: Bonifacy 
Kocieniewski – czas: 1:48:40, miejsce uzyskanych wyników.Wambua Nduwa z Kenii, który pokonał 
198 w kat. wiekowej M20 A. Czarnuchponad 21 km w czasie 1:03:31. 

· miejsce 942 – Daniel Pakos W rywal izacj i  pań zwyciężyła 

Niedziela 02 września 2012 była ważeniu I miejsce oraz puchar Wójta dobrze, że mamy takie jeziorko nad 
dniem kolejnego spotkania kilkunastu G m i n y  z d o b y ł  M a r e k  którym jest możliwość spotykania się 
m i ł o ś n i k ó w  w ę d k a r s t w a  WOJCIECHOWSKI ze Staniewic, II podczas zawodów wędkarskich. 
s p ł a w i k o w e g o  i  m i ł o ś n i k ó w  miejsce zajął znany doskonale Podziękowania d la  Wój ta  za 
współzawodnictwa. Rywalizowano Stanisław GOSŁAWSKI, III miejsce kontynuację tych zawodów, wielkie 
o miano tego najlepszego i o puchar tym razem przypadło dla Janusza dzięki również dla Pani Agnieszki 
Wójta Gminy Postomino. Cztery B A R A N O W S K I E G O ,  I V  d l a  C z a r n u c h  D y r e k t o r a  C K i S  
godziny wyznaczonego czasu Kazimierza CICHEGO, V dla w Postominie za piękne nagrody. Do 
upłynęły bardzo szybko, a końcowe Eugeniusza BOŻEWSKIEGO, VI dla następnego roku.
minuty uciekały jakby z podwojoną juniora Krzysztofa LUDWICKIEGO. 
prędkością. Ale tak jak wszędzie Wszyscy wymienieni otrzymali godne 
koniec nastąpić musi. Moment wędkarskie nagrody, oraz dyplomy 
najważniejszy zawodów – ważenie i te wręczone osobiście przez Wójta 
pytania do komisji sędziowskiej: kto, G m i n y  P o s t o m i n o  J a n u s z a  
ile, który jestem?! Jak można było Bojkowskiego. Z braku największej 
zauważyć, w ciągu roku jest grupa ryby, powyżej 0,5 kg, nagrodę 
wędkarzy, taka niezmienna czołówka. przewidzianą na tą okoliczność 
Nie są to osoby przypadkowe, jak to rozlosowano wśród wszystkich 
się mówi z pierwszej łapanki, lecz u c z e s t n i k ó w  z a w o d ó w .  
wędkarze doskonale znający się na Wylosowanym szczęśliwcem został 
wędkowaniu. Wiedzą co trzeba Janusz Baranowski po wylosowaniu 
wrzucić do wody czyli czym zanęcić, przez Wójta numeru 7. Jak zwykle 
co założyć na hak by osiągać tak ognisko z kiełbaskami było ostatnim 
wspaniałe, imponujące końcowe punktem zawodów a przy okazji 
wyniki. Najważniejszą sprawą, jest o b e c n o ś c i  W ó j t a  m o ż l i w o ś ć  
fakt przychodzenia i uczestniczenia zamienienia kilku zdań  na tematy 
w zawodach. Po wspomnianym jeziora, drogi dojazdowej, jak to 

Wdękarski Puchar Wójta
Było to ostatnie spotkanie podliczeniu wszystkich etapów 

wędkarskie, spławikowe a zarazem współzawodnictwa w Grand Prix 2012 
ostatnie z pięcioetapowego cyklu bezdyskusyjnym liderem został 
Grand Prix. Dzień 16.09 był całkiem Stanisław GOSŁAWSKI, II miejsce 
normalnym, czyli jak to ostatnio bywa Andrzej SOBOLEWSKI, III miejsce 
nie zabrakło chwilowej mżawki, Marek WOJCIECHOWSKI, IV Janusz 
przebłysków słońca, a wiatr chwilami Baranowski, V miejsce Eugeniusz 
dla niektórych był dość uciążliwy. Tylko BOŻEWSKI, VI miejsce Tomasz 
woda w jeziorze była w swoim NAWROCKI. Pierwsza trójka w Grand 
niezmiennym miejscu, no i wszyscy  Prix otrzymała pamiątkowe medale, 
przyszli po to, żeby zwyciężyć. Cztery ponadto wszyscy otrzymali dyplomy 
godziny wędkowania w ostatnich i bony  towarowe w odpowiedniej 
zawodach tego typu upłynęły jakoś kwocie do zajętego miejsca. Na pewno 
wyjątkowo szybko. Niektórzy nawet nie podczas wszystkich zawodów nie 
b a r d z o  c h c i e l i  k o ń c z y ć  zabrało prawdziwej, czystej rywalizacji, 
w wyznaczonym czasie, ale takie są wspólnych dyskusji, przeważnie 
nieubłagalne zasady i reguły zawodów, o wędkarstwie, niekiedy na inne tematy 
że inaczej nie można. Najważniejsze w podniosłym nawet tonie, ale takie jest 
ważenie tego roku wykazało, że każdy życie. Trzeba przyznać, że taka grupa 
uczestnik złowił tego dnia kilka dorosłych mężczyzn potrafi zachować 
kilogramów ryb, wyniki znakomite. się poważnie i rozważnie jak przystało 
Najwięcej złowił zwycięzca, bo jakby na wędkarzy. Jednym słowem 
mog ło  być  i nacze j   And rze j  wędkarstwo uspokaja, rozluźnia, 
SOBOLEWSKI z Pieńkówka, waga rozładowuje emocje, a przede 
złowionych ryb to około 7,5 kilograma, wszystkim łączy. Za rok nowe 
co w przeliczeniu daje liczbę 350 szt. wyzwania i wspólnie spotkania nad 
Drugie mie jsce zdobył  Marek wodą. Teraz pozostanie wyciąganie 
WOJCIECHOWSKI ze Staniewic, wniosków i osobiste podsumowanie 
trzecie miejsce zajął Stanisław roku. Na pewno przyszły rok będzie 
GOSŁAWSKI z Postomina. Po lepszy. 

Sezon wędkarski 
spławikowy zakończony

Zakończenie i Inauguracja 

Powiatowego Sportowego 

Roku Szkolnego

Dnia 25 września 2012 r. na Stadionie na 22 miejscu, Gimnazjum Miejskie w Sławnie na 
Miejskim w Sławnie odbyło się Zakończenie 65 miejcu, Gimnazjum w Jarosławiu na 129 miejcu 
Powiatowego Sportowego Roku Szkolnego a Gimnazjum w Pieszczu na 162 miejscu. 

 Tego samego dnia odbyła się Inauguracja 2011/2012. Wśród gimnazjów III miejsce zajęło 
Powiatowego Sportowego Roku Szkolnego Gimnazjum w Postominie – 115 pkt za Gimnazjum 
2012/2013. Były przemówienia i życzenia, a potem w Malechowie – 134 pkt i Gimnazjum Miejskim Nr 1 
odbyły się sztafetowe biegi przełajowe w ramach w Sławnie – 121 pkt Gimnazjum w Pieszczu zajęło 
Igrzysk Młodzieży Szkolnej i Gimnazjady VI miejsce – 25 pkt a Gimnazjum Jarosławiec VII 
2012/2013. Wśród dziewcząt w szkołach miejsce – 14 pkt.

Wśród szkół podstawowych I miejsce zajęło podstawowych I miejsce zajęło SP3 Sławno przed 
SP 3 Sławno – 124 pkt, II miejsce SP Lejkowo i SP SP lejkowo i SP Ostrowiec, a SP Postomino było na 
Niemica – po 109 pkt, IV miejsce SP Nr 1 w Sławnie VII miejscu. Lepiej wypadli chłopcy z SP Postomino 
89 pkt a Szkoła Podstawowa w Postominie zajęła V zajmując III miejsce za SP3 Sławno i SP3 Darłowo. 
miejsce – 80 pkt oraz Szkoła Podstawowa Wśród szkół gimnazjalnych jak i u dziewcząt jak 
w Pieszczu VII miejsce – 59 pkt. i u chłopców I miejsce zajęło G. Sławno, II miejsce 

Bardzo dobrze w rywalizacji wojewódzkiej G. Malechowo a III miejsce G. Darłowo. 
Gimnazjady 2011/2012 wypadło Gimnazjum Dziewczęta z Gimnazjum w Postominie zajęły V 
w Postominie zajmując 20 miejsce na 216 miejsce a chłopcy IV miejsce. 
gimnazjów Województwa Zachodniopomorskiego. Kazimierz Gąsiorowski 

Jest to najlepsze miejsce gimnazjum z naszego 
powiatu. Gimnazjum w Malechowie uplasowało się 

SPINNINGOWE MISTRZOSTWA KOŁA „KARAŚ” POSTOMINO 
ODBĘDĄ SIĘ W DNIU 21.10.2012 NAD JEZIOREM PIEŃKOWO O GODZ. 8.00Ogłoszenie:

Występy w Koszalinie

Kapela Ludowa „Pieńkowianie” jako jedynych o powtórny występ i bisy 
gościła w dniu 1 września 2012 r. na scenie.

 W czasie prezentacji swoje „pięć w Koszalinie, dając występ na placu 
minut” miał też Kazimierz Białowąs ze przy Rynku Staromiejskim. Kapela 
swoimi wesołymi przyśpiewkami. otrzymała zaproszenie od Rady 
Słowa słynnej piosenki „o teściowej” Osiedla Śródmieście na festyn 
chyba już wszyscy znają. Wszyscy „Żegnamy lato – Witamy jesień”.

W imprezie wzięło udział 27 uczestnicy imprezy otrzymali posiłek 
zespołów i kapel z całego regionu i dyplom uznania za występ.

Na imprezie zaprezentował się środkowopomorskiego. Każdy zespół 
t akże  zap rzy jaźn iony  Zespó ł  miał 15 minut na zaprezentowanie 
„Ostrowianie” z Ostrowca oraz swojej twórczości.

Kapela „Pieńkowianie” otrzymała koszalińskie „Swaty”, czy dwa zespoły 
niebywały aplauz od publiczności, z Tychowa „Radość” i „Dąbrowianki”.
organizatorzy poprosili „Pieńkowian”, 

mailto:jan.smalewski@wp.pl
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Kącik poetycki

Nowa książka pisarza z Nacmierza
W dniu 17 września br. podczas Morawskiego, został aresztowany zaprzyjaźnić z Rymszą, tego Czytelnik 

IX Światowego Zjazdu Sybiraków w przez UB i przekazany Sowietom, musi dowiedzieć się sam. Wystarczy, 
Centrum Edukacji i Promocji Regionu a następnie skazany zostaje przez nich że zdradzimy, iż niebawem Antoniemu 
w  Szymbarku  Jan  S tan i s ł aw  na karę śmierci, zamienioną przez Rymszy udaje się zostać brygadzistą 
Smalewski promował swoją kolejną Stalina na 25 lat zesłania do łagrów. w kopalni złota, gdzie wykorzystując 
książkę historyczną. Znany autor To porażająca historia o życiu swój partyzancki spryt, staje się 
książek o Armii Krajowej i łagrach w najdalej na północ wysuniętych jednym z najefektywniej pracujących 
sowieckich zaproszony został na łagrach sowieckich. Jej głównym łagierników; wydobywa do 75 kg złota 
wyjątkowe w skali kraju uroczystości bohaterem jest Antoni Rymsza "Maks" tygodniowo.
obchodów Dnia Sybiraka, który - zatwardziały żołnierz polskiego Tragiczne warunki w łagrach nie 
jednoznacznie wiąże się z datą podziemia, patriota z krwi i kości pozwalają jednak A. Rymszy długo 
napaści przez ZSRR na Polskę. Do i niepospolity łagiernik. Rymsza, po cieszyć się lepszym bytem od innych 
Szymbarka na ten dzień zjechało dotarciu na Kołymę poddany zostaje łagierników. Zresztą on to swoje 
niemal dwa tysiące Sybiraków z Polski i "zbawiennej kuracji" słannikiem - powodzenie wykorzystuje nie dla 
zza granicy, a wśród licznych gości wywarem z jedliny, który ma rzekomo siebie, lecz współbraci. Gromadzi przy 
znaleźli się m.in. nuncjusz apostolski przeciwdziałać szkorbutowi i ułatwiać s o b i e  w i ę ź n i ó w  z  w y ż s z y m  
abp Celestino Migliore i były prezydent przetrwanie w warunkach dalekiej wykształceniem, pisarzy, poetów, 
Lech Wałęsa. Syberii. Jak się okazuje ów "cudowny" a r t y s t ó w.  I  z a  t o  w ł a ś n i e  -  

Należy zauważyć, że również lek uśmierca setki więźniów. Rymszę podejrzewany o sabotaż - trafia do 
tytuł nowej publikacji naszego pisarza ratuje nieoczekiwanie - kryminalista innej kopalni, do łopaty. Doznaje polskość, co czyni za wszelką cenę, historię w ciekawie sfabularyzowaną 
z Nacmierza „Więzień Kołymy” Dżawadow, który jako zabójca kalectwa. Przeżywa wiele dramatów i co - po porozumieniu w 1956 r. wersję wydarzeń.
doskonale wpisał się w temat tej największej liczby ofiar (14) staje się osobistych, ale także i dramatów G o m u ł k i  z  C h r u s z c z o w e m  K s i ą ż k ę  m o ż n a  n a b y ć  
i m p r e z y .  K s i ą ż k ę  J a n a  S .  hersztem obozu błatnych, tzn. innych zaprzyjaźnionych z nim o uwolnieniu Polaków więzionych b e z p o ś r e d n i o  u  a u t o r a  
Smalewskiego słowem wstępnym kryminalistów. więźniów. w sowieckich łagrach - pozwala mu (  ), w cenie 30 zł 
opatrzył znany historyk prof. dr. hab. Dżawadow widząc w Rymszy Wreszcie, jako Polak, w którego wreszcie, ale dopiero aż w kwietniu za oprawę twardą i 20 zł okładka 
Adam Czesław Dobroński. To druga przysłowiowego herszta polskich życiorys wpisał się nie tylko Stalin ze 1958 roku powrócić do bliskich, do miękka.
(po wydanej w czerwcu br. publikacji U partyzantów, który podobnie jak on swym nadaniem ludziom z Kresów Polski. „Więzień Kołymy” Jan Stanisław 
boku „Łupaszki”), a zarazem ostatnia (tylko w inny sposób) przeciwstawiał Wschodn ich  Rzeczypospo l i te j  Podstawową wartością tej S m a l e w s k i  -  W y d a w n i c t w o  
c z ę ś ć  h i s t o r y c z n e j  e p o p e i  się sowieckiej czerwonej władzy, obywatelstwa ZSRR, lecz także matka publikacji są przede wszystkim: DZIEDZICTWO Sławno, wrzesień 
o legendarnym przyjacielu "Łupaszki" - ułatwia mu dotarcie po pożywienia F i n k a ,  m u s i  z m i e r z y ć  s i ę  2012, stron 346 z wkładką zdjęciową, autentyczność faktów, miejsc i osób, 
por. Antonim Rymszy "Maksie". „Maks” i środków higieny, ratując tym samym z najtrudniejszym. Musi udowodnić, że format A5, okładka twarda, kolorowa, czyli prawda historyczna, oraz 
ujawnił się na apel oszukańczej życie. n ie jest  ani  Rosjaninem, ani  foliowana. ISBN 978-83-61603-48-1.niezwykle sprawne pióro jej autora 
amnestii dla AK-owców rządu Osóbki- Czy Dżawadowowi uda się Białorusinem. Musi udowodnić swą przekształcające zazwyczaj nudną 

jan.smalewski@wp.pl

Jan Stanisław Smalewski

Urodził się w rodzinie osadników 
wiejskich w Ślizowie k. Sycowa. Wiersze 
pisze od „lat szczenięcych”. Pierwszy 
swój wiersz recytował na zakończenie 7 
klasy Szkoły Podstawowej. W Liceum 
Ogólnokształcącym pisał wiersze dla 
koleżanek, a w szkole oficerskiej do 
gazetek ściennych. Jest autorem sześciu 
tomików poetyckich. Ponadto jego 
wiersze opubl ikowano w ponad 
trzydziestu almanachach i antologiach 
literackich. 

Znany jest przede wszystkim jako 
autor książek historycznych o AK i o 
łagrach sowieckich(trylogii akowskiej 
„Opowiedział mi Maks” i wydanej przez 
Instytut Pamięci Narodowej publikacji 
„Wyrok Workuta”). Ostatnio opublikował 
dwie nowe książki: U boku „Łupaszki” i 
„Więzień Kołymy”.

Należy do warszawskiego Oddziału 
Związku Literatów Polskich.

Jes t  abso lwentem Wyższe j  
Oficerskiej Szkoły Wojsk Inżynieryjnych 
oraz Uniwersytetu Wrocławskiego. 
Ukończył Studia Podyplomowe z 
ekonomii.

W armii doszedł do stopnia 
pułkownika. Od roku 2005 w rezerwie. 

Od roku 2008 mieszka w Naćmierzu 
k. Jarosławca.

Kochanka - moja młodość
  
Która to już godzina odpływa w nurt wartki?
Życie nie dopieszcza nie dopowiada się wiersz
Daleki krajobraz przymglony – to młodość
to ona - kochanka To oni To sen
 
Która to godzina? Sen na rzęsy siada
dotyka migocze niczym świecy płomyk
Chybocze się liścia rdzawa okaryna
Magnolia za oknem znów wtapia się w mrok
 
Noc za oknem zawisła – w powietrzu i myślach
I w słowach jest sennie Zasypia wiersz
Słowo się domyśla dopieszcza się zdrada
Młodość - zmęczona kochanka tuli się do rąk

Wyrachowanie
 
Jeszcze nam wiatry nie naniosły złości.
Jeszcze przeklinać nie było nam trzeba.
Nie to, że za młodzi. Byliśmy zbyt prości, 
żeby zrozumieć, jak można się sprzedać.
 
Byliśmy zbyt zwykli. Może nieświadomi
potrzeby majątku, władzy, mocy wszelkich?
No bo po co nam to? Przed kim się wdzięczyć?
Ani nam było sennie, aniśmy też głodni.

Starczała młodość. Nią byliśmy piękni.
 
Wszystko to przez to wichrowe powietrze, 
co naniosło w serca nam piachu i złości.
Co z nas odarło koszule co lepsze.
Oczy nam zmamiło kruchą łzą wielkości.
 
Wszystko to przez te powietrza morowe, 
co nas podzieliły na martwych i żywych.
Co nas nauczyły wycia w noce ciemne, 
jakbyśmy nie od ludzi, od wilków pochodzili.
 
Wszystko to przez te łachy i kapoty 
podszyte wiatrem, przewiane na wylot.
I przez złote karety dźwięczące na trakcie 
kamienistej drogi wiodącej donikąd.

22 Półmaraton Philips w Pile  
22 Półmaraton Philips w Pile to 

bieg atestowaną trasą uliczkami tego 
n iezwykle „z ie lonego” miasta.  
Gościem Honorowym biegu, który 
odbył się w niedzielę, 9 września 2012 
r. był Jerzy Skarżyński – wicemistrz 
Polski w maratonie w 1988 roku, 
uczestnik wielu biegów maratońskich, 
m.in. Auckland, Berlin, Melbourne, 
Londyn, Moskwa, Hiroshima. Jerzy 
Skarżyński zaliczany był do czołówki 
europejskiej biegu maratońskiego. 
Reprezentował barwy klubu „Gwardii” 
Warszawa i „Budowlani” Szczecin. 
Jego rekord życiowy w maratonie to 

Białorusinka – Maryna Damantsevich – czas: 1:48:58, miejsce 222 w kat. 2:11:42 – 3 miejsce w Dębnie w 1986 
z czasem 1:14:12, mijając linie męty na wiekowej M40roku. 
15 pozycji. · miejsce 1479 – Zbigniew Oprócz rozgrywanej „połówki”, 

Gminę Postomino, w nowych Jakuszczonek – czas: 2:00:54, miejsce podczas której najlepsi Polacy walczyli 
koszulkach Klubu Biegacza „Bryza”, 322 w kat. wiekowej M40o tytuł Mistrza Polski w Półmaratonie 
ufundowanych przez firmę Lispol Plus · miejsce 1603 – Ireneusz odbywały się też biegi towarzyszące. 
z Łodzi reprezentowało 7 osób. Topoliński – czas: 2:05:11, miejsce 605 Najpierw wystartował minimaraton dla 
Najlepsze wyniki uzyskali: w kat. wiekowej M30dzieci na dystansie 2 km, a po nim 1 km 

· miejsce 60 – Grzegorz · miejsce 1713 – Aneta przebiegli VIP-owie. Na trasie można 
Antosik – czas: 1:21:18, miejsce 16 Szostek – czas: 2:10:40, miejsce 178 było zobaczyć znanych z telewizyjnych 
w kat. wiekowej M30 i miejsce 7 w klasyfikacji kobiet, miejsce 78 w kat. ekranów – Macieja Kurzajewskiego 
w klasyfikacji żołnierzy wiekowej K30i Beatę Sadowską.

· miejsce 728 – Dawid Dla Anety, Damiana i Irka to B i e g  u k o ń c z y ł o  1 9 3 3  
Ciesielski – czas: 1:44:13, miejsce 168 pierwsze w życiu starty w barwach zawodników, wśród których było 259 
w kat. wiekowej M20 „Bryzy” na półmaratońskim dystansie.kobiet.

· miejsce 930 – Damian S e r d e c z n i e  g r a t u l u j e m y  Najszybsi okazali się: Bonifacy 
Kocieniewski – czas: 1:48:40, miejsce uzyskanych wyników.Wambua Nduwa z Kenii, który pokonał 
198 w kat. wiekowej M20 A. Czarnuchponad 21 km w czasie 1:03:31. 

· miejsce 942 – Daniel Pakos W rywal izacj i  pań zwyciężyła 

Niedziela 02 września 2012 była ważeniu I miejsce oraz puchar Wójta dobrze, że mamy takie jeziorko nad 
dniem kolejnego spotkania kilkunastu G m i n y  z d o b y ł  M a r e k  którym jest możliwość spotykania się 
m i ł o ś n i k ó w  w ę d k a r s t w a  WOJCIECHOWSKI ze Staniewic, II podczas zawodów wędkarskich. 
s p ł a w i k o w e g o  i  m i ł o ś n i k ó w  miejsce zajął znany doskonale Podziękowania d la  Wój ta  za 
współzawodnictwa. Rywalizowano Stanisław GOSŁAWSKI, III miejsce kontynuację tych zawodów, wielkie 
o miano tego najlepszego i o puchar tym razem przypadło dla Janusza dzięki również dla Pani Agnieszki 
Wójta Gminy Postomino. Cztery B A R A N O W S K I E G O ,  I V  d l a  C z a r n u c h  D y r e k t o r a  C K i S  
godziny wyznaczonego czasu Kazimierza CICHEGO, V dla w Postominie za piękne nagrody. Do 
upłynęły bardzo szybko, a końcowe Eugeniusza BOŻEWSKIEGO, VI dla następnego roku.
minuty uciekały jakby z podwojoną juniora Krzysztofa LUDWICKIEGO. 
prędkością. Ale tak jak wszędzie Wszyscy wymienieni otrzymali godne 
koniec nastąpić musi. Moment wędkarskie nagrody, oraz dyplomy 
najważniejszy zawodów – ważenie i te wręczone osobiście przez Wójta 
pytania do komisji sędziowskiej: kto, G m i n y  P o s t o m i n o  J a n u s z a  
ile, który jestem?! Jak można było Bojkowskiego. Z braku największej 
zauważyć, w ciągu roku jest grupa ryby, powyżej 0,5 kg, nagrodę 
wędkarzy, taka niezmienna czołówka. przewidzianą na tą okoliczność 
Nie są to osoby przypadkowe, jak to rozlosowano wśród wszystkich 
się mówi z pierwszej łapanki, lecz u c z e s t n i k ó w  z a w o d ó w .  
wędkarze doskonale znający się na Wylosowanym szczęśliwcem został 
wędkowaniu. Wiedzą co trzeba Janusz Baranowski po wylosowaniu 
wrzucić do wody czyli czym zanęcić, przez Wójta numeru 7. Jak zwykle 
co założyć na hak by osiągać tak ognisko z kiełbaskami było ostatnim 
wspaniałe, imponujące końcowe punktem zawodów a przy okazji 
wyniki. Najważniejszą sprawą, jest o b e c n o ś c i  W ó j t a  m o ż l i w o ś ć  
fakt przychodzenia i uczestniczenia zamienienia kilku zdań  na tematy 
w zawodach. Po wspomnianym jeziora, drogi dojazdowej, jak to 

Wdękarski Puchar Wójta
Było to ostatnie spotkanie podliczeniu wszystkich etapów 

wędkarskie, spławikowe a zarazem współzawodnictwa w Grand Prix 2012 
ostatnie z pięcioetapowego cyklu bezdyskusyjnym liderem został 
Grand Prix. Dzień 16.09 był całkiem Stanisław GOSŁAWSKI, II miejsce 
normalnym, czyli jak to ostatnio bywa Andrzej SOBOLEWSKI, III miejsce 
nie zabrakło chwilowej mżawki, Marek WOJCIECHOWSKI, IV Janusz 
przebłysków słońca, a wiatr chwilami Baranowski, V miejsce Eugeniusz 
dla niektórych był dość uciążliwy. Tylko BOŻEWSKI, VI miejsce Tomasz 
woda w jeziorze była w swoim NAWROCKI. Pierwsza trójka w Grand 
niezmiennym miejscu, no i wszyscy  Prix otrzymała pamiątkowe medale, 
przyszli po to, żeby zwyciężyć. Cztery ponadto wszyscy otrzymali dyplomy 
godziny wędkowania w ostatnich i bony  towarowe w odpowiedniej 
zawodach tego typu upłynęły jakoś kwocie do zajętego miejsca. Na pewno 
wyjątkowo szybko. Niektórzy nawet nie podczas wszystkich zawodów nie 
b a r d z o  c h c i e l i  k o ń c z y ć  zabrało prawdziwej, czystej rywalizacji, 
w wyznaczonym czasie, ale takie są wspólnych dyskusji, przeważnie 
nieubłagalne zasady i reguły zawodów, o wędkarstwie, niekiedy na inne tematy 
że inaczej nie można. Najważniejsze w podniosłym nawet tonie, ale takie jest 
ważenie tego roku wykazało, że każdy życie. Trzeba przyznać, że taka grupa 
uczestnik złowił tego dnia kilka dorosłych mężczyzn potrafi zachować 
kilogramów ryb, wyniki znakomite. się poważnie i rozważnie jak przystało 
Najwięcej złowił zwycięzca, bo jakby na wędkarzy. Jednym słowem 
mog ło  być  i nacze j   And rze j  wędkarstwo uspokaja, rozluźnia, 
SOBOLEWSKI z Pieńkówka, waga rozładowuje emocje, a przede 
złowionych ryb to około 7,5 kilograma, wszystkim łączy. Za rok nowe 
co w przeliczeniu daje liczbę 350 szt. wyzwania i wspólnie spotkania nad 
Drugie mie jsce zdobył  Marek wodą. Teraz pozostanie wyciąganie 
WOJCIECHOWSKI ze Staniewic, wniosków i osobiste podsumowanie 
trzecie miejsce zajął Stanisław roku. Na pewno przyszły rok będzie 
GOSŁAWSKI z Postomina. Po lepszy. 

Sezon wędkarski 
spławikowy zakończony

Zakończenie i Inauguracja 

Powiatowego Sportowego 

Roku Szkolnego

Dnia 25 września 2012 r. na Stadionie na 22 miejscu, Gimnazjum Miejskie w Sławnie na 
Miejskim w Sławnie odbyło się Zakończenie 65 miejcu, Gimnazjum w Jarosławiu na 129 miejcu 
Powiatowego Sportowego Roku Szkolnego a Gimnazjum w Pieszczu na 162 miejscu. 

 Tego samego dnia odbyła się Inauguracja 2011/2012. Wśród gimnazjów III miejsce zajęło 
Powiatowego Sportowego Roku Szkolnego Gimnazjum w Postominie – 115 pkt za Gimnazjum 
2012/2013. Były przemówienia i życzenia, a potem w Malechowie – 134 pkt i Gimnazjum Miejskim Nr 1 
odbyły się sztafetowe biegi przełajowe w ramach w Sławnie – 121 pkt Gimnazjum w Pieszczu zajęło 
Igrzysk Młodzieży Szkolnej i Gimnazjady VI miejsce – 25 pkt a Gimnazjum Jarosławiec VII 
2012/2013. Wśród dziewcząt w szkołach miejsce – 14 pkt.

Wśród szkół podstawowych I miejsce zajęło podstawowych I miejsce zajęło SP3 Sławno przed 
SP 3 Sławno – 124 pkt, II miejsce SP Lejkowo i SP SP lejkowo i SP Ostrowiec, a SP Postomino było na 
Niemica – po 109 pkt, IV miejsce SP Nr 1 w Sławnie VII miejscu. Lepiej wypadli chłopcy z SP Postomino 
89 pkt a Szkoła Podstawowa w Postominie zajęła V zajmując III miejsce za SP3 Sławno i SP3 Darłowo. 
miejsce – 80 pkt oraz Szkoła Podstawowa Wśród szkół gimnazjalnych jak i u dziewcząt jak 
w Pieszczu VII miejsce – 59 pkt. i u chłopców I miejsce zajęło G. Sławno, II miejsce 

Bardzo dobrze w rywalizacji wojewódzkiej G. Malechowo a III miejsce G. Darłowo. 
Gimnazjady 2011/2012 wypadło Gimnazjum Dziewczęta z Gimnazjum w Postominie zajęły V 
w Postominie zajmując 20 miejsce na 216 miejsce a chłopcy IV miejsce. 
gimnazjów Województwa Zachodniopomorskiego. Kazimierz Gąsiorowski 

Jest to najlepsze miejsce gimnazjum z naszego 
powiatu. Gimnazjum w Malechowie uplasowało się 

SPINNINGOWE MISTRZOSTWA KOŁA „KARAŚ” POSTOMINO 
ODBĘDĄ SIĘ W DNIU 21.10.2012 NAD JEZIOREM PIEŃKOWO O GODZ. 8.00Ogłoszenie:

Występy w Koszalinie

Kapela Ludowa „Pieńkowianie” jako jedynych o powtórny występ i bisy 
gościła w dniu 1 września 2012 r. na scenie.

 W czasie prezentacji swoje „pięć w Koszalinie, dając występ na placu 
minut” miał też Kazimierz Białowąs ze przy Rynku Staromiejskim. Kapela 
swoimi wesołymi przyśpiewkami. otrzymała zaproszenie od Rady 
Słowa słynnej piosenki „o teściowej” Osiedla Śródmieście na festyn 
chyba już wszyscy znają. Wszyscy „Żegnamy lato – Witamy jesień”.

W imprezie wzięło udział 27 uczestnicy imprezy otrzymali posiłek 
zespołów i kapel z całego regionu i dyplom uznania za występ.

Na imprezie zaprezentował się środkowopomorskiego. Każdy zespół 
t akże  zap rzy jaźn iony  Zespó ł  miał 15 minut na zaprezentowanie 
„Ostrowianie” z Ostrowca oraz swojej twórczości.

Kapela „Pieńkowianie” otrzymała koszalińskie „Swaty”, czy dwa zespoły 
niebywały aplauz od publiczności, z Tychowa „Radość” i „Dąbrowianki”.
organizatorzy poprosili „Pieńkowian”, 

mailto:jan.smalewski@wp.pl
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SZEPT można znaleźć również Druk:   Redakcja nie odpowiada za treść 
w internecie pod adresem: Media Regionalne - Drukarnia Koszalin ogłoszeń, zastrzega sobie prawo do 

szept.postomino.pl ul. Słowiańska 3a, 75-503 Koszalin zmiany tytułów oraz przeredagowań 
tel.: (094) 340 35 98 nadesłanych materiałów.
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Litery z kratek ponumerowanych Wśród prawidłowych rozwiązań, 
w prawym dolnym rogu czytane od 1 do które wpłynęły wylosowano:
40 u tworzą has ło ,  k tóre  jes t  
rozwiązaniem krzyżówki. Rozwiązanie 1.  Michalak Żaneta, Chudaczewo
należy przesłać na kartce pocztowej 2.  Cabel Marian, Pieszcz
wraz z naklejonym kuponem na adres 3.  Kaczanowicz Grażyna, Kłośnik
redakcji do końca października 2012 r. 

Do rozlosowania są trzy Nagrody do odebrania (do końca 
nagrody - bony do sklepu abc października br.) w Urzędzie Gminy 

Postomino, pokój nr 16 lub 23.w Staniewicach. Fundatorem 
nagród jest:

 

Staniewice 15
tel.: 59-810-83-43

STANIEWICE

KUPON 10/2012

Krzyżówka nr 10/2012

- zaznaczając to pole oświadczam, że wyrażam zgodę na przetwarzanie danych osobowych zgodnie 
z ustawą z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych (tekst jednolity Dz. U. z 2002 r. Nr 101, 
poz. 926 z póz. zm.) dla potrzeb niezbędnych do realizacji losowania nagród.

Szept
Postomina

25) używany do narkozy, bezwonny gaz;Poziomo:
26) pracownik teatru dysponujący 

rekwizytami;  2) reproduktor, dorosły samiec zwierząt 
gospodarskich;

Pionowo:  7) przejściowy styl w ubieraniu się;
  8) przebywanie na świeżym powietrzu 

  1) na końcu butelki do karmienia;nago, naturyzm;
  2) umówione spotkanie pary   9) tlenek węgla lub państwo 

zakochanych; afrykańskie;
  3) kwota pieniężna, zabezpieczająca 10) siła rozpędu, rozmach;
 wykonanie umowy;11) jedna z elektrod;
  4) rodzaj, gatunek, forma;12) czynny wulkan na Sycylii;
  5) belka na otworem okiennym lub 14) pierwiastek chemiczny 

drzwiami;z grupy metali;
  6) na nim bankowa lokata;15) dwukołowa taczka;
13) np. haszysz, opium, heroina;18) wysiłek, znój, mozół;
15) pieniądze za zwłokę w spłacie długu;19) twierdzenie, założenie;
16) np. ustalona z góry kwota podatku;21) drużyna, grupa, oddział;
17) wyprawia skóry;22) festiwalowe miasto;
19) część składowa monotypu drukar-23) osoba zachowująca się jak ktoś 

skiego, anagram słowa: stertaz wyższych klas;
20) samorzutne, niekontrolowane 24) koń maści niejednolitej;

rozprzestrzenianie się ognia.
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Promocja obowiązuje 
w punktach:

Pieńkowo
Pieńkowo 49a

Staniewice
Staniewice 15

w dniach 
1.10.2012 - 31.10.2012

lub do wyczerpania zapasów

godziny otwarcia
pon.-sob.:   5:30 - 22:00

nie.: 10:00 - 20:00
dotyczy punktu w Staniewicach

Przyprawa
Vegeta podravka

3,25
200g

Pepsi 
          3,65

Mleko 
Łaciate 2% i 3,2%

4,28

DANIE KACHNY
Fasola w sosie 
pomidorowym 

2,85
665g

1,7l

Woda Żywiec
gazowana lub
niegazowana

1,59
1,5l

Koncentrat
pomidorowy 
Kotlin 1,65

190g

2szt.
(2x1l)

KANCELARIA PODATKOWA 
VICTORY 

MONIKA LACKA
* KSIĘGOWOŚĆ * PODATKI * 

* ZUS * KADRY * PŁACE * 
* ZAPRASZAMY *

Chudaczewo 24a, tel.: 500-079-887

Podziękowanie Ogłoszenie
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Zapraszamy na kajaki
wypożyczalnia kajaków AQUARIUS 
Dobre rozwiązanie na weekendy... 

Ceny od 30 zł/dzień. Tel. nr: 500-187-770 

Ostatnio w mediach często mówi wyspowo, tzn. etapami 
się o zmianie sposobu nadawania będą wyłączane kolejne 
telewizji naziemnej. Do tej pory telewizję nadajniki. Dokładny plan 
można było odbierać drogą satelitarną w y ł ą c z e ń  z o s t a n i e  
(cyfrowo) lub korzystać z sygnału u s t a l o n y  p r z e z  
analogowego przekazywanego przez administrację państwową, 
nadajniki naziemne. Wprowadzana a mieszkańcy regionów, 
z m i a n a  s y s t e m u  n a d a w a n i a  k t ó r y c h  b ę d z i e  t o  
naziemnego na cyfrowy nie będzie miała do tyczyć ,  ma ją  być  

telewizji cyfrowej, jest konieczność żadnego wpływu na odbiór telewizji przy szeroko informowani, o tym fakcie.
posiadania odbiornika telewizyjnego użyciu tunerów satelitarnych. Jednak 
wyposażonego w tuner DVB-T.osoby, które korzystały do tej pory Co trzeba zrobić, aby móc 

z telewizji naziemnej, w celu dalszego jej oglądać naziemną telewizję cyfrową?
Czy potrzebuję specjalnej odbioru, będą musiały wymienić Do odbioru telewizji cyfrowej 

anteny, żeby móc odbierać DVB-T?odbiornik telewizyjny (o ile jeszcze nie n i e z b ę d n y  j e s t  d e d y k o w a n y  
Nie ma specjalnych anten do mają telewizora z wbudowanym dekoder/odbiornik. W najnowszych 

DVB-T. Do obioru telewizji cyfrowej dekoderem DVB-T MPEG-4) lub telewizorach jest integralną częścią 
stosuje się te same anteny, co do zakupić dodatkowe zewnętrzne składową urządzenia. W przypadku 
odbioru telewizji analogowej. Nie ma urządzenie. W celu przybliżenia starszych telewizorów konieczne jest 
więc potrzeby zmieniania instalacji czytelnikom tematu telewizji DVB-T, zakupienie zewnętrznego urządzenia - 
antenowej. Warto jednak sprawdzić przytaczamy poniżej kilka informacji „set top box”. Urządzenie instaluje się 
jakość i stan instalacji, która do tej pory w formie pytań i odpowiedzi. pomiędzy anteną (instalacją antenową) 
była wykorzystywana do odbioru a odbiornikiem telewizyjnym (ceny 
te lewiz j i  analogowej.  Problemy Jakie są powody wprowadzania najpopularniejszych „set top box-ów” 
z odbiorem mogą być w przypadku naziemnej telewizji cyfrowej? mieszczą się w zakresie od 80 złotych 
starych podniszczonych instalacji Wprowadzenie telewizji cyfrowej do około 200zł).

antenowych, anten siatkowych, umożliwia znaczne poszerzenie 
w szczególności w połączeniu o f e r t y  p r o g r a m o w e j .  
z si lnymi wzmacniaczami W naziemnej telewizji cyfrowej na 
s z e r o k o p a s m o w y m i .  Te ,  jednej częstotliwości mamy 
przypominające suszarki do możliwość oglądać kilka, a nawet 
bielizny, konstrukcje metalowe kilkanaście kanałów. Poza 
są tak skonstruowane, aby zwiększeniem ilości programów 
wzmacniały moc praktycznie poprawie ulega też ich jakość, 
wszystkich sygnałów, jakie trafią możliwe staje się nadawanie 
w  i c h  s i e ć .  N i e s t e t y  telewizji wysokiej rozdzielczości 
współcześnie poza telewizją, (HDTV) oraz otwiera się nowa 
wiele innych usług wykorzystuje platforma realizacji dodatkowych 
zbliżone częstotliwości radiowe, us ług tak ich ,  jak  choćby 
w związku, z czym anteny te nie przewodnik po programach Czy jeśli korzystam z platformy 

zawsze gwarantują możliwość odbioru ( E P G ) ,  e m i s j a  w i e l u  ś c i e ż e k  satelitarnej (Polsat, Cyfra+, Telewizja 
sygnału bez zakłóceń.dźwiękowych, a także możliwość N) to cyfryzacja też mnie dotyczy?

realizacji usług interaktywnych zarówno Wszystkie platformy satelitarne 
Mam stary, kineskopowy, informacyjnych, jak i rozrywkowych. zapewniają swoim widzom sygnał 

telewizor i oglądam telewizję cyfrowy. W związku, z tym wyłączenie 
analogową. Czy będę mógł odbierać Dlaczego muszę przejść na telewizji analogowej nie będzie miało 
naziemną telewizję cyfrową?naziemną telewizję cyfrową? Oferta żadnego wpływu na odbiór programów 

W tym wypadku konieczny jest a n a l o g o w a  j e s t  d l a  m n i e  poprzez tunery satelitarne. Jeżeli 
zakup odpowiedniego dekodera do wystarczająca. Dlaczego więc muszę korzystasz wyłącznie z „satelity”, nie 
odbioru DVB-T, czyli set-top boxa. Musi ponosić koszty na dekoder lub nowy musisz niczego kupować! 
on być zgodny ze standardem MPEG-4, telewizor?
jaki jest obowiązujący dla Polski.Is tn ie je  ogó lnoeurope jsk ie   Czy DVB-T będzie za darmo? 

porozumienie dotyczące przechodzenia Jeśli nie, to ile będzie kosztował 
Jakie kanały będę mógł oglądać na te lewiz ję  cy f rową.  Jednym odbiór?

z naziemnej telewizji cyfrowej?z głównych powodów jest nieefektywne Pierwsze trzy multipleksy, do 
TVP1 HD, TVP2, TVP INFO wykorzystanie pasma częstotliwości momentu  wy łączen ia  te lew iz j i  

(wersja regionalna), Eska TV, TTV, Polo przez telewizję analogową. Dlatego analogowej, będą dostępne całkowicie 
TV, ATM Rozrywka, Polsat, TVN, TVN7, wyłączenie sygnału analogowego jest za darmo.
TV4, TV Puls, TV Puls2, TV6, Polsat procesem nieuchronnym i w Polsce Decyzje, dotyczące możliwości 
Sport News, TVP Kultura, TVP Polonia, zaplanowano je ostatecznie na 31 lipca stosowania ewentualnej odpłatności za 
TVP Historia2013 roku. Nie oznacza to jednak, że wybrane kanały, zostaną podjęte przez 

Prawdopodobnie powyższa lista każdy ma czas do tego dnia. Nie Ministerstwo Infrastruktury i Krajową 
w następnych latach wydłuży się o usta lono jeszcze ostatecznego Radę Radiofonii i Telewizji. Obecnie 
kolejne kanały nadawane w systemie harmonogramu, ale wyłączanie telewizji jedynym kosztem, niezbędnym do 
cyfrowym. analogowej będzie się odbywać uzyskania dostępu do naziemnej 

Koniec telewizji analogowej, 
nadchodzi naziemna telewizja 
cyfrowa DVB -T

Internet śledzi 

nasze zakupy
Cenne dane zostawiane przez 

klientów E-commerce, stają się coraz 
bardziej łakomym kąskiem. Entuzjaści 
zakupów on-line zostawiają w sieci ślady 
swoich transakcji. Które mogą zostać 
wykorzystane w sposób dla Nas nie do 
zaakceptowania.

Niedawno było głośno o tym jak 
w Europie musi być obsłużona funkcja 
rozpoznawania twarzy na zdjęciach 
umieszczanych w galeriach Facebooka.

Tymczasem FB pracuje nad nową 
funkcjonalnością, która równym stopniu 

zdobycie wiedzy, czy użytkownik może naruszać naszą prywatność.
Facebooka zdecydował się na zakup Jak donosi Financial Times, 
określonego przedmiotu, po tym jak Facebook zawarł umowę z firmą 
zobaczył jego reklamę w serwisie. Datalogix, posiadającą dane dotyczące 
A także odwrotnie, wiedza co kupował zakupów on-line wśród 70 milionów 
wcześniej pozwoli dostosować reklamy a m e r y k a ń s k i c h  g o s p o d a r s t w .  
aby zaproponować mu podobny czy Gromadzone są one dzięki analizie 
alternatywny sprzęt.danych z kart kredytowych, programów 

Może się jednak okazać że lojalnościowych, prowadzonych przez 
współpraca Datalogix z Facebookiem, ponad 1000 sklepów, partnerów tej firmy.
narusza warunki ugody, jakie Facebook W Polsce podobna sytuacja też 
zawarł z amerykańską Federalną mogła by mieć miejsce, bo liderem 
Komisją Handlu (FTC), ponieważ w płatnościach on-line jest serwis Payu, 
naruszy prywatność użytkowników, należący do Grupy Allegro, który także 
w szczególności dlatego, że klient nie ma posiada informację o większości akcji 
możliwości rezygnacji z zostania zakupowych w Polsce. Dodatkowo 
objętym badaniem Datalogix.Grupa Allegro, poprzez porównywarkę 

Ciekawe jak podobna sytuacja cen Ceneo, jest w posiadaniu wszystkich 
mogła by wyglądać w polskich adresów E-mail, ze wszystkich transakcji 
w a r u n k a c h ,  n p .  G r u p a  A l l e g o  internetowych przeprowadzonych 
w porozumieniu z Naszą Klasą czy też w sklepach posiadających tzw. "Zaufane 
z Facebookiem, będzie nam przysyłać O p i n i e " .  B o  w s z y s t k i e  s k l e p y  
spersonalizowane reklamy. Proponować funkcjonujące w trybie "Zaufanych 
uzupełnienie, niedawno zakupionego Opinii" zmuszone są do przesyłania 
sprzętu o kolejne elementy czy adresów E-mail swoich klientów do 
akcesoria.Grupy Allegro.

Czas pokaże, ale chyba przyszedł Tak ie  dane są oczywiśc ie  
czas aby baczniej zwracać uwagę gdzie bezcenne dla marketerów. Dzięki ich 
pozostawiany informacje o naszej połączeniu z danymi, które posiada 
aktywności, szczególnie tej w której Facebook, czy też inny podmiot, uzyska 
dokonujemy zobowiązań finansowych.on wiedzę, na jakie zakupy zdecydowali 

źródło: proline.plsię w ostatnim czasie ich użytkownicy.
W opisywanym przypadku chodzi o 

Do sklepu z bronią wbiega - Jeszcze nie, zamknęła się 
zdenerwowana kobieta, w łazience…
- Chciałabym kupić rewolwer, najlepiej 

***duży i nabity.
Jaś opowiada koledze:- Czy ma służyć do obrony? – pyta 
- Słyszałeś ten dowcip o pielęgniarce, sprzedawca.
która z lewej strony układała noworodki - Nie, do obrony to ja sobie wezmę 
ładne, a z prawej noworodki brzydkie, dobrego adwokata.
a potem ładnym śpiewała „Ale jesteście 

*** ładne, śliczne, cudowne”?
Spotykają się dwaj mężczyźni: - Nie słyszałem.
- Słyszałem, że twoja żona rozbiła twoje  - Widocznie byłeś po prawej stronie.
nowe porsche. Stało jej się coś?

Humor

Tylko jedna czwarta Polaków finansowanie mediów publicznych 
p o p i e r a  f i n a n s o w a n i e  m e d i ó w  z budżetu państwa. Z danych wynika 
publicznych poprzez abonament także, że 57 proc. gospodarstw 
radiowo-telewizyjne - wynika z sondażu domowych płaci abonament RTV.
firmy CBOS. Znaczna Większość Polaków 
w i ę k s z o ś ć  P o l a k ó w  (52 proc.) jest przeciwna 
popiera natomiast reklamy prywatyzacji Polskiego 
w mediach publicznych. Rad ia  o raz  Te lew i z j i  

P r z e d  n a m i  Polskiej. Za "jakąś" formę 
i poli tykami poważne prywatyzacji opowiada się 
debaty dotyczące nowych 3 7  p r o c .  P o l a k ó w .  
rozwiązań związanych Dodatkowo, mimo, że nie 
z finansowaniem mediów przepadamy za reklamami 
publ icznych. Ciekawe w telewizji, aż 71 proc. 
dane przynosi najnowszy P o l a k ó w  p o p i e r a  
sondaż firmy CBOS, z którego wynika, finansowanie mediów publicznych 
że tylko 25 proc. Polaków popiera z reklam, przeciwnego zdania jest 
finansowanie mediów publicznych natomiast 24 proc. Polaków.
z abonamentu RTV. Większość Polaków źródło: media2.pl
( 6 6  p r o c . )  p o p i e r a  n a t o m i a s t  

Polacy przeciw abonamentowi 

RTV, ale za reklamami

Dubaj to niesamowite miejsce, to Górny ma potem służyć jako taras 
co w innych miejscach kończy się i lądowisko dla helikopterów, natomiast 
zwykle na projekcie koncepcyjnym, dolny - jako podwodny hotel, w którym 
w Dubaju z pewnością powstanie goście będą mogli podziwiać z okna 
w realnym Świecie. piękno oceanu.

Ta k  t e ż  w y g l ą d a  p r o j e k t  Dolny dysk będzie 10 metrów 
podwodnego hotelu, częściowo poniżej lustra wody. Znajdować się 
zanurzonego w wodzie, który składa się będzie w nim 21 pokoi, przylegających 
z futurystycznych dysków które do podwodnego centrum nurkowego Za inwestycję odpowiedzialna 
sprawiają, że wygląda trochę jak statek oraz baru. Każdy pokój wyposażony będzie firma Dubai World, wpierana 
kosmiczny Enterprise. b ę d z i e  w  s p e c j a l n y  s y s t e m  przez środki rządowe oraz szwajcarska 

Całość konstrukcji opiera się na oświetleniowy oraz podwodny pojazd, firma BIG InvestConsult, reprezentująca 
dwóch dyskach - jednym nadwodnym, dzięki któremu goście będą mogli spółkę Deep Ocean Technology, która 
który po napełnieniu wodą ma służyć za przyglądać się życiu podwodnemu. skupia naukowców z Politechniki 
balast oraz dolnym - który dzięki temu Pokoje będą również dźwiękoszczelne Gdańskiej - autorów projektu.
właśnie obciążeniu ma zostać oraz wyposażone w system kurtyn Koszt inwestycji szacowany jest 
opuszczony pod powierzchnię wody. o różnym stopniu transparencji. na 120 mln dolarów amerykańskich.

Podwodny hotel
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Składam serdeczne podziękowanie za wsparcie 
i wszelką pomoc udzielaną mi w trakcie przygotowań do 
konkursu na dyrektora Zespołu Szkół w Jarosławcu 
koleżankom i kolegom z pracy, wszystkim pracownikom 
szkoły, moim uczniom, rodzicom i znajomym. Szczególne 
podziękowanie pragnę złożyć pani wicedyrektor Danucie 
Modliszewskiej.  Od wielu lat jest filarem naszej szkoły. 
Wyrażając wdzięczność za wielkie serce i dobrą wolę, życzę 
koleżance powodzenia w realizacji życiowych zamierzeń 

i l i c z ę  n a  d a l s z ą  d o b r ą  
współpracę. 

W ł a d z o m  g m i n y  
dziękuję za okazane zaufanie, 
paniom dyrektorkom za miłe 
przyjęcie do swego grona 
i o b i e t n i c ę  o w o c n e j  
współpracy. 

Elżbieta Safaryn

Serdeczne podziękowania Paniom z Nosalina 
biorącym udział w przygotowaniu Wieńca Dożynkowego 
składa Krzysztof Ciróg.

Dziękuję

Zapraszamy do zakupu zniczy w bardzo konkurencyjnych cenach

Źródło: www.emitel.pl
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Litery z kratek ponumerowanych Wśród prawidłowych rozwiązań, 
w prawym dolnym rogu czytane od 1 do które wpłynęły wylosowano:
40 u tworzą has ło ,  k tóre  jes t  
rozwiązaniem krzyżówki. Rozwiązanie 1.  Michalak Żaneta, Chudaczewo
należy przesłać na kartce pocztowej 2.  Cabel Marian, Pieszcz
wraz z naklejonym kuponem na adres 3.  Kaczanowicz Grażyna, Kłośnik
redakcji do końca października 2012 r. 

Do rozlosowania są trzy Nagrody do odebrania (do końca 
nagrody - bony do sklepu abc października br.) w Urzędzie Gminy 

Postomino, pokój nr 16 lub 23.w Staniewicach. Fundatorem 
nagród jest:

 

Staniewice 15
tel.: 59-810-83-43

STANIEWICE

KUPON 10/2012

Krzyżówka nr 10/2012

- zaznaczając to pole oświadczam, że wyrażam zgodę na przetwarzanie danych osobowych zgodnie 
z ustawą z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych osobowych (tekst jednolity Dz. U. z 2002 r. Nr 101, 
poz. 926 z póz. zm.) dla potrzeb niezbędnych do realizacji losowania nagród.

Szept
Postomina

25) używany do narkozy, bezwonny gaz;Poziomo:
26) pracownik teatru dysponujący 

rekwizytami;  2) reproduktor, dorosły samiec zwierząt 
gospodarskich;

Pionowo:  7) przejściowy styl w ubieraniu się;
  8) przebywanie na świeżym powietrzu 

  1) na końcu butelki do karmienia;nago, naturyzm;
  2) umówione spotkanie pary   9) tlenek węgla lub państwo 

zakochanych; afrykańskie;
  3) kwota pieniężna, zabezpieczająca 10) siła rozpędu, rozmach;
 wykonanie umowy;11) jedna z elektrod;
  4) rodzaj, gatunek, forma;12) czynny wulkan na Sycylii;
  5) belka na otworem okiennym lub 14) pierwiastek chemiczny 

drzwiami;z grupy metali;
  6) na nim bankowa lokata;15) dwukołowa taczka;
13) np. haszysz, opium, heroina;18) wysiłek, znój, mozół;
15) pieniądze za zwłokę w spłacie długu;19) twierdzenie, założenie;
16) np. ustalona z góry kwota podatku;21) drużyna, grupa, oddział;
17) wyprawia skóry;22) festiwalowe miasto;
19) część składowa monotypu drukar-23) osoba zachowująca się jak ktoś 

skiego, anagram słowa: stertaz wyższych klas;
20) samorzutne, niekontrolowane 24) koń maści niejednolitej;

rozprzestrzenianie się ognia.
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Promocja obowiązuje 
w punktach:

Pieńkowo
Pieńkowo 49a

Staniewice
Staniewice 15

w dniach 
1.10.2012 - 31.10.2012

lub do wyczerpania zapasów

godziny otwarcia
pon.-sob.:   5:30 - 22:00

nie.: 10:00 - 20:00
dotyczy punktu w Staniewicach

Przyprawa
Vegeta podravka

3,25
200g

Pepsi 
          3,65

Mleko 
Łaciate 2% i 3,2%

4,28

DANIE KACHNY
Fasola w sosie 
pomidorowym 

2,85
665g

1,7l

Woda Żywiec
gazowana lub
niegazowana

1,59
1,5l

Koncentrat
pomidorowy 
Kotlin 1,65

190g

2szt.
(2x1l)

KANCELARIA PODATKOWA 
VICTORY 

MONIKA LACKA
* KSIĘGOWOŚĆ * PODATKI * 

* ZUS * KADRY * PŁACE * 
* ZAPRASZAMY *

Chudaczewo 24a, tel.: 500-079-887

Podziękowanie Ogłoszenie
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Zapraszamy na kajaki
wypożyczalnia kajaków AQUARIUS 
Dobre rozwiązanie na weekendy... 

Ceny od 30 zł/dzień. Tel. nr: 500-187-770 

Ostatnio w mediach często mówi wyspowo, tzn. etapami 
się o zmianie sposobu nadawania będą wyłączane kolejne 
telewizji naziemnej. Do tej pory telewizję nadajniki. Dokładny plan 
można było odbierać drogą satelitarną w y ł ą c z e ń  z o s t a n i e  
(cyfrowo) lub korzystać z sygnału u s t a l o n y  p r z e z  
analogowego przekazywanego przez administrację państwową, 
nadajniki naziemne. Wprowadzana a mieszkańcy regionów, 
z m i a n a  s y s t e m u  n a d a w a n i a  k t ó r y c h  b ę d z i e  t o  
naziemnego na cyfrowy nie będzie miała do tyczyć ,  ma ją  być  

telewizji cyfrowej, jest konieczność żadnego wpływu na odbiór telewizji przy szeroko informowani, o tym fakcie.
posiadania odbiornika telewizyjnego użyciu tunerów satelitarnych. Jednak 
wyposażonego w tuner DVB-T.osoby, które korzystały do tej pory Co trzeba zrobić, aby móc 

z telewizji naziemnej, w celu dalszego jej oglądać naziemną telewizję cyfrową?
Czy potrzebuję specjalnej odbioru, będą musiały wymienić Do odbioru telewizji cyfrowej 

anteny, żeby móc odbierać DVB-T?odbiornik telewizyjny (o ile jeszcze nie n i e z b ę d n y  j e s t  d e d y k o w a n y  
Nie ma specjalnych anten do mają telewizora z wbudowanym dekoder/odbiornik. W najnowszych 

DVB-T. Do obioru telewizji cyfrowej dekoderem DVB-T MPEG-4) lub telewizorach jest integralną częścią 
stosuje się te same anteny, co do zakupić dodatkowe zewnętrzne składową urządzenia. W przypadku 
odbioru telewizji analogowej. Nie ma urządzenie. W celu przybliżenia starszych telewizorów konieczne jest 
więc potrzeby zmieniania instalacji czytelnikom tematu telewizji DVB-T, zakupienie zewnętrznego urządzenia - 
antenowej. Warto jednak sprawdzić przytaczamy poniżej kilka informacji „set top box”. Urządzenie instaluje się 
jakość i stan instalacji, która do tej pory w formie pytań i odpowiedzi. pomiędzy anteną (instalacją antenową) 
była wykorzystywana do odbioru a odbiornikiem telewizyjnym (ceny 
te lewiz j i  analogowej.  Problemy Jakie są powody wprowadzania najpopularniejszych „set top box-ów” 
z odbiorem mogą być w przypadku naziemnej telewizji cyfrowej? mieszczą się w zakresie od 80 złotych 
starych podniszczonych instalacji Wprowadzenie telewizji cyfrowej do około 200zł).

antenowych, anten siatkowych, umożliwia znaczne poszerzenie 
w szczególności w połączeniu o f e r t y  p r o g r a m o w e j .  
z si lnymi wzmacniaczami W naziemnej telewizji cyfrowej na 
s z e r o k o p a s m o w y m i .  Te ,  jednej częstotliwości mamy 
przypominające suszarki do możliwość oglądać kilka, a nawet 
bielizny, konstrukcje metalowe kilkanaście kanałów. Poza 
są tak skonstruowane, aby zwiększeniem ilości programów 
wzmacniały moc praktycznie poprawie ulega też ich jakość, 
wszystkich sygnałów, jakie trafią możliwe staje się nadawanie 
w  i c h  s i e ć .  N i e s t e t y  telewizji wysokiej rozdzielczości 
współcześnie poza telewizją, (HDTV) oraz otwiera się nowa 
wiele innych usług wykorzystuje platforma realizacji dodatkowych 
zbliżone częstotliwości radiowe, us ług tak ich ,  jak  choćby 
w związku, z czym anteny te nie przewodnik po programach Czy jeśli korzystam z platformy 

zawsze gwarantują możliwość odbioru ( E P G ) ,  e m i s j a  w i e l u  ś c i e ż e k  satelitarnej (Polsat, Cyfra+, Telewizja 
sygnału bez zakłóceń.dźwiękowych, a także możliwość N) to cyfryzacja też mnie dotyczy?

realizacji usług interaktywnych zarówno Wszystkie platformy satelitarne 
Mam stary, kineskopowy, informacyjnych, jak i rozrywkowych. zapewniają swoim widzom sygnał 

telewizor i oglądam telewizję cyfrowy. W związku, z tym wyłączenie 
analogową. Czy będę mógł odbierać Dlaczego muszę przejść na telewizji analogowej nie będzie miało 
naziemną telewizję cyfrową?naziemną telewizję cyfrową? Oferta żadnego wpływu na odbiór programów 

W tym wypadku konieczny jest a n a l o g o w a  j e s t  d l a  m n i e  poprzez tunery satelitarne. Jeżeli 
zakup odpowiedniego dekodera do wystarczająca. Dlaczego więc muszę korzystasz wyłącznie z „satelity”, nie 
odbioru DVB-T, czyli set-top boxa. Musi ponosić koszty na dekoder lub nowy musisz niczego kupować! 
on być zgodny ze standardem MPEG-4, telewizor?
jaki jest obowiązujący dla Polski.Is tn ie je  ogó lnoeurope jsk ie   Czy DVB-T będzie za darmo? 

porozumienie dotyczące przechodzenia Jeśli nie, to ile będzie kosztował 
Jakie kanały będę mógł oglądać na te lewiz ję  cy f rową.  Jednym odbiór?

z naziemnej telewizji cyfrowej?z głównych powodów jest nieefektywne Pierwsze trzy multipleksy, do 
TVP1 HD, TVP2, TVP INFO wykorzystanie pasma częstotliwości momentu  wy łączen ia  te lew iz j i  

(wersja regionalna), Eska TV, TTV, Polo przez telewizję analogową. Dlatego analogowej, będą dostępne całkowicie 
TV, ATM Rozrywka, Polsat, TVN, TVN7, wyłączenie sygnału analogowego jest za darmo.
TV4, TV Puls, TV Puls2, TV6, Polsat procesem nieuchronnym i w Polsce Decyzje, dotyczące możliwości 
Sport News, TVP Kultura, TVP Polonia, zaplanowano je ostatecznie na 31 lipca stosowania ewentualnej odpłatności za 
TVP Historia2013 roku. Nie oznacza to jednak, że wybrane kanały, zostaną podjęte przez 

Prawdopodobnie powyższa lista każdy ma czas do tego dnia. Nie Ministerstwo Infrastruktury i Krajową 
w następnych latach wydłuży się o usta lono jeszcze ostatecznego Radę Radiofonii i Telewizji. Obecnie 
kolejne kanały nadawane w systemie harmonogramu, ale wyłączanie telewizji jedynym kosztem, niezbędnym do 
cyfrowym. analogowej będzie się odbywać uzyskania dostępu do naziemnej 

Koniec telewizji analogowej, 
nadchodzi naziemna telewizja 
cyfrowa DVB -T

Internet śledzi 

nasze zakupy
Cenne dane zostawiane przez 

klientów E-commerce, stają się coraz 
bardziej łakomym kąskiem. Entuzjaści 
zakupów on-line zostawiają w sieci ślady 
swoich transakcji. Które mogą zostać 
wykorzystane w sposób dla Nas nie do 
zaakceptowania.

Niedawno było głośno o tym jak 
w Europie musi być obsłużona funkcja 
rozpoznawania twarzy na zdjęciach 
umieszczanych w galeriach Facebooka.

Tymczasem FB pracuje nad nową 
funkcjonalnością, która równym stopniu 

zdobycie wiedzy, czy użytkownik może naruszać naszą prywatność.
Facebooka zdecydował się na zakup Jak donosi Financial Times, 
określonego przedmiotu, po tym jak Facebook zawarł umowę z firmą 
zobaczył jego reklamę w serwisie. Datalogix, posiadającą dane dotyczące 
A także odwrotnie, wiedza co kupował zakupów on-line wśród 70 milionów 
wcześniej pozwoli dostosować reklamy a m e r y k a ń s k i c h  g o s p o d a r s t w .  
aby zaproponować mu podobny czy Gromadzone są one dzięki analizie 
alternatywny sprzęt.danych z kart kredytowych, programów 

Może się jednak okazać że lojalnościowych, prowadzonych przez 
współpraca Datalogix z Facebookiem, ponad 1000 sklepów, partnerów tej firmy.
narusza warunki ugody, jakie Facebook W Polsce podobna sytuacja też 
zawarł z amerykańską Federalną mogła by mieć miejsce, bo liderem 
Komisją Handlu (FTC), ponieważ w płatnościach on-line jest serwis Payu, 
naruszy prywatność użytkowników, należący do Grupy Allegro, który także 
w szczególności dlatego, że klient nie ma posiada informację o większości akcji 
możliwości rezygnacji z zostania zakupowych w Polsce. Dodatkowo 
objętym badaniem Datalogix.Grupa Allegro, poprzez porównywarkę 

Ciekawe jak podobna sytuacja cen Ceneo, jest w posiadaniu wszystkich 
mogła by wyglądać w polskich adresów E-mail, ze wszystkich transakcji 
w a r u n k a c h ,  n p .  G r u p a  A l l e g o  internetowych przeprowadzonych 
w porozumieniu z Naszą Klasą czy też w sklepach posiadających tzw. "Zaufane 
z Facebookiem, będzie nam przysyłać O p i n i e " .  B o  w s z y s t k i e  s k l e p y  
spersonalizowane reklamy. Proponować funkcjonujące w trybie "Zaufanych 
uzupełnienie, niedawno zakupionego Opinii" zmuszone są do przesyłania 
sprzętu o kolejne elementy czy adresów E-mail swoich klientów do 
akcesoria.Grupy Allegro.

Czas pokaże, ale chyba przyszedł Tak ie  dane są oczywiśc ie  
czas aby baczniej zwracać uwagę gdzie bezcenne dla marketerów. Dzięki ich 
pozostawiany informacje o naszej połączeniu z danymi, które posiada 
aktywności, szczególnie tej w której Facebook, czy też inny podmiot, uzyska 
dokonujemy zobowiązań finansowych.on wiedzę, na jakie zakupy zdecydowali 

źródło: proline.plsię w ostatnim czasie ich użytkownicy.
W opisywanym przypadku chodzi o 

Do sklepu z bronią wbiega - Jeszcze nie, zamknęła się 
zdenerwowana kobieta, w łazience…
- Chciałabym kupić rewolwer, najlepiej 

***duży i nabity.
Jaś opowiada koledze:- Czy ma służyć do obrony? – pyta 
- Słyszałeś ten dowcip o pielęgniarce, sprzedawca.
która z lewej strony układała noworodki - Nie, do obrony to ja sobie wezmę 
ładne, a z prawej noworodki brzydkie, dobrego adwokata.
a potem ładnym śpiewała „Ale jesteście 

*** ładne, śliczne, cudowne”?
Spotykają się dwaj mężczyźni: - Nie słyszałem.
- Słyszałem, że twoja żona rozbiła twoje  - Widocznie byłeś po prawej stronie.
nowe porsche. Stało jej się coś?

Humor

Tylko jedna czwarta Polaków finansowanie mediów publicznych 
p o p i e r a  f i n a n s o w a n i e  m e d i ó w  z budżetu państwa. Z danych wynika 
publicznych poprzez abonament także, że 57 proc. gospodarstw 
radiowo-telewizyjne - wynika z sondażu domowych płaci abonament RTV.
firmy CBOS. Znaczna Większość Polaków 
w i ę k s z o ś ć  P o l a k ó w  (52 proc.) jest przeciwna 
popiera natomiast reklamy prywatyzacji Polskiego 
w mediach publicznych. Rad ia  o raz  Te lew i z j i  

P r z e d  n a m i  Polskiej. Za "jakąś" formę 
i poli tykami poważne prywatyzacji opowiada się 
debaty dotyczące nowych 3 7  p r o c .  P o l a k ó w .  
rozwiązań związanych Dodatkowo, mimo, że nie 
z finansowaniem mediów przepadamy za reklamami 
publ icznych. Ciekawe w telewizji, aż 71 proc. 
dane przynosi najnowszy P o l a k ó w  p o p i e r a  
sondaż firmy CBOS, z którego wynika, finansowanie mediów publicznych 
że tylko 25 proc. Polaków popiera z reklam, przeciwnego zdania jest 
finansowanie mediów publicznych natomiast 24 proc. Polaków.
z abonamentu RTV. Większość Polaków źródło: media2.pl
( 6 6  p r o c . )  p o p i e r a  n a t o m i a s t  

Polacy przeciw abonamentowi 

RTV, ale za reklamami

Dubaj to niesamowite miejsce, to Górny ma potem służyć jako taras 
co w innych miejscach kończy się i lądowisko dla helikopterów, natomiast 
zwykle na projekcie koncepcyjnym, dolny - jako podwodny hotel, w którym 
w Dubaju z pewnością powstanie goście będą mogli podziwiać z okna 
w realnym Świecie. piękno oceanu.

Ta k  t e ż  w y g l ą d a  p r o j e k t  Dolny dysk będzie 10 metrów 
podwodnego hotelu, częściowo poniżej lustra wody. Znajdować się 
zanurzonego w wodzie, który składa się będzie w nim 21 pokoi, przylegających 
z futurystycznych dysków które do podwodnego centrum nurkowego Za inwestycję odpowiedzialna 
sprawiają, że wygląda trochę jak statek oraz baru. Każdy pokój wyposażony będzie firma Dubai World, wpierana 
kosmiczny Enterprise. b ę d z i e  w  s p e c j a l n y  s y s t e m  przez środki rządowe oraz szwajcarska 

Całość konstrukcji opiera się na oświetleniowy oraz podwodny pojazd, firma BIG InvestConsult, reprezentująca 
dwóch dyskach - jednym nadwodnym, dzięki któremu goście będą mogli spółkę Deep Ocean Technology, która 
który po napełnieniu wodą ma służyć za przyglądać się życiu podwodnemu. skupia naukowców z Politechniki 
balast oraz dolnym - który dzięki temu Pokoje będą również dźwiękoszczelne Gdańskiej - autorów projektu.
właśnie obciążeniu ma zostać oraz wyposażone w system kurtyn Koszt inwestycji szacowany jest 
opuszczony pod powierzchnię wody. o różnym stopniu transparencji. na 120 mln dolarów amerykańskich.

Podwodny hotel
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Składam serdeczne podziękowanie za wsparcie 
i wszelką pomoc udzielaną mi w trakcie przygotowań do 
konkursu na dyrektora Zespołu Szkół w Jarosławcu 
koleżankom i kolegom z pracy, wszystkim pracownikom 
szkoły, moim uczniom, rodzicom i znajomym. Szczególne 
podziękowanie pragnę złożyć pani wicedyrektor Danucie 
Modliszewskiej.  Od wielu lat jest filarem naszej szkoły. 
Wyrażając wdzięczność za wielkie serce i dobrą wolę, życzę 
koleżance powodzenia w realizacji życiowych zamierzeń 

i l i c z ę  n a  d a l s z ą  d o b r ą  
współpracę. 

W ł a d z o m  g m i n y  
dziękuję za okazane zaufanie, 
paniom dyrektorkom za miłe 
przyjęcie do swego grona 
i o b i e t n i c ę  o w o c n e j  
współpracy. 

Elżbieta Safaryn

Serdeczne podziękowania Paniom z Nosalina 
biorącym udział w przygotowaniu Wieńca Dożynkowego 
składa Krzysztof Ciróg.

Dziękuję

Zapraszamy do zakupu zniczy w bardzo konkurencyjnych cenach

Źródło: www.emitel.pl
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Harmonogram wywozu odpadów

08.10 15.10

09.10 16.10

10.10 17.10

11.10 18.10

12.10 19.10

odpady
zmieszane
pojemniki

plastik

worki

MIEJSCOWOŚCI

PONIEDZIAŁEK
Dzierżęcin, Karsino, Kanin, 

Masłowice, Ronino, 
Chudaczewo, Pieńkowo

WTOREK
Chudaczewko, Mazów, Wilkowice, 

Staniewice, Nosalin, Pałówko, 
Pałowo, Pieszcz

PŁATNE BEZPŁATNE

Segregacja w październiku 2012

Za źle posegregowane odpady 
będzie pobierana opłata jak za zmieszane.

Worki do segregacji dostarcza Agencja Mienia Gminnego 
i Spraw Publicznych: amgisp@postomino.pl, tel.: 59-810-92-52.

Od stycznia 2012 r szkło białe i kolorowe odbierane będzie raz 
na kwartał, tj. w miesiącu lutym, maju, sierpniu i listopadzie.

PRYWATNE OGNISKO MUZYCZNE W POSTOMINIE

mgr sztuki Marian Lupa

Nauka gry na instrumentach dla dzieci, młodzieży i dorosłych. 
Na koniec roku szkolnego uczniowie otrzymują świadectwa.

tel.: (59) 810-85-62

Odbieramy makulaturę
Od sierpnia 2012 r. Agencja 

Mienia Gminnego i Spraw Publicznych 
w Postominie uruchamia nieodpłatny 
odbiór makulatury na terenie gminy 
Postomino.

Makulatura będzie odbierana 
w dniach odbioru szkła (zgodnie 
z t e r m i n a m i  w y z n a c z o n y m i  
w k a l e n d a r z u  s e l e k c j o n e r a ) .  
Makulaturę należy wystawić obok 
worków ze szkłem. Dla ułatwienia 
odbioru prosimy makulaturę związać 
w paczki.

Większą i lość makulatury 
odbieramy na zgłoszenie telefoniczne: 
59-810-92-52.

 Dyrektor AMGiSP Postomino

MIEJSCOWOŚCI

PONIEDZIAŁEK
Dzierżęcin, Karsino, Kanin, 

Masłowice, Ronino, 
Chudaczewo, Pieńkowo

WTOREK
Chudaczewko, Mazów, Wilkowice, 

Staniewice, Nosalin, Pałówko, 
Pałowo, Pieszcz

PŁATNE BEZPŁATNE

05.11 12.11 19.11

06.11 13.11 20.11

07.11 14.11 21.11

08.11 15.11 22.11

09.11 16.11 23.11

odpady
zmieszane
pojemniki

plastik

worki

szkło 
białe
worki

szkło
kolorowe

worki

Segregacja w listopadzie 2012

Lekkoatleci z LUKS Wieża młodszych (500) 7miejsce 
Postomino na zakończenie sezonu W I T U S Z Y Ń S K A  M a r t a  
wzięli udział w mitingu organizowanym z wynikiem 29.17 m a 9 KASICA 
w Słupsku w dniu 22 września br. Monika - 28.29 m.
uzyskując następujące wyniki: ź w biegu na 100 m mężczyzn 2 
ź w biegu na100 m kobiet 1 miejsce miejsce WARDAK Mateusz 

KASICA Monika z czasem 13.32 s, z czasem 11.75 a na 600 m 
7 miejsce DYBIEC Zuzanna – m ę ż c z y z n  5  m i e j s c e  
z czasem 13.94 s, swoje rekordy ZAGAJEWSKI Rafał z czasem 
życiowe pobiły BIAŁOWĄS Klaudia 1:36.85, pobijając swój rekord 
uzyskując 14.05 s oraz KANIA życiowy, na 1500 m mężczyzn 
Aleksandria uzyskując 15.85 s. 2 był GAŁKOWSKI Damian - 

ź w pchnięc iu  ku lą jun iorek 4:15.67 
młodszych (3kg) 3 miejsce zajęła ź w skoku w dal mężczyzn 
KASICA Monika z wynikiem 3 miejsce WARDAK Mateusz - 
10.32 m, 6.29 

ź w rzucie oszczepem juniorek Trener Janusz Rolbiecki

Zakończenie 

Sezonu 

Lekko-

atletycznego 

Zapraszam na wyjazdowy 
RAJD Nordic Walking

13 października 2012 (SOBOTA)
 Zagórki - gmina Kobylnica

zbiórka Postomino - parking Centrum 
Kultury i Sportu godz. 9.00
 wpisowe 5 zł - szczegóły: 

Maria Lech-Szajner tel. 607-44-88-87

ZAPRASZAMY NA RAJD ROWEROWY „JESIENNY LAS”
14 PAŹDZIERNIKA 2012 (NIEDZIELA) wpisowe 5 zł

 start godz. 10.00 Postomino wiata rowerowa
TRASA: 

Postomino – Pieńkówko– Staniewice – Wilkowice – Radosław 
(SPOTKANIE GRUP GODZ. 11.30) – Krakowiany – Postomino

IX RAJD ROWEROWY „JESIENNY LIŚĆ”
ZAKOŃCZENIE POSTOMIŃSKICH RAJDÓW ROWEROWYCH

4 lub 11 LISTOPADA 2012 (NIEDZIELA)
start: godz.11.00 - RONINO wpisowe 5 zł

12.00 – KANIN świetlica wiejska – podsumowanie rajdów
13.30 – Chudaczewko – ognisko i konkursy „Jesienny bukiet liści”

szczegóły  na stronie  lub www.postomino.pl www.ckis.postomino.pl

Nordic 

Walking

Jesienny Las

Jesienny Liść

Najbliższe rajdy

Dziekuję mieszkańcom sołectwa Wszedzień za zaangażowanie się 
w wykonanie wieńca oraz organizację stoiska promującego sołectwo na dożynkach 
gminnych w  Mazowie. Podziękowanie kieruje do zangażowanych rodzin: Gadoś,  
Kołodziejskich,  Lech, Smeja, Świetlak, Giemza i Banasik.

Sołtys wsi - Maria Lech-Szajner

Podziękowania

http://www.postomino.pl/
http://www.ckis.postomino.pl/

